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 معاون سلامت و تربیت بدنی وزارت آموزش و پرورش 
مشاغل  توانمندی  طرح  براساس  فرهنگیان  گفت: 
معلمی باید در رشته های مرتبط تحصیل و تدریس 

کنند که این طرح در حال بازنگری است.
به گزارش خبرنگار گروه جامعه ایرنا، صادق ستاری فرد  
در نشست با مسئولان بسیج دانشجویی سراسر کشور 
پیرامون مسائل اساسی کشور که در دانشگاه کاربردی 
هنر برگزار شد، اظهار داشت: بزرگ ترین انحراف در 
جذب معلم در سال ۱۳۷۹ اتفاق افتاد و امکان جذب 
نیروی حق التدریس آزاد و دانش سرای تربیت معلم 

تعطیل شد که این روند تا سال ۱۴۰۱ ادامه داشت.
وی ادامه داد: سال ۱۳۸۷ گفتند نیروهای آموزش و 
پرورش حق التدریس هستند و خرید خدمات هم به 
آنها اضافه کنیم، سال ۱۳۸۸ گفتند حق التدریس های 

آزاد را هم استخدام کنیم.
معاون وزیر آموزش و پرورش با بیان اینکه ۱۱ قانون 
در طول ۱۰ سال در خصوص معلمان تصویب شد، 
گفت: قانون تعیین تکلیف و استخدام حق التدریسی ها 
یکی از قوانینی بود که سپس آموزشیاران نهضت سواد 
آموزی و پیش دبستانی هم به آن اضافه شد و این 
بزرگ ترین انحراف بود که استخدام افراد با سن های 

بالا را داشتیم.
ستاری فرد تاکید کرد: دولت سیزدهم مفتخر است که 
در لایحه برنامه هفتم توسعه جذب معلم حق التدریسی 
را ممنوع کرد و معلم فقط از طریق دانشگاه تربیت 

معلم فرهنگیان و شهید رجایی جذب می شود.
وی یادآور شد: کلید تحول در آموزش و پرورش معلم 
است و امروز اگر ما جایی دچار آسیب هستیم به دلیل 

جذب های ناکارآمد دیروز هستیم.
نشده  مهار  مجازی  فضای  داد:  ادامه  فرد  ستاری 
مهم ترین اتفاق در دهه اخیر است که نظام تربیتی 
را دچار بحران کرد، از یک ممنوعیت دانش آموزان 
به عرصه مجازی به آموزش اجباری در فضای مجازی 
در صورتی رسیدیم که در کشور حتی یک خط سند 

درباره صیانت کودکان در فضای مجازی نداریم.
وی افزود: پیشتر در جایی گفتم اگر نمی توانید بروید 
رسانه ای  مقررات  تنظیم کننده  )سازمان  آفکام  سند 
انگلیس( را ترجمه کنید، تاکنون سه سند صیانت از 
کودکان در فضای مجازی در انگلیس تصویب و اجرا 
شده است و متناسب با اقتضائات روز، سند بازنگری 
می شود.معاون وزیر آموزش و پرورش همچنین درباره 
قانون گزینش معلمان گفت: در قانون گزینش صراحتا 
آمده است که گزینش همزمان با مصاحبه و پیش از 
اعلام نتایج باید انجام شود اما سال ها گزینش معلمان 
پس از اعلام نتیجه بود، یعنی معلم بدون گزینش وارد 

کلاس های درس می شد.
ستاری فرد تصریح کرد: در دوره اخیر اتفاقات خوبی 

امیدوارانه صحبت می کنیم،  افتاد و 
و  پرورشی  درسی،  برنامه های  در 
فارغ التحصیلان دانشگاه فرهنگیان 

اتفاقات امیدبخشی صورت می گیرد.
امروز  هجمه های  است:  معتقد  وی 
پرورش  و  آموزش  علیه  رسانه ها 
غیرعادی است، هر زمان حاکمیت به 
ویژه در حوزه اتفاقات فرهنگی اقدامی 
را رقم می زند، یک هجمه عجیبی در 
حوزه رسانه ها و بنگاه های تبلیغاتی 

شروع می شود.
از  معاون وزیر آموزش و پرورش اظهار داشت: یکی 
انسانی است،  مهم ترین مسائل ما ساماندهی نیروی 
از  تحصیلی  هدایت  و  تیر  از  کلاس بندی  و  ثبت نام 
مرداد انجام می شود و معلمان از اول مهر بازنشسته 
می شوند و تقریبا آماری از بازنشستگان موجود نیست.

ستاری فرد ادامه داد: اگر بدانیم مهر سال آینده چند 
بازنشسته داریم و سامانه ای وجود داشته باشد که هر 
معلم متقاضی بازنشستگی، معلم حق التدریس و معلم 
متقاضی نقل و انتقالات در آن سامانه ثبت و پیش از 

آغاز سال تحصیلی آینده تقاضاها اعلام شود.
انسانی در  نیروی  به گفته وی، در حوزه ساماندهی 
انتقالات، بازنشستگی، جذب و ثبت نام  حوزه نقل و 
واحدهای  کد  و صدور  بندی  و کلاس  دانش آموزان 
آموزشی اتفاقات خوبی افتاده است، سال آینده سند 

جامع نیروی انسانی پرداخته می شود.
تحصیل  ادامه  درباره  پرورش  و  آموزش  وزیر  معاون 
توانمندی  طرح  در  که  آنچه  گفت:  هم  نومعلمان 
در  باید  اینکه  بر  مبنی  است  آمده  معلمی  مشاغل 
درحال  کند  پیدا  ادامه  تحصیل  مرتبط  رشته های 
بازنگری است. طرح توانمندی مشاغل معلمان اینکه 
چه  در  و  دهند  تحصیل  ادامه  رشته هایی  چه  در 
توسعه  شورای  در  امسال  شوند،  جذب  رشته هایی 
مدیریت سازمان اداری و استخدامی تصویب می شود.

دانشگاه  گذشته  سال   ۱۰ در  انسانی  نیروی  جذب 
فرهنگیان ۱۷ درصد بود

ستاری فرد درباره جذب نیروی انسانی در ۱۰ سال 
گذشته توضیح داد: جذب نیروی انسانی در ۱۰ سال 
است،  بوده  درصد   ۱۷ فرهنگیان  دانشگاه  گذشته 
تبدیل وضعیت استخدامی، قوانین مصوب و جذب های 

انجام شده، ما را گرفتار این مصیبت ها کرد.
وی گفت: برای دانشگاه فرهنگیان استفاده از ظرفیت 
برنامه هفتم توسعه سازو  سایر دانشگاه ها در لایحه 
کاری را پیشنهاد کردیم، دانشگاه فرهنگیان در وهله 
اول باید ظرفیتش ۲۵ درصد ارتقا یابد تا میزان ورودی 
و خروجی ما تراز شود. اکنون خروجی ما بیشتر از 
وزارت  بدنی  تربیت  و  سلامت  است.معاون  ورودی 
اساسنامه  براساس  کرد:  عنوان  پرورش  و  آموزش 
دانشگاه  که  رشته هایی  در  معلم  فرهنگیان  دانشگاه 
امکان جذب را ندارد، دانشجو جذب شود، به طور مثال 
مربی سبک زندگی و طراحی دوخت که دانشگاه های 
تربیت معلم ظرفیت ندارد، باید معلم جذب شود و 

ماده ۲۸ براین اساس ایجاد شد.
اتفاقی  چه  اما  داشت:  اظهار  همچنین  فرد  ستاری 
افتاد که مسیر جذب به سمت ماده ۲۸ رفت!؟، میزان 
خروجی ما یعنی بازنشستگی ۲ برابر ظرفیت دانشگاه 
ضعیف  انقدر  را  فرهنگیان  دانشگاه  بود،  فرهنگیان 

کردند که این اتفاق افتاد. در سال ۹۶ کمتر از ۴ هزار 
نفر در دانشگاه فرهنگیان جذب شد.

وی با بیان اینکه دانشگاه فرهنگیان راهبردی است، 
گفت: در برنامه هفتم توسعه عنوان شده که امکان 
جذب معلم از طریق دانشگاه تربیت معلم و کنکور 
متقاضیان  است.  میسر  ارشد  کارشناسی  سراسری 
معلمی در کنکور کارشناسی ارشد می توانند شرکت 

کنند و دانشگاه فرهنگیان و معلمی را انتخاب کنند.
متقاضیان  داد:  ادامه  پرورش  و  آموزش  وزیر  معاون 
دوگانه  همکاری های  جذب  در  همچنین  معلمی 
می توانند  دیگر  دانشگاه های  و  فرهنگیان  دانشگاه 
دانشگاه  یک  فرهنگیان  دانشگاه  کنند.  شرکت 

ماموریت گراست.
رییس سازمان ملی تعلیم و تربیت کودک هم در ادامه 
نشست با مسئولان بسیج دانشجویی پیرامون مسائل 
اساسی کشور گفت: سند تحول بنیادین با وجود اینکه 
خطوط کلی را تعیین کرده است، هم در مبنا و هم در 

اجرا نیازمند پشتوانه است.
مجتبی همتی فر اظهار داشت: در حوزه سند تحول 
نظارت  نقشه ها،  که  است  این صورت  به  آن  ابعاد  و 
باید  این چنینی  موارد  و  و شاخص گذاری  راهبردی 
انجام می شد که به درستی و با یک اقدام مهم از رهبر 

انقلاب صورت گرفت.
نبود  تحول  سند  خود  تحول  سند  پدر  افزود:  وی 
را  اصطلاحات  سند  که  بود  قرار  اصلاحات  دولت  و 
آماده کند و اسنادی که از سال ۸۱ وجود دارد، سند 
اصلاحات است. بخشی از بدنه کشور باورش این است 
که مسیری که طی می شود، درست است و فقط به 
این خصوص ورود و  نیاز دارد. رهبری در  اصلاحات 

اعلام کردند که ما به تحول بنیادین نیاز داریم.
عنوان  کودک  تربیت  و  تعلیم  ملی  سازمان  رییس 
کرد: وقتی از سندی که ریل گذاری های مهمی دارد، 
پیش  آن  براساس  می خواهیم  و  کنیم  می  صحبت 
برویم، مبانی سند تحول آماده شد. آموزش و پرورش 
در بخش بسیار زیادی از این موضوع مصرف کننده 

است و نهاد علم و دانشگاه تولید کننده است.
همتی فر یادآورشد: در مقدمه مبانی نظری سند تحول 
آیت الله اعرافی که ناظر این پروژه علمی بودند، تاکید 
کردند که از هم اکنون )سال ۹۰( لازم است مطالعات 
کاربردی و نهادی برای تولید و به روزآوری این مبانی 

تداوم یابد.
وی ادامه داد: این سند به پشتوانه ای نیاز دارد که نیاز 
دارید معلم تحولی جذب و تربیت کنید و این با کدام 
ساختار و پشتوانه انجام می شود، آیا نهادهای اصلی هم 
با همین افق طراحی می کنند یا نگاه دیگری دارند، 
یعنی در لفظ سند تحول می آید اما آنچه در جلسات 
و  از سند تحول است؟  استفاده شکلی  بکار می آید، 

اینگونه آموزش و پرورش تنها می شود.
رییس سازمان تعلیم و تربیت کودک افزود: آموزش 
و پرورش هم گاهی کوتاهی کرده است، رهبر معظم 
انقلاب سال ۸۲ فرمودند که آموزش و پرورش به اتاق 
و  کند  طراحی  را  برنامه ریزی هایی  تا  دارد  نیاز  فکر 
درگیر برنامه ریزی های سلیقه ای نشود. بنابراین آموزش 
و پرورش هم باید بگوید اتاق فکرش کجاست؟ پس 
باید بگویم که اتاق فکر نداریم و فکر کمی هم وجود 
دارد که بتواند پشتوانه با نگاه سیاست پژوهانه راهبردی 

پشت تصمیمات قرار گیرد.

هفته نامه اجتماعی- فرهنگی- اقتصادی

دکتر رئیسی در جلسه هیئت دولت: 

اتمام صف های تامین مالی برای تولیدکنندگان، 
 مایه خوشحالی و در راستای تحقق وعده 

حمایت از تولید است

حرکت به سوی صنعت هوشمند 
و دانش بنیان

وزیــر صنعــت، معــدن و تجــارت بــا بیــان اینکــه بــا برگــزاری نمایشــگاه در کنــار 
ــرای شــرکت های دانش بنیــان، فضایــی جهــت عرضــه محصــولات  همایش هــا ب
ــه  ــم ب ــا بتوانی ــک حرکــت جــدی اســت ت ــن ی ــت: ای ــد شــد، گف ایجــاد خواه

ــم. ــان کنی واســطه آن صنعــت کشــور را هوشــمند و دانش بنی
2

وزیر اقتصاد: دارایی های »ایفیک« 
در خارج از کشور به سرعت 

3مولدسازی شود

تداوم عملیات عمرانی در مجموعه ورزشی 
زمین های روباز بوستان جنگلی گلستان
7

 وزیر ارتباطات:  بیش از
 ۴۰ میلیون ایرانی از پیام رسان های 

داخلی استفاده می کنند

رئیس قوه قضاییه در بازدید از مجتمع قضایی شهید بهشتی تهران:

قضات تحت تأثیر فضاسازی ها و فشارهای 
بیرونی قرار نگیرند

2

شهردار تهران: احداث بزرگترین شهرک 

علمی فناوری منطقه در تهران

4

هاشمی: ورزش فرصتی طلایی برای 

نشان دادن هویت ملی است

6

استان ها 5

بزرگترین مجموعه ورزشی آموزش و پرورش 

کشور در اردبیل افتتاح شد
بزرگتریــن مجموعــه ورزشــی آمــوزش و پــرورش کشــور 
شــامل هفــت فضــای روبــاز ورزشــی  طــی آیینــی بــا حضــور 
ــاح شــد. ــل افتت ــی از مســئولان اســتانی در شــهر اردبی جمع
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خون  امروز  گفت:  جمهور  رئیس  پارلمانی  معاون   
بی گناهان غزه به ویژه کودکان معصوم، وجدان های 
به  دنیا  مردم  عموم  و  است  کرده  بیدار  را  بشری 
واقعیت رژیم صهیونیستی و حامیان آن پی برده اند. 

شهید   ۱۴۰۰۰ کنگره  در  حسینی  سیدمحمد   
کارگری کشور و در جمع خانواده شهدا و بسیجیان 
با تبریک هفته بسیج، با بیان اینکه شهدای کارگر از 
پیش قراولان و طلایه داران حضور در جبهه های نبرد 
بودند و پس از دانش آموزان بیشترین شهید را تقدیم 
انقلاب کردند، گفت: شهدای جامعه کارگری آگاهانه 
و مخلصانه در این مسیر نورانی گام نهادند و از دو 
فضیلت شهادت و کار و تلاش که در اسلام بر آن 

تاکید شده، بهره مند شدند.
معاون پارلمانی رئیس جمهور با اشاره به ارزش کار و 
تلاش در اسلام گفت: پیامبر گرامی اسلام و انبیای 
به کار و  و  بودند  اهل کار  اطهار خود  ائمه  و  الهی 
کارگران بهاء می دادند به گونه ای که پیامبر اعظم 
هنگام بازگشت از جنگ تبوک به دستان پینه بسته 
سعد انصاری بوسه زد و فرمود: این دست  آتش جهنم 

را نمی بیند.
مایه  بلکه  نیست  عار  تنها  نه  افزود: کار کردن  وی 
مباهات و افتخار است و کشوری سربلند و قدرتمند 

است که از سرمایه نیروی انسانی توانمند برخوردار 
است. حسینی اضافه کرد: جامعه کارگری در دوران 
دفاع مقدس هم با حضور در خط مقدم نبرد مظهر 
ایثار و فداکاری بود و هم در پشت جبهه با کار و 
تلاش چرخه اقتصاد کشور را به حرکت در می آورد و 
نیازهای رزمندگان از جمله ادوات نطامی را تامین می 
کرد؛ به همین جهت، رژیم بعثی واحدهای صنعتی و 
بمباران قرار می داد یعنی  را مورد حماه و  تولیدی 
کارگران هم در جبهه های نبرد و هم در محل کار در 
معرض هجمه دشمن بوند و در این جهاد مقدس ۱۴ 

هزار شهید سرافراز تقدیم کردند.
شهدا  تک  تک  اینکه  بیان  با  رئیس جمهور  معاون 
ستارگان درخشان معرفت، ایثار، فداکاری و شجاعت 
هستند از شهید سلیمانی و شهید برونسی یاد کرد 
و گفت: سردار دل ها شهید حاج قاسم سلیمانی در 
یک خانواده ی متدین و محروم روستایی در قنات 
ملک را بر پرورش یافت و از دوران نوجوانی به همراه 
پدر به کار مشغول بود و سختی های فراوانی را پشت 
سر گذاشت و پس از انقلاب به سپاه پیوست و به 
خاطر استعداد، ایمان، اخلاص، تقوا، تواضع و شجاعت 
مراحل رشد و تعالی را به سرعت در نوردید و محبوب 

دل های آزادگان جهان شد.

معاون رئیس جمهور افزود: شهید برونسی نیز قبل 
از انقلاب اسلامی یک بنا بود، البته کارگری که اهل 
درک و فهم و مبارزه سیاسی بود و با رهبر معظم 
در  مرادش  که  زمانی  حتی  بود؛  ارتباط  در  انقلاب 
عنوان  به  جنگ  آغاز  در  و  بود  تبعید  در  ایرانشهر 
مراحل  سیر  و  شتافت  نبرد  جبهه های  به  رزمنده 
تکاملی را طی کرد از جمله در عملیات فتح المبین به 
عنوان فرمانده گردان خط شکن به مجاهدت پرداخت 
بارها مجروح شدن، در عملیات  از  و سرانجام پس 
بدر که فرمانده تیپ جوادالائمه)ع( بود به درجه رفیع 

شهادت نائل آمد.
معاون پارلمانی رئیس جمهور اضافه کرد: رهبر معظم 
انقلاب در مورد شهید برونسی می فرمایند که به نظر 
من شهید برونسی و امثال او را باید نماد حقیقت 
پرورش انسان های بزرگ با معیارهای الهی و اسلامی، 
نه با معیارهای ظاهری و معمولی به حساب آورد و 
هر چه از این بزرگوار و از این بزرگوارها تجلیل بکنید 

زیاد نیست و بجا است.
معاون رئیس جمهور گفت: یکایک ۱۴۰۰۰ شهید 
کارگری اسوه های ایمان، ایثار و اخلاص هستند که 
باید ویژگی ها و ابعاد شخصیت آنان به عنوان الگوهای 
ماندگار به نوجوانان و جوانان عاشق قهرمان معرفی 

شوند.
ایمان  و  پذیری  روحیه ولایت  به  اشاره  با  حسینی 
شهید عبدالحسین برونسی اظهار کرد: این شهید والا 
مقام در وصیت نامه خود جوانان را به قرائت و انس با 
قرآن و مدد جستن از کتاب خدا فرا می خواند و به 
همگان توصیه می کند که مو به مو به حرف ولایت 

عمل کنند.
وی تاکید کرد: معاندان جمهوری اسلامی ایران، در 
چنان ضلالت و منجلابی غرق شده اند که حتی نسل 
کشی و کشتار حدود ۶۰۰۰ کودک مظلوم غزه را 
محکوم نمی کنند چرا که از دلخور شدن اربابان شان 

هراس دارند.
دیگری  بخش  در  جمهور  رئیس  پارلمانی  معاون 
و  خودکفایی  در  کارگران  نقش  از  خود  از سخنان 
بازارهای  کاهش وابستگی کشور و تولیداتی که به 
جهانی راه یافته است، تجلیل کرد و گفت: پیش از 
انقلاب کشوری کاملا وابسته بودیم و از محصولات 
اگر  و  بودیم  بیگانگان  تا صنعتی محتاج  کشاورزی 
در داخل کشور هم در حوزه معدن، صنعت و نفت 
اقدامی می شد آمریکایی ها و انگلیسی ها کاملًا آن را 
تحت کنترل خود داشتند و اجازه نمی دادند جوانان 

متخصص کشورمان کار را در دست بگیرند.

حسینی: عموم مردم دنیا به واقعیت رژیم صهیونیستی و حامیان آن پی برده اند طرح توانمندی مشاغل معلمی بازنگری می شود

کمیسیون نظارت بر اصناف شهرستان بهارستان هیات اجرائی برگزاری انتخابات
آگهی تمدید نوبت اول فراخوان داوطلبان عضویت در هیات مدیره و بازرس 

اتحادیه صنف درودگران و مبل سازان و کمد سازان شهرستان بهارستان
بر اساس ماده ۲۸ الحاقی آئین نامه اجرایی نحوه برگزاری انتخابات هیات مدیره 
و بازرس اتحادیه های صنفی )موضوع تبصره ۳ ماده ۲۲ قانون نظام صنفی( در 
نظر است انتخابات هیات مدیره و بازرس اتحادیه صنف درودگران و مبل سازان 
و کمد سازان شهرستان بهارستان برگزار گردد لذا واجدین شرایط عضویت در 
هیات مدیره و بازرس اتحادیه مذکور که در ذیل شرایط آن اعلام گردیده، دعوت 
پایان روز یکشنبه مورخ  تا  از روز یکشنبه مورخ ۱۴۰۲/۰۹/۰۵  بعمل می آید 
۱۴۰۲/۰۹/۱۴ به مدت ۱۰ روز با در دست داشتن مدارک ذیل جهت ثبت نام 
به نشانی : لینک سامانه ساران )انتخابات الکترونیکی( مراجعه نموده و پس از 
دریافت کد رهگیری ثبت نام اصل مدارک را www.iranianasnaf.ir جهت 
تشکیل پرونده و تایید به هیات اجرائی برگزاری انتخابات اتحادیه های صنفی 
واقع در شهرستان بهارستان - بلوار آیت اله سعیدی - خیابان همت - پلاک 
ارائه   ) اصناف  )واحد  - طبقه چهارم  تجارت  و  معدن  ۱۹۹ ساختمان صنعت، 

نمائید.
شرایط داوطلبان :

۱ تابعیت جمهوری اسلامی ایران
۲ اعتقاد و التزام عملی به نظام جمهوری اسلامی

۳- نداشتن سوء پیشینه کیفری موثر
۴- عدم ممنوعیت تصرف در اموال ، حجر، ورشکستگی و افلاس

۵-عدم اعتیاد به مواد مخدر
۶- عدم اشتهار به فساد

در  عضویت  سابقه  فاقد  افراد  برای  دیپلم  تحصیلی  مدرک  حداقل  داشتن   -۷

هیات مدیره اتحادیه .
۸-حداکثر سن در زمان ثبت نام ۷۵ سال

۹- داشتن پروانه کسب معتبر دائم
تبصره :پروانه کسب معتبر ، مجوزی است که تاریخ آن منقضی نگردیده صاحب 
واحد  باشد.  نکرده  واگذار  غیر  به  را  واحد صنفی خود   ، نداده  تغییر شغل  آن 

صنفی فعال و مکان آن تغییر نیافته باشد.
۱۰- داشتن وثاقت و امانت

داوطلب شدن کارکنان اتحادیه ها ، اتاق اصناف شهرستان و ایران و دستگاههای 
اجرائی موضوع ماده ۵ قانون مدیریت خدمات کشوری

در انتخابات هیات مدیره اتحادیه های صنفی، منوط به استعفای آنان از شغل 
قبلی خود پیش از ثبت نام در انتخابات است. اعلام رسمی

پذیرش استعفای کارکنان موضوع این ماده پیش از شروع به کار در هیات مدیره 
اتحادیه الزامی است. مدارک مورد نیاز

۱(دو قطعه عکس ۳*۴ جدید
۲( فتوکپی پروانه کسب به همراه اصل آن

۳( فتوکپی از تمام صفحات شناسنامه به همراه اصل آن
۴(کارت ملی به همراه اصل آن

۵( فتوکپی مدرک تحصیلی به همراه اصل آن
*اصل اعتبار نامه و کپی آن برای کسانی که عضویت در هیات مدیره اتحادیه 

را دارند.
هیئت اجرایی برگزاری انتخابات اتحادیه های صنفی شهرستان بهارستان
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در  قضات  گفت:  قضاییه  قوه  رئیس   
تحت تأثیر  خود  رسیدگی های  روند 
قرار  بیرونی  فشارهای  و  فضاسازی ها 
نگیرند زیرا در اینصورت بر امر تحقق 
وارد  خدشه  عدالت  کمال  و  تمام 

خواهد شد.  
قوه  رسانه  مرکز  از  ایرنا  گزارش  به 
والمسلمین  حجت الاسلام  قضاییه، 
ادامه  در  محسنی اژه ای،  غلامحسین 
و  مراجع  از  خود  میدانی  بازدیدهای 
مراکز قضایی، از مجتمع قضایی شهید 
بهشتی تهران بازدید کرد و از نزدیک 
به  رسیدگی  کیف  و  کم  جریان  در 
قرار  قضایی  واحد  این  در  پرونده ها 

گرفت.
با  واسطه  بدون  دیدار  بر  علاوه 
دستگاه  به  مراجعه کنندگان  و  مردم 
و  روندها  از  آسیب شناسی  قضایی، 
فرایندهای موجود در مراکز و مراجع 
اهداف  اصلی ترین  از  یکی  قضایی 
محسنی  والمسلمین  حجت الاسلام 
اژه ای از بازدیدها و سرکشی های خود 
مهم  این  است؛  قضایی  واحدهای  از 
در جریان بازدید روز شنبه ۲۸ آبان، 
قاضی القضات از مجتمع قضایی شهید 
و  بود  توجه  مورد  نیز  تهران  بهشتی 
رئیس قوه قضاییه با نگاهی تخصصی 
و موشکافانه، روندهای موجود در این 
واحد قضایی را مورد ارزیابی قرار داد.

تهران  بهشتی  شهید  قضایی  مجتمع 
 ۲۸ و  احکام  اجرای  شعبه   ۶ دارای 
واحد  که  است  حقوقی  دادگاه  شعبه 
تسریع  منظور  به  آن،  احکام  اجرای 
مراجعان،  به  تسهیل خدمت رسانی  و 

بصورت متمرکز درآمده است.
رئیس قوه قضاییه در جریان سرکشی 
خود از مجتمع قضایی شهید بهشتی 
متمرکز«  احکام  اجرای  »شعب  به 
این مجتمع قضایی مراجعه کرد تا از 
و  بررسی  مورد  را  امور  روند  نزدیک 

واکاوی قرار دهد.
رئیس عدلیه در جریان حضور خود در 
»شعب اجرای احکام متمرکز مجتمع 
و  مطالعه  به  بهشتی«  شهید  قضایی 
پرداخت  پرونده  موردی چند  بررسی 
پیرامون  را  تخصصی  سؤالاتی  و 
پرونده ها  این  به  رسیدگی ها  روند 
کرد؛  مطرح  مربوطه  مسئولان  از 
جریان  در  همچنین  قاضی القضات 
جریانی،  وارده،  پرونده های  آمار 
مختومه موقت و مختومه ۱۴۰۱ این 

شعب نیز قرار گرفت.
رئیس دستگاه قضا با اشاره به اهمیت 
رضایتمندی مردم و تسهیل و تسریع 
امور حقوقی و قضایی آنها، خطاب به 
قضایی  مجتمع  در  مربوطه  مسئولان 
بررسی  که  کرد  تاکید  بهشتی  شهید 
دقیقی از میزان رضایتمندی مردم به 
اجرای  شعب  شدن  متمرکز  واسطه 

احکام به عمل آورند.
از  اژه ای  محسنی  بازدید  ادامه  در 
مجتمع قضایی شهید بهشتی تهران، 
مجتمع  این  سرپرست  »دهقانی« 
دادگاه های  کل  رئیس  »قربانی«  و 
اشاره کردند  تهران  انقلاب  و  عمومی 
بانک  با  تهران  محاکم  ارتباط  که 
اما  است  به صورت »برخط«  مرکزی 
ایرادهای  از  پاره ای  وجود  دلیل  به 
استعلام ها  پاسخ  گاهی  نرم افزای، 
رئیس  می شود؛  دریافت  کندی  با 
این  شنیدن  از  پس  قضا  دستگاه 
موضوع، بر مرتفع شدن مشکلِ مزبور 
ایجاد  عدم  منظور  به  وقت  اسرع  در 
خلل و تعلل در پیشبرد امور حقوقی 

و قضایی مردم تاکید کرد.
را  انتظارات  چک  جدید  قانون  چرا 
برای پایین آمدن ورودی ها به عدلیه 

محقق نکرد؟
سرکشی  هنگام  قضاییه  قوه  رئیس 
حقوقی  دادگاه های  شعب  از  یکی 
این  بهشتی  شهید  قضایی  مجتمع 
سؤال را از مسئولان پرسید که »قانون 
اصلاح قانون صدور چک« که از سال 
الزاماتی  شامل  و  می شود  اجرا   ۹۷
نظیر »ثبت تمام چک های جدید در 
سامانه« و »ممنوعیت دارندگان چک 
برگشتی رفع سوء اثر نشده، از صدور 
سامانه«  در  آن  ثبت  و  جدید  چک 

آمار  کاهش  در  میزان  چه  است، 
ورودی پروندها نقش داشته است؟

سؤالِ  این  به  پاسخ  در  دادگاه  رئیس 
قانون  نواقص  برخی  قاضی القضات، 
کل  رئیس  و  برشمرد  را  چک  جدید 
محاکم تهران نیز اعلام کرد که قانون 
در  اعتنایی  تأثیرقابل  چک  جدید 
کاهش ورودی پرونده ها نداشته است.

رئیس عدلیه در همین رابطه تصریح 
کرد: نواقص این مقوله باید شناسایی 
این  در  مدونی  آسیب شناسی  و  شود 

زمینه صورت گیرد.
رئیس دستگاه قضا از دفتر مزایده های 
بازدید  بهشتی  شهید  قضایی  مجتمع 
فعالیت  جریان  در  نزدیک  از  و  کرد 
الکترونیکی دولت«  تدارکات  »سامانه 
مزایده ها  سامانه،  این  در  گرفت؛  قرار 
می شود  انجام  الکترونیکی  بصورت 
به  الکترونیک  مزایده  سه  تاکنون  و 
مقرر  و  شده  برگزار  آزمایشی  صورت 
است در ماه های آتی همه مزایده ها به 

این شکل انجام شود.
مسئولان این حوزه تاکید داشتند که 
سامانه مزبور با وجود برخی کُندی ها 
در مجموع، مزایای قابل توجهی دارد؛ 
ضمن  رابطه  همین  در  عدلیه  رئیس 
فناوری های  از  بهره گیری  بر  تاکید 
امور  تسریع  و  تسهیل  برای  نوین 
زمانی  گفت:  مردم  قضایی  و  حقوقی 
اجرای  با  که  می کردند  مطرح  چنین 
درصد   ۹۰ بر  بالغ  جدید چک  قانون 
مراجع  به  مقوله  این  ورودی های  از 
امروز  اما  می شود  کاسته  قضایی 
مشاهده  میدانی  شناسی  آسیب  در 
زمینه  این  در  انتظارات  که  کردیم 
باید محقق  در عرصه عمل آنطور که 
بنابراین در بخش مربوط  نشده است 
به  باید  الکترونیکی،  مزایده های  به 
و  گذاری  پایه  ابتدا  از  را  کار  گونه ای 
پیش برد که به واسطه عملیاتی شدن 
این امر، مشکلات و پرونده های جدید 

ایجاد نشود.
یکی  بررسی  هنگام  عدلیه،  رئیس 
دادگاه  از  شعبه ای  در  پرونده ها  از 
حقوقی این مجتمع، بر اهمیت انعقاد 
و  مردم  میان  رسمی  قراردادهای 
انعقاد  گفت:  و  کرد  تاکید  متعاملان 
و  محکم  مُتقن،  صورت  به  قراردادها 
مشکلات  از  بسیاری  بروز  از  رسمی 
جلوگیری  زیاد  پرونده های  ایجاد  و 
می کند؛ این امر شامل حال معاونت ها 
و واحدهای حقوقی ادارات و شرکت ها 
نیز می شود و آنان باید بیش از سایر 
آحاد جامعه نسبت به انعقاد قرارداهای 

متقن و رسمی اهتمام داشته باشند.
دادگاه   ۵۵ شعبه  از  اژه ای  محسنی 
قضایی  مجتمع  در  مستقر  حقوقی 
امور  ویژه  تهران  بهشتی  شهید 
بین الملل نیز بازدید کرد و از نزدیک 
این  در  رسیدگی ها  روند  جریان  در 
اظهارات  طبق  گرفت؛  قرار  شعبه 
رئیس شعبه ۵۵، روند رسیدگی ها در 
آرای صادره  و  است  علنی  این شعبه 
ابلاغ  خارجی  سفارتخانه های  برای 

می شود.
بیماران  شکایت  به  »رسیدگی 
پروانه ای از دولت آمریکا«، »رسیدگی 
شهدای  خانواده های  دادخواهی  به 
مدافع حرم از گروهک های تروریستی 
دولت  مستقیم  حمایت  تحت 
 ۶۴۶ دادخواهی  با  آمریکا  تروریستی 
استان کشور«، »رسیدگی  از ۱۵  نفر 
حقوقی به پرونده گروهک تروریستی 
حقوقی  »دادرسی  و  النضال«  حرکة 
سرکرده گروهک تروریستی تندر« از 
در  رسیدگی  مورد  پرونده های  جمله 

شعبه ۵۵ دادگاه حقوقی بوده است.
به چهره  بدون واسطه و چهره  دیدار 
همه  همانند  مراجعان،  و  مردم  با 
بازدیدهای میدانی رئیس قوه قضاییه، 
از  وی  سرکشی  برنامه های  از  یکی 
تهران  بهشتی  شهید  قضایی  مجتمع 
بود؛ بر همین اساس، رئیس عدلیه به 
از  برخی  مسائل  و  مشکلات  شنیدن 
مراجعان پرداخت و دستورات مقتضی 
را برای رفع مسائل آنها در چارچوب 

موازین قانونی صادر کرد.
قضات  جمع  در  قضاییه  قوه  رئیس 

قضایی  مجتمع  کارکنان  و 
داشت:  اظهار  بهشتی  شهید 
مجتمع  این  در  شما  کار 
قضایی از حجم و حساسیت 
من  و  است  برخوردار  بالایی 
و  هستم  واقف  مهم  این  بر 
در جریانم که سرریز مسائل 
دستگاه  در  کشور  اقتصادی 
قضایی بر حجم و حساسیت 
افزوده است و شما  کار شما 
روزهای  برخی  در  حتی 
تعطیل نیز در سر کار حاضر 
می شوید؛ با این حال توصیه 
است  آن  شما  به  من  مؤکد 
که علی رغم سنگینی کار، از 
خدمت به خانواده خود غافل 

نشوید.
رئیس قوه قضاییه افزود: وقتی حجم 
مراجعه  میزان  و  کار  حساسیت  و 
ارباب رجوع و ارجاع پرونده ها افزایش 
با  موضوع،  این  کنار  در  و  می یاید 
نیز  عُدّه ای  و  عِدّه  محدودیت های 
برای  بستر  است  ممکن  مواجه ایم؛ 
وشیطان صفتان  شیطان  سوء استفاده 
مهیا گردد و آنها بخواهند تا قداست 
سازند؛  مخدوش  را  قضایی  دستگاه 
از  صیانت  اهمیت  که  اینجاست  در 
مضاعف  مجموعه  و  همکاران  و  خود 
همکاران  شما  فرد  فرد  لذا  می شود؛ 
مجموعه  و  خود  از  صیانت  در  باید 

کوشا باشید.
لزوم اتقان هرچه بیشتر آرای قضایی

اتقان  لزوم  بر  قضا  دستگاه  رئیس 
تاکید  نیز  قضایی  آرای  بیشتر  هرچه 
کرد و گفت: نقض هایی که در مراجع 
گرفته  رسیدگی ها  روند  در  بالاتر 
می شود، امور را پیچیده تر و حجیم تر 
آراء  اتقان  مقوله  بر  چنانچه  می کند؛ 
در  کار  حجم  از  هم  شود،  اهتمام 
هم  و  می شود  کاسته  قضایی  مراجع 

اعتبار احکام ما افزایش می یابند.
شاخصه   ۵ ادامه  در  عدلیه  رئیس 
قضایی  آرای  شدن  متقن  برای  را 
برشمرد و گفت: استماع دقیق مطالب 
طرفین پرونده، تسلط بر قانون، دقت 
تطبیق  پرونده،  مستندات  پیرامون 
مفاد  با  پرونده  مستندات  دقیق 
قانونی و مشورت با اشخاص مجرب و 
متخصص از جمله شاخصه هایی است 

که بر اتقان آرای قضایی می افزاید.
قاضی القضات بر اتقان و وضوح شکلی 
و انشائی احکام صادره نیز تاکید کرد 
و گفت: یک حکم و رأی قضایی علاوه 
بر اتقان محتوایی، باید از لحاظ شکلی 
و  باشد  واضح  و  متقن  نیز  انشائی  و 
گونه ای  به  آن  در  رفته  کار  به  الفاظ 
توسط  دادنامه  موضوع  که  نباشند 
طرفین پرونده فهم نشود و یا سبب به 
تایپ کننده شود؛ شب  افتادن  اشتباه 
گذشته من مشغول مطالعه یک رأی 
موضوع  آنکه  علی رغم  بودم،  قضایی 
پرونده چندان پیچیده و غامض نبود 
منظور  تا  خواندم  را  آن  بار  سه  اما 

صادر کننده رأی را متوجه شوم.
در  باید  گفت:  قضاییه  قوه  رئیس 
فرآیندهای  کردن  کوتاه  راستای 
انجام داد؛  اقدامات مجدانه ای  قضایی 
مختلف  مراجع  در  نفر  یک  اینکه 
را  متعددی  پرونده های  قضایی، 
تشکیل  واحد  موضوع  یک  باب  در 
می دهد از دلایل طولانی شدن فرآیند 
قبیل  این  است  لازم  است؛  رسیدگی 
گیرند؛  قرار  رصد  مورد  موضوعات 
صلاحیت های  پرونده ها  برخی  فرضاً 
و  متکثر  ابعاد  از  یا  و  دارند  مختلفی 
این  می توان  برخوردارند،  پیچیده ای 
کوتاه  راستای  در  را  پرونده ها  قبیل 
کردن فرآیندهای قضایی با یک حکم 
ویژه در یک شعبه ویژه بررسی کرد و 

من آمادگی ابلاغ این حکم را دارم.
»القاصی«  نشست،  این  در  همچنین 
تهران  استان  دادگستری  کل  رئیس 
به ارائه گزارشی در خصوص وضعیت 
شعبه   ۲۸ در  پرونده ها  به  رسیدگی 
دادگاه و ۶ شعبه اجرای احکام مجتمع 

قضایی شهید بهشتی پرداخت.
سرپرست  »دهقانی«  حجت الاسلام 
نیز در  مجتمع قضایی شهید بهشتی 
راستای  در  کرد:  اظهار  نشست  این 
دستگاه  و  دانشگاه  تعامل  افزایش 
بهشتی  شهید  قضایی  مجتمع  قضا، 
هر هفته یکی از اساتید رشته حقوق 
جلسات  به  را  کشور  دانشگاه های 
از  و  دعوت  قضات  با  هم اندیشی 
آنها  حقوقی  پیشنهادات  و  نظرات 

استفاده می کند.
می داند  دشمن  قضاییه:  قوه  رئیس 
اقدام نظامی علیه ایران دیگر کارساز 

نیست
دشمن  گفت:  قضاییه  قوه  رئیس   
دیگر  او،  نظامی  اقدام  می داند 
کارساز نیست و می داند که اگر بزند، 
آنها  مقابل  در  بسیجیان  و  می خورد 

او  نظامی  شبه  اقدامات  و  می ایستند 
به  دشمن  بنابراین  می کنند؛  دفع  را 
ارزش های  به  را  ما  نسل جوان  اینکه 
دینی بی تفاوت و کم تفاوت کند، دل 

بسته است.
 حجت الاسلام والمسلمین غلامحسین 
سراسری  نشست  در  اژه ای  محسنی 
۳۰ هزار نفری جبهه علمی و فرهنگی 
و  رفتار  اینکه  بیان  با  اساتید  بسیج 
سال ها  از  خمینی)ره(  امام  رویکرد 
اسلامی،  انقلاب  پیروزی  از  پیش 
و  زمان شناس  بسیجی  یک  همچون 
با  )ره(  راحل  امام  افزود:  بود،  شجاع 
ایمان به خدا و اعتماد به بسیج مردم، 
و  جهانی  استکبار  برابر  در  توانست 
امروز  و  کند  ایستادگی  پهلوی  رژیم 
شجره  از  شاخه ای  که  هستیم  شاهد 
مقاومت  جریان  یعنی  بسیج،  طیبه 
خود،  ایستادگی  با  حماس،  جریان  و 
جهانی  استکبار  کردن  ذلیل  حال  در 

هستند.
عزیز  غزه  اظهارداشت:  عدلیه  رئیس 
و  جهادی  روحیه  با  امروز  مظلوم  و 
بزرگ  خدای  به  اتکای  با  و  بسیجی 
عالم  مستکبران  همه  مقابل  در 
می کند،  مقاومت  است؛  ایستاده 
جنایت  می دهد.  مجروح  و  شهید 
امروز مستکبران و در رأس آن آمریکا 
فلسطین  مردم  اما  است  سابقه  کم 

ایستاده اند.
قدرت  گفت:  قضاییه  قوه  رئیس 
اسلامی  جمهوری  امروز  بازدارنده 
که  است  قدرتی  تولید  اثر  بر  ایران 
ایجاد کرده و امروز می تواند در مقابل 
همه دشمنان بازدارندگی داشته باشد 
که البته نیازی به توضیح نیست. امروز 
دشمن همه تلاش خود را برای سست 
هنجارهای  به  نسبت  مردم  کردن 

دینی و اسلامی به کار گیرد.
بعضی  اینکه  بیان  با  اژه ای  محسنی 
مفاسد  و  بی عفتی ها  ناهنجاری ها، 
که  سیاسی  و  اخلاقی  و  اقتصادی 
بسته  دل  این ها  به  دشمن  می بینم 
اقدام  می داند  دشمن  افزود:  است، 
و  نیست  کارساز  دیگر  او،  نظامی 
و  می خورد  بزند،  اگر  که  می داند 
ایستند  می  آنها  مقابل  در  بسیجیان 
دفع  را  او  نظامی  شبه  اقدامات  و 
اینکه  به  دشمن  بنابراین  می کنند؛ 
دینی  ارزش های  به  را  ما  نسل جوان 
بی تفاوت و کم تفاوت کند، دل بسته 

است.
نهایت  امروز  اینکه  به  اشاره  با  وی 
تلاش دشمن فرقه، فرقه کردن جامعه 
تلاش  در  دشمن  کرد:  تصریح  است، 
برای ایجاد قطب های کاذب در کشور 
او  صرف  انرژی ها  می خواهد  و  است 
مصرف  داخل  در  انرژی  این  و  نشود 
برخی  در  می بینیم  همین  برای  شود 
یکدیگر  انقلابی  بچه های  امروز  مواقع 
بزرگ  شیطان  می کنند.  تخریب  را 
تفرقه  ایجاد  در  انگلیس  و  )آمریکا( 
مبارزه  در  هستند.  تلاش  در  افترا  و 
اجتماعی  ناهنجاری های  و  فسادها  با 
می دهد.  مجروح  و  شهید  بسیج 
خنثی  و  بازدارندگی  علمی،  پیشرفت 
کردن همه توطئه ها می خواهیم. یک 
جاهایی باید از آبرو، جسم و مال خود 

بگذریم.
رئیس عدلیه با بیان اینکه امروز ما باید 
یک کیفرخواست متقن و محکم برای 
همه جنایت های اسرائیل و حامیان او 
بنویسیم، تاکید کرد: این رژیم غاصب 
مظلوم  مردم  دهه هاست  صهیونیستی 
فلسطین را به اشکال مختلف شکنجه 

می کند.
محسنی اژه ای یادآور شد: جنایت های 
 ۱۹۳۷ سال  از  صهیونیستی  رژیم 
اقدام   ۵۰ حدود  کنید.  مطالعه  را 
 ۱۹۴۸ سال  در  فقط  جنایتکارانه 
انجام شده است.  علیه مردم فلسطین 
نیست،  امروز  برای  غزه  به  تجاوز 
که  بمبی  و  کودک کشی  همه  این 
ریخته اند؛ بی سابقه است. این جنایات 
را حقوقدان ها بنویسند و کمک کنند.

امیدواری  اظهار  قضاییه  قوه  رئیس 
با  صهیونیستی  رژیم  جنایت های  کرد 
تشکیل یک دادگاه بین المللی اسلامی 
رسیدگی شود و برای همه این  جنایات 

آنها را محاکمه کنیم.
 محسنی اژه ای با اشاره به جنایت های 
مردم  علیه  صهیونیست ها  سبعانه 
هفت  از  بیش  که  فلسطین  مظلوم 
امروز  گفت:  دارد،  ادامه  است  دهه 
و محکم  متقن  باید یک  کیفرخواست 
ددمنشانه  و  سبعانه  جنایت های  برای 
حامیانش،  و  صهیونیستی  رژیم 
محاکمه  برای  بتوانیم  تا  کنیم  تنظیم 
حامیان  و  جنایتکار  صهیونیست های 
آنها، یک دادگاه بین المللی اسلامی برپا 
کنیم و در این مسیر، نقش ما و شما 
حقوقدانان  و  اندیشمندان  و  اساتید 

بسیجی، بسیار ثقیل و خطیر است.

رئیس قوه قضاییه در بازدید از مجتمع قضایی شهید بهشتی تهران:

قضات تحت تأثیر فضاسازی ها و فشارهای بیرونی قرار نگیرند
خبر
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دکتر رئیسی در جلسه هیئت دولت: اتمام صف های 
تامین مالی برای تولیدکنندگان، مایه خوشحالی و در 

راستای تحقق وعده حمایت از تولید است

رئیس جمهور با ابراز رضایت از نتیجه گزارش وزیر صنعت، معدن و تجارت و 
رئیس سازمان برنامه و بودجه درباره رشد تولید، اعلام اتمام صف های تامین 
مالی برای تولیدکنندگان را خبری خوشحال کننده و در راستای تحقق وعده 

دولت در حمایت از تولیدکنندگان دانست.
دکتر سید ابراهیم رئیسی در جلسه هیئت دولت با تاکید بر اهمیت آینده نگری 
و توجه به منافع کشور در فرآیند تصمیم سازی و تصمیم گیری ها، بر اهتمام 
هر چه بیشتر و اقدام جهادی مسئولان دستگاه های اجرایی برای افزایش رشد 

اقتصادی و بالا بردن ثروت کشور تاکید کرد.
رئیس جمهور همچنین با ابراز رضایت از نتیجه گزارش وزیر صنعت، معدن و 
تجارت و رئیس سازمان برنامه و بودجه درباره رشد تولید، اعلام اتمام صف های 
تامین مالی برای تولیدکنندگان را خبری خوشحال کننده و در راستای تحقق 
وعده دولت در حمایت از تولیدکنندگان دانست و تصریح کرد: رشد تولید و رفع 

موانع تولیدکنندگان از اولویت های مهم دولت مردمی است.
پیش از سخنان رئیس جمهور وزرای صنعت، معدن و تجارت، تعاون، کار و رفاه 
اجتماعی، آموزش و پرورش، جهادکشاورزی و رئیس سازمان برنامه و بودجه به 
ارائه گزارش هایی از روند فعالیت ها و اقدامات دستگاه های تحت مدیریت خود 

در راستای انجام ماموریت ها و اهداف دولت پرداختند.
وزیر صنعت، معدن و تجارت در گزارشی از عملکرد ۵ ماهه این وزارتخانه، از 
تهیه سند برنامه راهبردی بخش صنعت خبر داد وگفت : در حال حاضر ۲۰ 
ابر پروژه از جمله »برقی سازی حمل و نقل«، »پیشران های کشتی و هواپیما«، 
بندی  اکتشافات« و »خوشه  و  پایش سرزمین  »قطار سریع السیر«،  »نهضت 
صنعت لوازم خانگی« در وزارت صمت در حال اجراست که به نتیجه رسیدن 

هر کدام از آنها، تحول بسیار بزرگی در کشور ایجاد خواهد کرد.
برقی سازی  افزود: در بخش  این طرح ها  دکتر علی آبادی در تشریح جزئیات 
حمل و نقل تا پایان امسال ۱۰۰ هزار خودوری تاکسی برقی خواهیم داشت و 
اولین خط تولید ساخت اتوبوس برقی نیز هفته آینده در ایران خودرو آغاز به کار 
خواهد کرد. در بخش پیشران های کشتی و هواپیما، حدود ۷۴ هواپیمای ام.دی 
تعمیر اساسی خواهند شد که تحول بزرگی در این حوزه ایجاد خواهد کرد. 
در بخش قطارهای سریع السیر نیز مذاکراتی در مورد خطوط تهران-اصفهان و 

تهران-مشهد در حال انجام است.
و  پایش سرزمین  روند  تسریع  معادن،  از  کشور  درآمد  درصدی  افزایش ۳۰ 
اکتشافات و طرح های مربوط به ایجاد شهرک های تخصصی،  ایجاد پایگاه های 
وزیر صمت در  از دیگر بخش های گزارش  بازار  و مدیریت هوشمند  فناوری 

جلسه امروز هیئت دولت بود.
وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی هم به تشریح طرح این وزارتخانه برای تحت 
پوشش قرار دادن نوزادان شیرخواری که دارای سوء تغذیه هستند پرداخت و 
گفت: در این طرح ۱۲۵ هزار کودک در دهک های ۱ تا ۷ تحت پوشش قرار 
گرفته اند که از طریق سازوکار کالا برگ الکترونیکی ماهانه معادل یک میلیون 
تومان برای خانواده های دارای کودک دهک های ۱ تا ۵ و مبلغ ۶۰۰ هزار تومان 
برای خانواده های دارای کودک دهک های ۶ و ۷ اعتبار اختصاص داده خواهد 
شد که خانواده های این کودکان مجاز خواهند بود تا پایان ماه این میزان اعتبار 

را برای خرید کالاهای معین شده هزینه کنند.
وزیر آموزش و پرورش نیز گزارشی از درخشش دانش آموزان المپیادی کشور 
ارائه کرد و گفت:  تیم المپیاد بین المللی نجوم جمهوری اسلامی ایران که با ۶ 
شرکت کننده به روسیه رفته بود، موفق به کسب ۶ مدال طلا در دومین المپیاد 

جهانی ستاره شناسی شد.
در ادامه وزیر جهادکشاورزی در گزارشی از ۲۶ هزار و ۵۰۰ هکتار گلخانه فعال 
در کشور خبر داد که از آنها  ۳ میلیون ۳۰۰ هزار تن محصول تولید شده و 

برای ۲۷۰ هزار نفر اشتغال ایجاد کرده است.
رئیس سازمان برنامه و بودجه نیز در این جلسه ضمن ارائه گزارشی از روند 
تهیه و تدوین لایحه بودجه سال ۱۴۰۳، به تشریح برخی ویژگی های این لایحه 
پرداخت و گفت : از جمله تفاوت های عمده لایحه بودجه سال آینده با سنوات 
گذشته این است که این لایحه کاملا منطبق بر سیاست های کلی برنامه هفتم 
و همچنین احکام قانونی آن تدوین شده، حجم آن نسبت به بودجه امسال یک 

چهارم و بر روی احکام کلیدی مورد نیاز تمرکز شده است.

در دیدار با اسماعیل هنیه؛

امیرعبداللهیان: بازندگان میدان نظامی در 

عرصه سیاسی هم شکست خواهند خورد

 حسین امیرعبداللهیان وزیر امور خارجه ایران در دیدار با اسماعیل هنیه رئیس 
دفتر سیاسی جنبش حماس با تاکید براینکه ارزیابی همگان این است که رژیم 
اسرائیل و آمریکا در میدان نبرد چیزی بدست نیاوردند، گفت: بازندگان میدان 

نظامی در عرصه سیاسی هم شکست خواهند خورد.
 امیرعبداللهیان در این دیدار با تبریک مجدد پایداری، مقاومت و پیروزی ملت 
فلسطین و مردم صبور و مجاهد غزه، افزود: پیامدهای عملیات طوفان الاقصی 
دنیا را تکان داد و گرچه خسارت های انسانی ملت فلسطین در نوار غزه بسیار 
زیاد، تلخ و ناگوار بود اما ابعاد پیروزی و دستاورد ملت فلسطین بسیار بزرگتر 
بود و موازنه های راهبردی را در ابعاد مختلف به نفع فلسطین و به ضرر رژیم 

غاصب، متجاوز و جنایتکار صهیونیستی تغییر داد.
وزیر امور خارجه ایران با اشاره به ادعای اولیه نخست وزیر شکست خورده رژیم 
صهیونیستی مبنی بر اینکه هدف از حمله به غزه نابودی حماس است، گفت: 
آمریکا و رژیم اسرائیل برغم بیش از یک ماه و نیم تجاوز و جنگ ظالمانه و کشته 
و مجروح کردن ده ها هزار شهروند فلسطینی، کمترین دستاوردی در حوزه 
نظامی کسب نکردند و مجبور به مذاکره غیرمستقیم با حماس برای آتش بس 

و آزادی اسرای خود شدند.
رئیس دستگاه دیپلماسی کشورمان با اشاره به اینکه ارزیابی همگان این است 
که رژیم اسرائیل و آمریکا در میدان نبرد چیزی بدست نیاوردند، افزود: آنها 
با طراحی های سیاسی در پی آن هستند که آنچه را که در میدان و از طریق 
نظامی نتوانسته اند بدست آورند، از طریق سیاسی محقق کنند و البته این نیز 
یک رؤیایی است که قطعا تعبیر نخواهد شد و دیپلماسی مقاومتی جنبش 
حماس و گروه های مقاومت فلسطین این اقدامات و طراحی های سیاسی را 

خنثی و بی اثر خواهد کرد.
امیرعبداللهیان در ادامه با تجلیل از مقاومت عزتمندانه و شجاعانه گروه های 
مقاومت و مردم غزه در برابر ۴۷ روز تجاوز وحشیانه رژیم جنایتکار صهیونیستی 
و  ملت  از  ادامه حمایت  برای  ایران  اسلامی  قاطع جمهوری  عزم  بر  غزه،  به 

مقاومت فلسطین در حوزه های سیاسی و بین المللی تاکید کرد.

حرکت به سوی صنعت هوشمند و 
دانش بنیان

وزیر صنعت، معدن و تجارت با بیان اینکه با برگزاری نمایشگاه در کنار همایش ها 
شد،  خواهد  ایجاد  محصولات  عرضه  فضایی جهت  دانش بنیان،  شرکت های  برای 
گفت: این یک حرکت جدی است تا بتوانیم به واسطه آن صنعت کشور را هوشمند 

و دانش بنیان کنیم.
به گزارش خبرنگار اقتصادی ایرنا، »عباس علی آبادی« وزیر صمت در دومین رویداد 
ملی صنعت دانش بنیان با عنوان »انقلاب صنعتی چهارم و صنعت شهر هوشمند« 
گفت: اکنون زمزمه انقلاب صنعتی پنجم به گوش می رسد و پیام آن این است که 
دوباره اصالت را به انسان بدهیم تا انسان به عنوان محور تحولات و عامل اصلی 

همواره می ماند.
علی آبادی تاکید کرد: هوش انسانی هرگز تحلیل نخواهد رفت و همواره توسعه پیدا 
می کند اما این بار رقیبی به نام هوش مصنوعی دارد که باید خود را با آن به چالش 
بکشد. اما این اجازه به هوش مصنوعی داده نمی شود که به انسان برتری پیدا کند. 
انسان می تواند خالق باشد و به همین دلیل خلیفه خداست و هوش آن همیشه رو 
به توسعه است؛ اما با تمام اینها اگر از هوش مصنوعی غافل شویم، تاثیرات آن را 

در جامعه می بینیم.
وی افزود: از همین طریق به شرکت های دانش بنیان حاضر در رویداد این را بگویم 
حالا که این مشکلات وجود دارد، چه اتفاقاتی در پیش است؟ باید منتظر چه چیزی 
باشیم؟ ما به عنوان دولت باید چه کنیم؟ شما باید چه قدم هایی بردارید؟ ما الان 
در کنار یکدیگر تیم جمهوری اسلامی هستیم و باید ببنیم در رقابت با دنیا قرار 

است چه کنیم؟
وزیر صمت خاطرنشان کرد: خواهش من این است که برای تکمیل طرحی که در 
ذهن داریم پیشنهادات خود را از طریق دبیرخانه این رویداد برای من ارسال کنید. 
این همایش ها را تکرار و دنبال می کنیم همانطور که در مجلس به شما قولش را دادم 
که ارتباط دولت و با بخش خصوصی و شرکت های دانش بیان افزایش دهیم و آن را از 
شکل گفتگو و همایش خارج کرده و به یک ارتباط ارگانیک و نزدیک تبدیل کنیم.

علی آبادی گفت: از این طریق باید به یکدیگر کمک کنیم و عیب های هم را بپوشانیم 
و پیشتبانی کنیم. این همایش دوم است و سعی داریم حداکثر ۲ ماه یکبار چنین 
رویدادی را برگزار کنیم. در همایش بعدی بحث هوشمندی را دنبال خواهیم کرد 

و هر قدر جلوتر برویم همایش ها با یکدیگر یک مجموعه را تشکیل خواهند داد.
تا  باشیم  داشته  هم  نمایشگاه  همایش،  کنار  در  می کنیم  سعی  کرد:  تاکید  وی 
شرکت های دانش بنیان فضایی برای عرضه محصولات خود داشته باشند. در آینده 
نزدیک این همایش ها به بازارگاهی برای یافتن بازار فروش محصولات بدل می شود.

وزیر صمت تصریح کرد: این یک حرکت جدی است که بتوانیم به واسطه آن صنعت 
کشور را هوشمند و دانش بنیان کنیم. اگر این کار را نکنیم کشورهای همسایه به آن 
دست پیدا کرده و عبور می کنند و ما خجالت می کشیم. باید طوری پیش برویم که 
سر خود را بالا بگیریم و بگوییم ما توانستیم. ما مسلمان شیعه هستیم، از بهترین 
تفکرات صنعتی در بنیان های فکری خود استفاده کردیم، نسل ما پویا و زنده است 

و باید بتوانیم به سرعت در این مسیر پیش برویم.
رعایت استانداردهای ایمنی رابه خودروسازان تکلیف کرده ایم/نصب ۵هزار دستگاه 

شارژر خودروی برقی
 وزیر صنعت، معدن و تجارت گفت: استانداردهای ایمنی برای وزارت صمت مهم تر 

است به خودروسازان تکلیف کرده ایم که استانداردهای ایمنی را رعایت کنند.
نشست  در  جمعه  روز  آبادی«  علی  »عباس  ایرنا،  اقتصادی  خبرنگار  گزارش  به 
سوال  به  پاسخ  در  کشور  اساسی  مسائل  پیرامون  دانشجویی  بسیج  مسئولان 
دانشجویان در خصوص وضعیت کیفیت خوپروها اظهار داشت: الگوی استانداردهای 
از این استانداردها در کشورمان  ایم که برخی  ۸۵ گانه خودروها را تکلیف کرده 
کارایی ندارد و به عنوان آپشن است ولی استانداردهای ایمنی برای وزارت صمت 
مهم تر است به خودروسازان تکلیف کرده ایم که استانداردهای ایمنی را رعایت 

کنند.
وی ادامه داد: اکنون با همکاری سازمان استاندارد قدم ها محکم برداشته می شود 

که به زودی شاهد تحول در این عرصه خواهیم بود.
وزیر صنعت، معدن و تجارت در خصوص سوال دانشجویی در خصوص وضعیت 
ناترازی لاستیک در بازار گفت: اکنون لاستیک به قدر کافی در کشور وجود دارد و 

در سه ماه گذشته توزیع لاستیک شدت گرفته است.
کارخانه  قیمت  گفت:  خریداران  توسط  لاستیک  احتکار  از  انتقاد  با  آبادی  علی 
لاستیک برای انگیزه تولیدکنندگان را بالا بردیم اکنون توزیع دولتی فراهم شده 
است و مردم در خصوص قیمت بالا می توانند با سامانه ۱۲۴ تماس گرفته و شکایت 

خود را ثبت کنند.
از دانشجویان در خصوص تحقیق و تفحص  به سوال یکی  پاسخ  وزیر صمت در 
از فولاد مبارکه، تفکیک وزارت صمت، واردات خودروی کارکرده گفت: تحقیق و 
تفحص از فولاد مبارکه در مرحله بررسی قوه قضاییه است و موضوع می بایست از 
مبادی مربوط به قوه قضاییه پیگیری شود؛ با نظر مخالف شما دانشجویان بسیجی 
در خصوص موضوع تفکیک وزارت صمت موافقم و این نظر را در جلسات و مکاتبات 
رسمی عنوان کرده ام؛ در خصوص واردات روزی که وارد وزارت خانه شدیم بلافاصله 
پس از ابلاغ قانون نسبت به تهیه آیین نامه اقدام کرده و تمامی تلاش خود را به کار 
بستیم تا اساسا موضوع خودرو از حوزه دغدغه های فردی و اجتماعی مردم خارج 
شود. با حرکت به سمت ایجاد تراز و تعادل عرضه و تقاضا، همچون چند ماه گذشته 

شاهد کاهش التهابات و تلاطمهای این حوزه باشیم.
علی آبادی تاکید کرد: نکته مهم در این رابطه نگرانیها در خصوص امکان ایجاد اثرات 
منفی ارزی بوده که با اتخاذ تدابیر مناسب در تلاش برای رفع موانع و تسریع در 
واردات همزمان با تقویت تولید داخلی و حرکت به سمت برقی سازی ناوگان هستیم.

همچنین علی آبادی در پاسخ به سوال یکی دیگر از دانشجویان در خصوص وضعیت 
خودروهای برقی بیان داشت: زیرساخت خودروی برقی در کشور وجود دارد اکنون 
۱۵ ایستگاه شارژ در تهران ۱۰۰ ایستگاه در کشور نصب شده است که تا پایان سال 

تعداد دستگاه های شارژ را به پنج هزار دستگاه شارژر می رسانیم .
وی عنوان کرد: خیران نیز اعلام آمادگی برای نصب ایستگاه های شارژ در محورها و 

جاده ها کرده اند ضمن اینکه در روستاها نیز تامین برق وجود دارد.
وزیر صنعت،معدن و تجارت با اشاره به اهمیت توسعه خودروهای برقی گفت: این 
خودروها از نظر مصرف انرژی به صرفه و از لحاظ زیست محیطی مورد تاکید است 
که از ۲ دهه پیش بشر به موضوع برقی سازی خودروها پرداخت اکنون در بسیاری 

از کشورها از این تکنولوژی استفاده می کنند.
به گفته وی، تا پایان سال زیرساخت های شارژ ۲۰۰ تا ۳۰۰ هزار تاکسی فراهم 

می شود.
وزیر صمت در پاسخ به سوال یکی از دانشجویان در خصوص حادثه انفجار معدن 
رزمجاه طزره گفت: این معدن زیر نظر شرکت ذوب آهن اصفهان و از زیر مجموعه 

های وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی است.
وی افزود: همان موقع که حادثه اتفاق افتاد بلافاصله به معدن طرزه رفتم که پیش 
از بنده نیز وزیر کار و وزیر کشور حضور داشتند بر این اساس کارگروه و کمیته ای 

برای بررسی تشکیل شد.
علی آبادی ادامه داد: در معدن ذغال سنگ از این جنس حوادث در جهان اتفاق می 
افتاد که اینها قابل توجیه نیست با این اوصاف اکنون حادثه این معدن در دستگاه 
قضا در حال پیگیری است و فرایند رسیدگی صورت می گیرد و ما نیز به عنوان 

وزارت صمت پیگیر این موضوع هستیم.



اقتصاد
اخبار

وعده ایجاد سالانه یک میلیون شغل 
محقق شد

 وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی با اشاره به اقدامات این وزارتخانه 
روش   ۴ از  شده  ایجاد  شغلی  فرصت های  سنجی  صحت  برای 
یک  از  بیش  ایجاد  موید  ما  صحت سنجی  معدل  گفت:  مختلف 
میلیون فرصت شغلی در سال است که سایر مراکز نیز بر صحت 
در  آمار  مرکز  رسمی  گزارش  اساس  بر  کرده اند.  تاکید  آمار  این 
بهار ۱۴۰۲ نسبت به بهار ۱۴۰۱، تعداد ۹۰۷ هزار فرصت شغلی 

خالص ایجاد شد.
رفاه  و  کار  تعاون،  وزیر  مرتضوی«  »صولت  ایرنا،  گزارش  به 
از مرکز تماس اشتغال  بازدید  امروز )دوشنبه( در  اجتماعی صبح 
کشور گفت: امروز در بازدید از مرکز رصد و پایش اشتغال کشور 
جوانان فعالی را دیدم که کارهای خوبی را آغاز کرده اند اما کافی 

نیست.
وی افزود: اشتغال حق آحاد مردم است. یکی از حقوق اساسی و 
برای اشتغال است.  تضمین شده آحاد مختلف جامعه بسترسازی 
یکی  است.  تشخص آور  و  خانوادگی  زندگی  آرامبخش  اشتغال 
ایجاد  و  بیکاری  نرخ  کاهش  بحث  سیزدهم  دولت  برنامه های  از 
اشتغال است. رئیس جمهور در بدو آغاز به کار خود، ایجاد سالانه 
میلیون  یک  بر  بالغ  که  کرد  تبیین  را  شغلی  فرصت  میلیون  یک 
تنگاتنگ  همکاری  است.  شده  ایجاد  سنواتی  صورت  به  شغل 
است،  برقرار  رایتل  اپراتور  و  تعاون  وزارت  اشتغال  معاونت  میان 
تا صحت سنجی فرصت های شغلی ایجاد شده از بسترهای مختلف 

مورد بررسی قرار بگیرد.
قدم  می شود.  انجام  شیوه   ۴ به  رصد  این  کرد:  تاکید  مرتضوی 
صورت  مختلف  دستگاه های  توسط  که  است  خوداظهاری  نخست 
نظارت  و  تلفنی  ارتباط  پیامکی،  نظارت  بعدی  قدم های  می گیرد. 
یک  از  بیش  ایجاد  موید  ما  صحت سنجی  معدل  هستند.  میدانی 
میلیون فرصت شغلی در سال است که سایر مراکز نیز بر صحت 
این آمار تاکید کرده اند. بر اساس گزارش رسمی مرکز آمار در بهار 
۱۴۰۲ نسبت به بهار ۱۴۰۱، تعداد ۹۰۷ هزار فرصت شغلی خالص 

ایجاد شده که به رشد اقتصادی کشور کمک کرده است.
به  از یک دهه رکورد  بعد  بر اساس آمار رسمی  وی تصریح کرد: 
این دارد  از  اقتصادی ۴ درصد رسیده ایم و گزاره ها حکایت  رشد 
درصد شده  هفت  کانال  وارد   ۱۴۰۲ تابستان  در  بیکاری  نرخ  که 
که این برای ما خوشحال کننده است و به همین سبک ادامه پیدا 

خواهد کرد.
و  کارآفرینی  توسعه  معاون  بیرانوند«  کریمی  »محمود  ادامه  در 
اشتغال وزارت تعاون صبح روز )دوشنبه( در بازدید از مرکز تماس 
اشتغال کشور گفت: از خرداد ۱۴۰۱ با همکاری رایتل که آن را 
اپراتور اشتغال کشور می نامیم این فعالیت را آغاز کردیم و امروز 

فاز دوم مرکز تماس اشتغال کشور را افتتاح می کنیم.
وزارت  اشتغال  پایش  و  رصد  طرح  دوم  فاز  در  گفت:  بیرانوند 
تعاون، ما صرفا تماس گیرنده نیستیم. در کنار آن خدماتی را ارایه 
به  آغاز  از  می کند.  توسعه کسب وکارها کمک  به  که  داد  خواهیم 
کار این سامانه تا کنون ۶۰۰ هزار تماس گرفته شده است و الویت 
افزود:  از دولت تسهیلات دریافت کرده اند.وی  با کسانی است که 
می توانند  لحظه ای  و  برخط  به صورت  استان ها  و  تمام دستگاه ها 
عملکرد خودشان در اشتغال کشور را ببینند. اگر تحقق ایجاد یک 
میلیون شغل را ارایه دادیم، با اسناد و مدارک و سیستم نظارتی 

توانسته ایم آن را به نتیجه برسانیم.
اجرای قانون جدید بازنشستگی از ابتدای سال ۱۴۰۵ آغاز خواهد 

شد
 وزیر تعاون ،کار و رفاه اجتماعی در مورد زمان اجرای قانون جدید 
دارند،  سابقه  تمام  سال   ۲۹ و   ۲۸ که  افرادی  گفت:  بازنشستگی 
سال  ابتدای  از  قانون  این  اجرای  و  نمی شود  قانون  این  مشمول 

۱۴۰۵ آغاز خواهد شد.
به گزارش خبرنگار حوزه دولت ایرنا، صولت مرتضوی وزیر تعاون، 
جمع  در  دولت  هیات  جلسه  حاشیه  در  اجتماعی  رفاه  و  کار 
خبرنگاران در مورد اجرای طرح کالا برگ گفت: تمام زیر ساخت 
این طرح تکمیل شده و  افزاری اجرای  افزاری و سخت  نرم  های 
چه  هر  هستند.  متصل  سامانه  به  فروشگاه  هزار   ۱۵۰ به  نزدیک 
زمان می گذرد اقبال عمومی به این طرح بیشتر می شود از ۱۷ 
این ساز و کار  از  نفر  پانصد هزار  تا الان حدود ۲ میلیون و  آبان 
استفاده کردند، در لایحه بودجه ۱۴۰۳ هم به این موضوع پرداخته 
شده است و دولت به تکلیف خود در مورد کالا برگ عملا کرده 

است.
منابع  گفت:  بازنشستگی  پیرامون  مجلس  مصوبه  مورد  در  وی 
قانونی  کسورات  از  بازنشستگان  حقوق  و  مستمری  پرداخت 
کارمندان و شاغلین در بخش خصوصی و عمومی تامین می شود 
و  پایداری  ضریب  زندگی  به  امید  میانگین  افزایش  به  توجه  با 
پشتیبانی صندوق ها که در چارچوب مقررات و شاخص های بین 
المللی ۶ نفر حقوق بگیر به یک نفر بازنشسته می باشد، به شدت 

کاهش یافته است.
وزیر کار ادامه داد: در صندوق تامین اجتماعی که بهترین صندوق 
در  است،  بازنشسته  یک  به  بگیر  حقوق  دهم  یک  و  چهار  است 
یک  به  بگیر  حقوق  دهم  هفت  کشوری  بازنشستگی  صندوق 
بازنشسته است، بسیاری از صندوق ها، صندوق بسته تعریف شده 
اند و علت این است که میانگین شاخص امید به زندگی و ضریب 
بود که در طول  این  است.پیشنهاد دولت  یافته  پشتیبانی کاهش 
برنامه برای آحاد کارمندان دولت سه ماه خدمت افزایش یابد در 

مجلس اصلاح شد.
دارند،  سابقه  تمام  سال   ۲۹ و   ۲۸ که  افرادی  کرد:  تاکید  وی 
سال  ابتدای  از  قانون  این  اجرای  و  نمی شود  قانون  این  مشمول 

۱۴۰۵ آغاز خواهد شد.

مجمع  در  دارایی  و  اقتصاد  وزیر   
عمومی »شرکت مادر تخصصی سرمایه 
ایران«)ایفیک(  خارجی  های  گذاری 
از  خارج  در  ایفیک  دارایی های  گفت: 
تکلیف و  تعیین  به سرعت  باید  کشور 
مولد سازی شود و نباید در جایی که 
هیچ منفعتی برای اقتصاد ایران ندارد، 
صرفا نگه دارنده دارایی هایی باشیم که 
احسن  به  تبدیل  را  آنها  می توانستیم 

کنیم.
به گزارش ایرنا از وزارت اقتصاد، سید 
عمومی  مجمع  در  خاندوزی  احسان 
مادر تخصصی سرمایه  عادی »شرکت 
ایران«)ایفیک(  خارجی  های  گذاری 
مجمع  سه  برگزاری  داشت:  اظهار 
برخی  جبران  و  ایفیک  شرکت  معوق 
موانعی  از  برخی  و  افتادگی ها  عقب 
که باید حل و فصل می شد و به ویژه 
در  شرکت  عامل  مدیر  پیگیری های 
در  ایفیک  های  فعالیت  شدن  فعال 
برخی کشورها از جمله مصر، پاکستان 
اینکه  به  توجه  با   ( کشورها  سایر  و 
می  سر  به  تحریم  شرایط  در  هنوز 
بریم( نشان از تحرک خوب این شرکت 
آن  شاهد  که  است  رویکردی  تغییر  و 

هستیم.
که  مهم  نکته  چند  به  اقتصاد  وزیر 
انداز  چشم  در  ایفیک  مدیره  هیات 
پیش رو باید در دستور کار خود قرار 
دهد، اشاره کرد و گفت: در سال پیش 
رو باید این موارد در اولویت های ایفیک 
ویژه  اول، حسابرسی  مورد  گیرد؛  قرار 
سوی  از  که  هاست  گذاری  سرمایه 
و شرکتهای  بیمه  بانکی،  امور  معاونت 

دولتی نیز مورد تاکید قرار گرفت.
خاندوزی ادامه داد: موضوع حسابرسی 
ارتباطی  هیچ  ها  گذاری  سرمایه  ویژه 
با  باید  ما  ندارد و  با شرایط تحریم ها 
حسابرسی  های  توانمندی  از  استفاده 
این  به  مربوط  داخلی خودمان مسائل 
حوزه را حل و فصل کنیم و اگر مسائل 
برون زایی نیز وجود داشته باشد، لزوما 

مخل این مسیر نیست.
پرونده  تکلیف  برتعیین  تاکید  با  وی 
اظهار  ایفیک،  در  حقوقی  باز  های 
اولویت بسیار  این موضوع یک  داشت: 

ویژه برای ایفیک به شمار می رود.
وزیر اقتصاد ادامه داد: پرونده های باز 
وجود  کشور  از  خارج  در  که  حقوقی 
ایهاگ و  دارد که در صدر آن موضوع 
بحث واکسن است و همچنین پرونده 
و  است  داخل  به  مربوط  که  هایی 
کاری  برنامه  در  که  نیست  مشخص 
از  کرد  خواهد  ایفا  ایفیک چه سهمی 
اولویت ویژه  باید در  مواردی است که 

ایفیک قرار گیرد.
گذاری  سرمایه  موضوع  خاندوزی 
همچنین  و  شستا  با  ایفیک  مشترک 
تعیین تکلیف اراضی مربوط به عباس 
این  اموال  و  تهران  در  رومی  پل  آباد، 
از جمله  را  شرکت در ساری و مشهد 
پرونده هایی برشمرد که در سال کاری 
تعیین  و  توجه  مورد  باید  رو  پیش 

تکلیف از سوی ایفیک قرار گیرد.
اهمیت  به  اشاره  با  اقتصاد  وزیر 
ایفیک گفت:  مولدسازی دارایی ها در 
اختیار  در  قوی  حقوقی  مشاورین  اگر 
سازمانی  چارت  اگر  حتی  بگیرید 
با  می توانید  نکند،  پیدا  تغییر  نیز  تان 
برای  موجود  های  ظرفیت  از  استفاده 
و حقوقی  ای  تیم های مشاوره  جذب 
و سرمایه گذاری و … بهره بگیرید و 
بسیاری از پروند های فعلی باز کنونی 

را تعیین تکلیف کنید.
ازسرمایه  بسیاری  افزود:  خاندوزی 
در  که  مواردی  جز  به  ایفیک  های 
از کشور  اشاره کردم، در خارج  داخل 
تا  تاون  کیپ  واحدهای  از  اما  است 
که  واحدهایی  و  ها  دارایی  از  بسیاری 
به  باید  دارد،  قرار  دنیا  نقاط  سایر  در 
سازی  مولد  و  تکلیف  تعیین  سرعت 
سالهای  که  ندارد  معنا  اصلا  و  شود 

سال در جاهایی که هیچ منفعتی برای 
اقتصاد ایران و جمهوری اسلامی ایران 
با توجه  ندارد و در شرایط تحریمی و 
نگه دارنده  صرفا  خارجی  فشارهای  به 
توانستیم  می  که  باشیم  هایی  دارایی 
تغییر  و  به احسن کرده  تبدیل  را  آنها 

جانمایی دهیم.
با  می شد  اینکه  بیان  با  اقتصاد  وزیر 
پذیری،  تحریم  نقشه  گرفتن  نظر  در 
موقعیت  در  را  ها  دارایی  و  اموال  این 
در  کمتر  که  داد  قرار  جدید  های 
گیرد  قرار  تحریمی  خطرات  دسترس 
از  که  است  اولویتی  این  داشت:  اظهار 
خواهم  می  مجمع  در  حاضر  دوستان 
که در مصوبات امسال حتما درج کنند 
که در سال پیش رو این موارد مدنظر 

قرار گیرد.
تبیین  در  و  پایان  در  خاندوزی 
هدفگذاری برای ماموریت های ایفیک 
سیزدهم  دولت  دوره  باقیمانده  در 
با  که  است  این  مهم  مسئله  گفت: 
توجه به اینکه سال ۱۴۰۳ آخرین سال 
می شود،  محسوب  دولت  کاری  مفید 
و  موجود  شرایط  حفظ  رویکرد  باید 
به  را  موضعی  و  حداقلی  بهبودهای 
و  کارانه  محافظه  غیر  رویکرد  یک 
کنیم،  تبدیل  انفعال  از  خروج  و  فعال 
به نحوی که در پایان کار دولت بگوییم 
نفع  به  روشنی  پرتفوی  تغییر  یک  که 
نفع شرایط سرمایه  به  و  ایران  اقتصاد 
گذاری در ایران و با شرکای جدید ما 
جمهوری  با  همسوی  کشورهای  با  و 

اسلامی در ایفیک رخ داده است.
تولید  برای  مقررات  اعلام  خاندوزی: 
الزامی  کننده سه ماه قبل از وضع آن 

می شود
 وزیر اقتصاد و دارایی از مصوبه هیات 
جدید  مقررات  وضع  زمینه  در  دولت 
ماه  یک  ظرف  که  تولیدکننده  برای 
و  داد  خبر  شد  خواهد  عملی  آینده 
که  هر دستگاهی  این مصوبه  با  گفت: 
بخواهد برای تولید کننده وضع مقررات 
بکند باید حداقل سه ماه قبل به تولید 

کننده اعلام کند.
میلیارد   ۳۲ غیرنفتی  صادرات  از  وی 
دلاری در هشت ماهه امسال خبر داد 
مدت  با  مقایسه  در  رقم  این  گفت:  و 
مشابه سال قبل ۱.۶ درصد بیشتر شده 

است.
کالاهای  وزن  کرد:  اظهار  خاندوزی 
این مدت ۹۰  در  غیرنفتی صادر شده 
میلیون تن بوده که در مقایسه با مدت 
افزایش  درصد   ۲۷ قبل  سال  مشابه 

یافته است.
وی به میزان واردات در این مدت نیز 
تن  میلیون   ۲۴.۷ گفت:  و  کرد  اشاره 
در  دلار  میلیارد   ۴۲.۱ ارزش  به  کالا 
نسبت  که  شده  کشور  وارد  مدت  این 
به مدت مشابه سال قبل، از نظر وزنی 
از نظر ارزی ۱۲ درصد  چهار درصد و 

افزایش داشته است.
تراز  نبودن  مثبت  علت  خاندوزی 
گذشته  ماه  هشت  در  کشور  بازرگانی 
را  صادرات  از  واردات  گرفتن  پیشی  و 
قیمت محصولات  کاهش ۴۰ درصدی 
در  گفت:  و  کرد  عنوان  پتروشیمی 
مجموع صادرات نفتی و غیرنفتی، تراز 
بازرگانی کشور حدود ۱۰ میلیارد دلار 
با  است  مثبت  و  بوده  نفع صادرات  به 
اینکه در صادرات غیرنفتی از نظر وزنی 
افزایش  قبل  سال  به  نسبت  ۲۷درصد 
قیمت  کاهش  علت  به  اما  ایم  داشته 
منفی  تراز  این  پتروشیمی،  محصولات 
متوسط  اینکه  بیان  با  است.وی  شده 
پایین  کشور  صادراتی  کالاهای  ارزش 
بخش  بالا  احجام  با  کالاهای  و  است 
تشکیل  را  صادرات  این  از  بیشتری 
اقتصاد  به سمت  باید  افزود:  می دهد، 
خام  کاهش  و  بالا  پیچیدگی  درجه  با 
فروشی حرکت کنیم و کالاهایی صادر 
کنیم که احجام کمتر و ارزش بیشتری 

داشته باشند.

سه  اقتصاد  در  کرد:  بیان  اقتصاد  وزیر 
کجا  اینکه  است،  مهم  بسیار  محور 
حرکت  باید  که  مسیری  ایم،  ایستاده 
در  اقتصاد  موانع  که  موانعی  و  کنیم 
رفع  و  شناسایی  را  اهداف  به  رسیدن 
به  را  محور  این سه  بتوانیم  اگر  کنیم، 
طور دقیق بررسی کنیم به طور قطع به 

نتایج مطلوبی دست خواهیم یافت.

خاندوزی ادامه داد: اقتصاد نفتی متمرکز 
و دولت زده که میراث دهه های گذشته 
باید در  آنگونه که  تا  نداده  اجازه  است 
عمل  موفق  نفتی  غیر  صادرات  توسعه 
کنیم و به طور قطع، شروع برنامه های 
بر توسعه صادرات غیر  جدید و تمرکز 
اقتصاد  از  که  را  آنهایی  صدای  نفتی، 
نفتی امرار معاش می کردند، در خواهد 

آورد.
تولید  اقتصاد  به سمت  باید  افزود:  وی 
گرای دانش پایه حرکت کنیم و در این 
بیراهه  به  تا  باشیم  مراقب  باید  مسیر 

نرویم.
وی بر فتح بازارهای جدید صادراتی از 
سوی تجار، بازرگانان و تولید کنندگان 
تاکید کرد و گفت: این اقدام به توانمندی 
بلند مدت در کشور منجر می شود و از 
کننده  صادر  است،  تر  واجب  نان شب 
سال  از  بهتر  سال  هر  کند  تلاش  باید 
قبل صادرات کرده و بازارهای جدیدی 

را تصاحب کند.
فتح  برای  البته  داد:  ادامه  خاندوزی 
پشتیبانی  جدید،  صادراتی  بازارهای 
این پشتیبانی  و  نیاز است  مالی  تامین 
به  و  گیرد  کننده صورت  تولید  از  باید 
بهانه های رشد نقدینگی، متوقف نشود.

فعلی  مقطع  در  صادرات  افزود:  وی 
برای کشور اهمیت بسیاری دارد و توان 
تولید داخلی را بالا می برد و دولت به 
پا  و  دست  مقررات  گر،  تسهیل  عنوان 
گیر را حذف و قوانین و محدودیت های 
صادراتی را تا جایی که قانون اجازه دهد 

برطرف خواهد کرد.
خاندوزی همچنین از حاضرین تجار و 
صادرکنندگان در این همایش خواست 
با  را  جهانی  بازار  در  پذیری  رقابت  تا 
افزایش نرخ ارز دنبال نکنند و از محل 
و  تولیدی  کالاهای  کیفیت  بردن  بالا 
با  رقابت  دنبال  به  فناوری،  بکارگیری 

رقبا باشند.
حقوق  درصدی   ۲۰ و   ۱۸ افزایش 
لایحه  در  بازنشستگان  و  کارمندان 

بودجه ۱۴۰۳
 سخنگوی اقتصادی دولت از افزایش ۱۸ 
درصدی ضریب حقوق کارکنان دولت و 
بازنشستگان  برای  حقوق  درصدی   ۲۰

در لایحه بودجه ۱۴۰۳ خبر داد.
ایرنا،  دولت  حوزه  خبرنگار  گزارش  به 
سخنگوی  خاندوزی«  احسان  »سید 
امروز در نشست  اقتصادی دولت صبح 
خبری با اشاره به سرفصل های لایحه 
این  اظهار کرد: در  بودجه سال ۱۴۰۳ 
دولت  پایدار  درآمدهای  سهم  لایحه، 
نسبت به سال جاری بیشتر شده است؛ 
همچنین تلاش شده هزینه های جاری 
که  شود  مدیریت  نحوی  به  عمرانی  و 

کمترین ناترازی را شاهد باشیم.
 ۱۸ افزایش  اینکه  به  اشاره  با  وی 
درصدی ضریب حقوق کارکنان دولت و 
۲۰ درصدی حقوق برای بازنشستگان در 
لایحه بودجه ۱۴۰۳ در نظر گرفته شده 
است، گفت: در سال جاری، منفی ۴۵۰ 
 ۳۰۸ منفی  به  عملیاتی  ناترازی  همت 
بودجه  لایحه  در  و  یافت  کاهش  همت 
برای  یورو  میلیارد   ۱۳.۶۵ آینده  سال 
گرفته  نظر  در  اساسی  کالاهای  واردات 
دولت  اقتصادی  است.سخنگوی  شده 
تاکید کرد: میزان صادرات نفت خام نیز 
در لایحه بودجه سال آینده، یک میلیون 
و ۳۵۰ هزار بشکه، به قیمت هر بشکه 

۶۵ یورو در نظر گرفته شده است.
خاندوزی با اشاره به اینکه لایحه بودجه 
به  هفتم  برنامه  لایحه  بررسی  از  پس 

مجلس ارسال می شود، بیان کرد: کلیات 
 ۱۴۰۳ بودجه  اصلی  جداول  و  احکام 
امروز - ۳۰ آبان ماه - تقدیم مجلس می 
شود و مراسم رسمی آن با حضور رئیس 
جمهور و ارائه توضیحات لازم در رابطه 
با جزئیات بودجه در اولین جلسه رسمی 

مجلس برگزار خواهد شد.
وی افزود: طبق قانون دولت مکلف بود 
تقدیم  ماه  آبان  اول  را  بودجه  اول  فاز 
بودن  درگیر  دلیل  به  ولی  کند  مجلس 
هفتم  برنامه  لایحه  بررسی  در  مجلس 
تقدیم  مجلس،  درخواست  به  و  توسعه 

بودجه به تاخیر افتاد.
۱۱ هزار خودرو وارد شده یا در آستانه 

ورود به کشور است
زمان  در  اگر  کرد:  تصریح  خاندوزی 
کرده  اعلام  قیمتی  خودروساز  توافق، 
باشد، باید همان نرخ را رعایت کرده و 
متقاضی  به  قیمت،  همان  با  را  خودرو 

تحویل دهد.
وی با بیان اینکه رشد تولید خودرو در 
ابتدای  از  سال جاری، ۲۲ درصد بود و 
امسال خودروسازان، ۶۲۶ هزار دستگاه 
در  افزود:  کرده اند،  تولید  خودرو  انواع 
کامیون  و   ۴۷ وانت   ،۱۹ سواری  تولید 
و کشنده ۳۵ درصد طی ۷ ماهه امسال 

رشد تولید داشته ایم.
سخنگوی اقتصادی دولت تاکید کرد: از 
ابتدای امسال تاکنون، ۱۱ هزار دستگاه 
آستانه  در  یا  شده  کشور  وارد  خودرو 
ورود به کشور و در حال گذراندن مراحل 

تشریفات گمرکی هستند.
صورت  یکهزار  اینکه  بیان  با  خاندوزی 
شده  منتشر  دولتی  های  شرکت  مالی 
که امید است تا پایان سال به رکورد بی 
سابقه انتشار ۲ هزار صورت شرکت های 
خاطر  برسیم،  کشور  عموی  و  دولتی 
آقای  دغدغه های  از  یکی  کرد:  نشان 
تلاش  باید  که  بود  این  جمهور  رئیس 
به  نیز  دولتی  شرکت های  بخش  کنیم 

ریل انضباط برگردد.
وی ادامه داد: بسیاری از سوء مدیریت ها 
به دلیل عدم شفافیت شرکت های دولت 
در  نه  گذشته  طولانی  سال های  در 
وزارتخانه بلکه در ذیل شرکت های دولتی 
و حیاط خلوت، شکل می گرفت که در دو 
سال و نیم گذشته با اصرار رئیس جمهور 
بر کنترل مسیر بی انضباطی شرکت های 
دولتی و عمومی به سمت شفاف سازی و 
پاسخگو کردن مدیران حرکت کردیم که 

شاهد ثمرات آن هستیم.
سخنگوی اقتصادی دولت بیان داشت: از 
۷۱۱ شرکت بخش عمومی، ۳۷۶ شرکت 
افزایش سود داشته اند و ۷۰ شرکت زیان 
ده نیز سال ۱۴۰۱ از زیان دهی خارج و 
۴۷۰ شرکت از زیان انباشته خود کاسته 

یا به مرحله سود انباشته رسیده اند.
عملکرد  مجموع  در  افزود:  خاندوزی 
این  از  حاکی  شرکت ها،  مدیریتی 
دولت  اصرار  و  مالی  شفافیت  که  است 
مدیران  کردن  پاسخگو  و  انضباط  بر 
ادب  چوب  مثل  دولتی  شرکت های 
پنهان  و  به اصلاح رویه ها  کننده منجر 

کاری ها شده است.
خاندوزی در پاسخ به پرسشی مبنی بر 
بسته حمایتی دولت تا پایان سال برای 
دولت  تلاش  کرد:  تاکید  سرمایه،  بازار 
بر این بوده است از طریق کاهش عدم 
پذیری  بینی  پیش  افزایش  و  اطمینان 
شرکت ها و صنایع بورسی کشور بتواند 
به  آینده نسبت  در ماه ها و سال های 
بهتری  بازار سرمایه عملکرد  از  حمایت 
داشته باشد.به گفته وی طرح سهام یار 
از طرح هایی بود که سال قبل تصویب 
و اجرا شد، این طرح تقریبا در روزهای 
این  وجود  با  و  افتاد  اتفاق  بازار  سخت 
پیدا کرد که  بهتری  بازار شرایط  طرح، 
در  جبرانی  مبالغ  بازپرداخت  به  نیازی 
بیان  با  نبود.خاندوزی  یار  سهام  طرح 
اینکه برای مصوبه نرخ خوراک صنایع در 
شهریورماه امسال، اطلاع رسانی کاملی 
صورت گرفت، گفت: از این پس هم اگر 
پیشنهادهایی در قالب بودجه ۱۴۰۳ و 
چه در سنوات برنامه هفتم توسعه وجود 

داشته باشد، عمل خواهیم کرد.
بر  رئیس جمهور  اینکه  به  اشاره  با  وی 
به  صنایع  پذیری  بینی  پیش  و  رونق 
کشور  بورسی  و  شاخص  صنایع  ویژه 
تاکید بسیار داشته است، افزود: بخشی 
های  هفته  در  که  هایی  نااطمینانی  از 
گذشته رخ داد به دلیل مخاطرات بین 
المللی کشورهای منطقه است به گونه 
در  سرمایه  بازار  های  شاخص  که  ای 
روز   ۴۰ طی  دیگر  کشورهای  و  ترکیه 
بود.سخنگوی  همراه  نوسان  با  اخیر 
کرد،  امیدواری  ابراز  دولت  اقتصادی 
به  خارجی  و  داخلی  تدابیر  مجموع 
شرایط بازار سرمایه کمک کند تا بتوانیم 
یکی از مهمترین منابع تامین مالی چه 
در خصوص بازار اولیه و نقد پذیری در 

بازار ثانویه را رو به جلو داشته باشیم.

وزیر اقتصاد: دارایی های »ایفیک« در خارج از 
کشور به سرعت مولدسازی شود

گزارش

وزیر جهاد کشاورزی: ایجاد ۳۰ میلیون تنُ 

ظرفیت جدید محصولات کشاورزی فرآوری شده

 وزیر جهاد کشاورزی گفت: با راه اندازی پنج هزار و ۳۰۰ واحد صنعتی صنایع تبدیلی بخش 
کشاورزی، ۱۳۵ هزار اشتغالزایی و ۳۰ میلیون تنُ ظرفیت جدید فرآوری ایجاد می شود که خود 

یکی از زیرساخت های امنیت غذایی کشور به شمار می رود.
به گزارش خبرنگار اقتصادی ایرنا، »محمدعلی نیکبخت« در »نشست مسئولین بسیج دانشجویی 
پیرامون مسائل اساسی کشور« که با همکاری وزارت جهاد کشاورزی و بسیج دانشجویی در سالن 
خوشه وزارت جهاد کشاورزی برگزار شد، افزود: نهاده های پایه )بذر، کود و سم( و مواردی که 
به عنوان پایه در توسعه بخش کشاورزی اهمیت دارد، توسط بخش خصوصی و بخش تحقیقات 

آموزش و ترویج کشاورزی در دستور کار قرار گرفته است.
وزیر جهاد کشاورزی با تاکید بر اینکه سرمایه گذاری در بخش کشاورزی تاثیر زیادی دارد که یکی 
از آنها توسعه صنایع تبدیلی و تکمیلی در این بخش است، اظهار داشت: در زنجیره تولید از مزرعه 
تا سفره و صادرات و بازار شک ندارم مهمترین بخش این زنجیره، حلقه صنایع تبدیلی و تکمیلی 
کشور است که تاکنون کارهای بزرگی انجام شده است اما این نهضت باید ادامه پیدا کند و سرعت 

بگیرد تا به تولیدکنندگان خدمت کند.
وی تصریح کرد: اکنون بیش از ۱۴ هزار صنایع تبدیلی و تکمیلی بخش کشاورزی در کشور فعال 
است، هزار و ۵۰۰ واحد صنعتی نیمه فعال و راکد هستند و نزدیک به پنج هزار و ۳۰۰ واحد 
صنعتی صنایع تبدیلی و تکمیلی غذایی در کشور توسط مردم از ۲۰ تا ۹۰ درصد پیشرفت فیزیکی 

دارند که ما مسیر را برایشان فراهم کرده ایم.
نیکبخت بر این باور است که اگر این صنایع در بخش کشاورزی فعال شوند، از خام فروشی 
جلوگیری می شود و ارزش افزوده جدید در مراحل تولید ایجاد می شود که در نهایت موجب خلق 

ثروت و افزایش صادرات خواهد شد.
وی با بیان اینکه امسال مشکلی در خصوص تولید گوجه فرنگی نداشتیم که تولیدکننده ای از 
تولیدش گلایه مند باشد، گفت: این مهم مرهون نقش آفرینی صنایع تبدیلی در این بخش است 
زیرا در مردادماه هزار و ۲۰۰ تن و در شهریورماه هزار و ۸۰۰ تن گوجه فرنگی در کشور تولید شد 
که پیک تولید این محصول است از این میزان ۷ هزار تن گوجه فرنگی به مصرف تازه خوری کشور 

و بین ۲.۵ تا ۳ هزار تن از این محصول نیز صادر شده است.
نیکبخت افزود: بنابراین از تولید روزانه ۶۰ هزار تن گوجه فرنگی در کشور، ۱۰ هزار تن صرف تازه 
خوری و صادرات و مابقی یعنی ۵۰ هزار تن وارد صنایع تبدیلی و فرآوری غذا می شود که اگر این 

صنایع وجود نداشتند، شک نکنید در کشور با بحران جدی روبرو می شدیم.
وزیر جهاد کشاورزی اظهار داشت: امسال تولید رب گوجه فرنگی به گونه ای بوده که برای نخستین 

بار صادرات آن نیز رقمی بی سابقه داشته است.
نیکبخت با تاکید بر اینکه باید از منابع کشور به نحو احسن حداکثر استفاده صورت بگیرد، گفت: 
با توجه به محدودیت منابع آبی به دنبال توسعه فیزیکی نیستیم اما در صورت استفاده از آب های 
نامتعارف، آب های مرزی و پایاب سدها که امروز به عنوان تشتک بخار از آن استفاده می شود، می 

توانیم توسعه فیزیکی داشته باشیم.
وی افزود: در مابقی مناطق که دارای قنات، منابع آبی، چاه ها، دشت ها و سدها هستند، می 
توانیم در دیم زارها افزایش عملکرد در واحد سطح داشته باشیم تا میزان تولید افزایش یابد به طور 
مثال این موضوع نه تنها در گندم بلکه در همه حوزه ها در آبزی پروری ماهیان گرمابی و سردابی 

پرورش، مزارع پرورش میگو یا پرورش ماهی در قفس نیز صدق می کند.
نیکبخت تصریح کرد: اکنون به طور معمول متوسط برداشت محصول عددی است که با رکورد 
فاصله داریم اما می توانیم با افزایش بهره وری و کشاورزی دانش بنیان و استفاده از علوم و فنون، 
تکنولوژی و تجهیزات به روز سطح عملکرد را در واحد سطح افزایش دهیم. امروز اگر عملکرد 
ما در گندم آبی ۳.۵ تا ۴ تن است آن را باید به رکورد ۱۱ تا ۱۲ تن در هکتار برسانیم تا به 

خودکفایی برسیم.
وی در بحث باغات درجه دو و سه نیز گفت: اکنون همان منابعی که در باغات درجه یک ما استفاده 
می شود، در باغات درجه دو و سه با عملکرد پایین استفاده می شود درحالی که باید به سمت 
افزایش عملکرد گام برداریم. برای تامین غذا و محصول مورد نیاز کشور از همین منابع باید به نحو 
احسن استفاده شود. شرط لازم و کافی این است که کشاورزی دانش بنیان و افزایش بهره وری 
داشته باشیم البته در سیاست گذاری که ما انجام دادیم و پیگیر هستیم در حوزه زیرساخت های 

وزارت جهاد کشاورزی اولویت بندی هایی صورت گرفته است.
نیکبخت افزود: با توجه به اهمیت، یکی از این عناوین آبخیزداری و طرح های کوچک تامین آب 
است که به طور جدی در برنامه هفتم توسعه و بودجه سال ۱۴۰۳ دنبال می کنیم، نزدیک به ۹۰ 
میلیون هکتار عرصه داریم که می توانیم کارهای آبخیزداری و آبخوان داری و طرح های تامین 
کوچک تامین آب را انجام دهیم. ۲۰ میلیون هکتار از آن مطالعه شده و قابلیت این را دارد که از 

فردا شروع به کار کنیم.
وزیر جهاد کشاورزی گفت: ظرفیت اجرایی کشور در حوزه آبخیزداری و آبخوان داری همین امروز 
نزدیک به ۸ تا ۹ میلیون هکتار در سال است طبق گزارش سازمان منابع طبیعی کشور، ۵ تا ۶ 
میلیون تومان هزینه تثبیت هر هکتار است که نسبت به همه سازه های آبی ارزان تر است به نحوی 
که در هر هکتار در شرایط بدبینانه می توانیم نزدیک به یک مترمکعب آب را ذخیره سازی کنیم.

وی اضافه کرد: در واقع این اقدام ساده و ارزان قیمت و زود بازده از فرسایش خاک جلوگیری کرده 
و باعث کنترل سیلاب ها  نیز می شود. 

به گفته وی، اجرای ۹۰ میلیون هکتار طرح های آبخیزداری باعث ۵۰ میلیارد مترمکعب آب جمع 
آوری می شود که اگر با سازه های سنگین مثل سد جمع کنیم کار سختی است البته دیگر در 

کشور جایی نداریم که بخواهیم سد بسازیم.
وی درباره طرح های آب و خاک گفت: اینها مستقیم در افزایش بهره وی و افزایش عملکرد و 
حداکثر استفاده از آب و صرفه جویی در آن تاثیر دارند که امروز با ایجاد کانال های انتقال آب 
توانسته ایم ۲۵ تا ۳۰  درصد را پوشش دهیم یا با لوله انتقال آب برسانیم اما مابقی شبکه سنتی 

است بنابراین هنوز آب فراوانی هدر می رود.
نیکبخت اضافه کرد: در پایاب سدها کانال های درجه یک و دو زده شده برخی مناطق درجه ۳ و 
۴ زده نشده یا برعکس که در این بخش عقب ماندگی تاریخی داریم نزدیک به ۸۰۰ هزار هکتار 
پایاب سدها زمین هایی داریم که از آب سدها به نحو احسن استفاده نمی کنند ما می توانیم با 

کمک دانشجویان بسیجی و مردم این مشکلات را حل کنیم.
وزیر جهاد کشاورزی توسعه گلخانه ها را اولویت کشور دانست و گفت: اکنون ۲۶ هزار و ۵۰۰ هکتار 

گلخانه در کشور داریم که ۳ میلیون و ۳۰۰ هزارتن محصول در آنها تولید می شود.
وی اضافه کرد: بیش از ۴ میلیارد گل شاخه بریده داریم بیش از ۳ میلیارد نشا، ۷۵۰ هزار تن 
صادرات و ۲۵۶ میلیون دلار در سال ارزآوری دارند که برای ۲۷۰ هزارنفر نیز اشتغالزایی مستقیم 
صورت گرفته است. اکنون برخی از جوانان نخبه ما در این گلخانه ها یا مالک یا شریک یا مسئول 

فنی هستند. 
در این نشست دانشجویان بسیجی دغدغه هایشان را در خصوص بخش کشاورزی و تامین امنیت 
غذایی با سوالاتی از وزیر جهاد کشاورزی درخصوص تقویت روحیه جهادی وزارت جهاد کشاورزی، 
از محصولات  استفاده  بودن عملکرد در گندم، هوشمندسازی نشدن بخش کشاورزی،  پایین 
تراریخته، پایین بودن سطح عملکرد آزمایشگاه های سازمان دامپزشکی، پایین بودن تولیدات 
واکسن در موسسه واکسن و سرم سازی رازی، پایین بودن صادرات، آمایش سرزمین و خرد شدن 

اراضی کشاورزی مطرح کردند.
وزیر جهاد کشاورزی درخصوص پایین بودن عملکرد در گندم گفت: قبل از پیروزی انقلاب اسلامی 
تولید محصولات کشاورزی ۲۵ میلیون تن برای جمعیت ۳۶ میلیون نفری بود اما امروز تولیدات 
کشاورزی به بیش از ۱۲۵ میلیون تن برای جمعیت ۸۷ میلیون نفری رسیده که ضریب خوداتکایی 

را به ۸۰ درصد رسانده است.
وی اظهار داشت: تلاش داریم میزان تولید گندم کشور از ۴ تن در هکتار به ۱۲ میلیون در 
هکتار برسد که این امر شدنی است زیرا کشاورزان پیشرو سال هاست که با این رقم گندم تولید 

می  کنند.
نیکبخت درباره محصولات تراریخته گفت: محصولات تراریخته برای ما مانند انرژی هسته ای است 
و باید در بخش تحقیقات این موضوع را تا پایان دنبال کنیم و هیچ محدودیتی در زمینه تحقیقات و 
پژوهش این محصولات نداریم اما کشت این محصولات در کشور ممنوع است. محصولات تراریخته 

به هیچ عنوان نباید از فضای تحقیقاتی خارج شوند.
به گفته وی، سالانه حداکثر ۵ درصد از ورود محصولات تراریخته به کشور جلوگیری می شود.

افزود: هیچ محدودیت تعرفه ای و  وزیر جهاد کشاورزی درباره صادرات محصولات کشاورزی 
مقداری برای صادرات محصولات کشاورزی نداریم به طوری که در سال ۱۴۰۱ نزدیک ۴۰ هزارتن 
تخم مرغ صادر شد و از ابتدای سال تاکنون این میزان به ۱۰۰ هزار تن رسیده و نگاه ما به استمرار 

صادرات مثبت است.
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اجتماعی
خبر

سلاجقه: طرح ارزشگذاری اقتصادی منابع 

خدادادی کشور امسال انجام می شود

معاون رییس جمهور و رییس سازمان محیط زیست 
گفت: ارزشگذاری اقتصادی منابع خدادادی کشور در 
حال انجام است و تا پایان سال تقریبا به پایان می رسد.

به گزارش ایرنا ، علی سلاجقه در نشست با مدیران 
سرمایه های  در خصوص  اهواز  در  مارون  گاز  و  نفت 
منابع  کرد:  اظهار  کشور  طبیعی  منابع  و  خدادادی 
طبیعی و ملی از ارزش بالایی برخوردارند و اگر از بین 
بروند قابل بازگشت نیستند ، لذا بر اساس این طرح 
یک نقشه سازی برای هر منطقه شکل می گیرد که 

تاکنون ۸۰ درصد این نقشه سازی انجام شده است.
زیست مشخص شدن ضریب  رییس سازمان محیط 
این  از  دیگری  بخش  را  آلایندگی  ضریب  و  تاثیر 
نقشه سازی عنوان کرد و گفت: بر این اساس، توزیع 
درآمدهای ناشی از عوارض آلایندگی عادلانه خواهد 

شد.
وی در خصوص مسئولیت اجتماعی صنایع گفت: برای 
محیط زیست مسئولیت اجتماعی تعریف نشده است و 

این مساله باید مورد توجه جدی قرار گیرد.
سلاجقه با اشاره طرح های توسعه ای نفت در هورالعظیم 
گفت: در این زمینه نیز نشستی به منظور انجام توافق با 
وزارت نفت برگزار می شود، زیرا هورالعظیم سرمایه ای 
عظیم و سد بزرگی در مقابل گرد و خاک است و نقش 

مهمی در تلطیف آب و هوا ایفا می کند.
وضعیت  به  اشاره  با  زیست  محیط  سازمان  رییس 
اقتصادی و معیشتی و تحریم ها گفت: دولتمردان همه 
هم و غم خود را برای رفع مشکلات اقتصادی به کار 
بسته اند و دولت با وجود وضعیت تحریمی تولید نفت 
را از ۵۰۰ هزار بشکه در روز با تلاش جوانان و دانش 

داخلی به سه میلیون بشکه در روز رساند.
متوازن  زمانی  پایدار  توسعه  کرد:  تاکید  سلاجقه 
می شود که توسعه و محیط زیست در کنار هم و در 
یک ترازوی متعادل قرار گیرند، هر کار توسعه ای در 
محیط زیست باید دانش بنیان و مبتنی بر علم و عقل 

باشد چراکه محیط زیست مساله ای شکننده است.
وی رویکرد دولت سیزدهم را محیط زیستی عنوان 
همه  از  باید  خوزستان  زیست  محیط  گفت:  و  کرد 
جهت در طراز اول کشور در همه حوزه ها باشد زیرا 

این حوزه از نیروی انسانی توانمندی برخوردار است.
معاون رییس جمهور: شهدا پالایشگران محیط هستند

 معاون رییس جمهور و رییس سازمان حفاظت محیط 
زیست با یادی از شهدای غزه گفت: شهدا پالایشگران 
را  خود  جان  آلایندگی،  رفع  برای  و  هستند  محیط 
از روح، جسم  و محیط  تا آلودگی ها را  فدا می کنند 

بزدایند.
به گزارش ایرنا علی سلاجقه در نخستین کنگره شهدا 
و ایثارگران محیط زیست در اهواز با حضور فرمانده 
ایثارگران در  بنیاد شهید و  انتظامی کشور و رییس 
از بین  اهواز اظهار کرد: شهدا، جرثومه های فساد را 
نثار  با  و  است  ایثار  در حال  امروز  مقاومت  می برند؛ 
خون خود بر تارک گیتی، مظلومیت را به پرچم  اصلی 

آزادی خواهان  جهان تبدیل می کند.
وی با تقدیر از خانواده های شهدا گفت: خانواده شهدا 
عزیزترین سرمایه و دارایی خود را تقدیم حفظ آب و 
خاک کشور کرده اند و با صبر و شکیبایی کمر دشمن 

را شکاندند.
رییس سازمان حفاظت محیط زیست با بیان اینکه در 
باغ شهادت در خانواده محیط زیست باز است گفت: 
امیدواریم ایثارگری شهدا موجب شود بتوانیم محیط 

زیست را از همه آلاینده ها پاک کنیم.
در پایان این آیین از خانواده شهدا و ایثارگران محیط 

زیست و محیط بان تقدیر به عمل آمد.
حفاظت  سازمان  ایثارگران  و  شهدا  کنگره  نخستین 
محیط زیست کشور برای نخستین بار در خوزستان 
با حضور رییس سازمان محیط زیست کشور، رییس 
بنیاد شهید و ایثارگران کشور، استاندار خوزستان و 

دیگر مسئولان استانی برگزار شد.
حفظ و تقویت روحیه ایثار و شهادت در مجموعه و 
از  اهداف  از  عزیز  ایران  حفظ  برای  جان  از  گذشت 

برگزاری این کنگره است.
از  برخورداری  با  خوزستان  استان  مشکلات  از  یکی 
مناطق حفاظت شده متعددد کمبود تعداد محیط بانان 
با مناطق تحت مدیریت است. بر اساس استانداردهای 
نیاز  دنیا به ازای هر یک هزار هکتار یک محیط بان 
است اما اکنون در کل کشور به ازای هر ۶ هزار هکتار 

منطقه تحت مدیریت یک محیط بان وجود دارد
کمبود و به روز نبودن تجهیزات و امکانات نیز از دیگر 
مشکلات محیط بانان برای حفاظت از محیط زیست 

است.
بر اساس اصل ۵۰ قانون اساسی در جمهوری اسلامی ، 
حفاظت محیط زیست که نسل  امروز و نسل های بعد 
باید در آن حیات اجتماعی رو به رشدی داشته  باشند، 
وظیفه عمومی تلقی می گردد. از این رو فعالیت های 
یا  زیست  محیط  آلودگی  با  که  آن  غیر  و  اقتصادی 
تخریب غیر قابل جبران آن  ملازمه پیدا کند، ممنوع 

است .

 وزیر راه و شهرسازی گفت: حدود یک میلیون 
مختلف  نقاط  در  مسکونی  واحد  هزار  و ۹۰۰ 
تعداد  این  از  که  است  در حال ساخت  کشور 
حدود ۴۰۰ هزار قطعه زمین به مردم تحویل 

داده شد.
به گزارش خبرنگار دولت ایرنا، مهرداد بذرپاش 
روز چهارشنبه در حاشیه جلسه هیات دولت در 
گفت و گو با خبرنگاران درباره آخرین وضعیت 
طرح مسکن ملی و مراحل پیشرفت آن توضیح 
زمین،  تامین  در حوزه  آمارها  به  روز  هر  داد: 
عملیات ساخت مسکن های روستایی و بافت 

فرسوده افزوده می شود.
مسکن،  ملی  نهضت  اینکه  به  اشاره  با  وی 
عملیات ساخت را با جدیت دنبال می کند به 
گونه ای که اکنون حدود یک میلیون و ۹۰۰ 
هزار واحد مسکونی در حال ساخت در کشور 
به مردم  داریم، حدود ۴۰۰ هزار قطعه زمین 

تحویل داده شد.
وزیر راه و شهرسازی یادآورشد: برنامه ما برای 
تحویل زمین در منطقه شهری در سال جاری 
هزار   ۴۰۰ تاکنون  که  است  قطعه  هزار   ۵۰۰
قطعه محقق شده و شاید تا پایان امسال فراتر 

از این عدد باشد.
حوزه  در  عدد  همین  کرد:  اضافه  بذرپاش 
تا ۵۰۰ هزار قطعه  روستایی هدفگذاری شده 
زمین روستایی تحویل متقاضیان شود که این 

کار اکنون در حال انجام است.
آینده  سال  در  همچنین  اینکه  بیان  با  وی 
روستایی  و  شهری  حوزه  در  میزان  همین 
بخش  رشد  درباره  است،  شده  هدفگذاری 
امسال  دوم  ماهه  سه  در  ساختمان  و  صنعت 
درصد  سه  حدود  به  رقم  این  که  کرد  اعلام 

رسیده است.
را یک  رشد  میزان  این  و شهرسازی  راه  وزیر 
مجموع  در  گفت:  و  کرد  عنوان  خوب  اتفاق 
امسال رشد بخش صنعت و  اول  طی ۶ ماهه 
ساختمان قابل قبول بوده است این در حالی 
برخی  در  رشد  این  گذشته  سال  که  است 
و  صنعت  بخش  در  اما  بود.  منفی  فواصل 
با  دارد  وجود  که  با همه مشکلاتی  ساختمان 

رشد مثبت مواجه هستیم.
تهران  شهر  در  مسکن  بخش  ماه  آبان  تورم 

منفی ۱.۴ شد
شهر  در  مسکن  بخش  تورم  درباره  بذرپاش 
تهران گفت: بر اساس آمار بانک مرکزی، تورم 
بخش مسکن در شهر تهران در آبان ماه منفی 
باید سیاست  و  است  که خبر خوبی  ۱.۴ شد 
ادامه بدهیم  را  تورم در بخش مسکن  کاهش 
البته این نباید موجب رکود در ساخت و ساز 

در کشور شود.
آغاز عملیات اجرایی گام دوم فرودگاه امام )ره(

فرودگاه  گام دوم  اجرایی  آغاز عملیات  از  وی 
هفته  در  ها  خارجی  مشارکت  با  )ره(  امام 
آینده خب رداد و گفت: ارزش طرح  بیش از 
۲  میلیارد دلار تعریف شده است و طی چند 
انجام  قراردادها  انعقاد  و  مذاکرات  ماه گذشته 
شده است و با سفر معاون اول رئیس جمهور 
به چین این قراردادها امضا شد و جزئیات آن 
طی همین مراسم در فرودگاه امام )ره( اعلام 

می شود.
وی این طرح را یکی از بزرگترین، مهمترین و 
راهبردی ترین پروژه های کشور عنوان کرد و 
گفت: این اتفاق یک گام بلند به سمت تبدیل 
شدن هاب منطقه در حوزه فرودگاهی خواهد 

بود و یکی از نیازهای اصلی ما در منطقه است 
که از سال های قبل مطرح بوده، اما به دلایل 

مختلف، متوقف شده است.
وزیر راه و شهرسازی در بخش دیگری درباره 
در  ترکمنستان  و  ایران  مشترک  کمیسیون 
آباد برگزارشد،  چند روز گذشته که در عشق 
گفت:  ترکمنستان بعد از عراق بزرگترین مرز 
خاکی با کشور ایران دارد و یکی از کشورهای 
مهم در روابط همسایگی است که در راستای 
کار   دستور  در  همسایگی  سیاست  توسعه 

دولت قرار دارد.
از  همسایه  کشورهای  اینکه  بیان  با  بذرپاش 
برخوردار  ارتباطات  برقراری  در  بالایی  اولویت 
دولت  کار  دستور  در  موضوع  این  که  هستند 
مسیر  در  ترکمنستان  داد:  ادامه  دارد،  قرار 
ترانزیتی شمال به جنوب و شرق به غرب در 
نقشه کریدوری ایران تعریف شده و ارتباط با 
این کشور جزو اولویت های ما در حوزه های 
کریدوری اصلی کشورها در کلان پروژه ایران 

راه است.
توافق های خوب، پیگیری  از  افزود: یکی  وی 
کشور  دو  بین  مطلوب  ترانزینی  اتصال  تحقق 
به  به غرب و شمال  راستای تکمیل شرق  در 
چهار  با  آینده  ماه  سه  طی  که  است  جنوب 
کشور عضو، در عشق آباد یا تهران نشستی را 
برگزار می کنیم و توافق نهایی را انجام خواهیم 

داد.
وزیر راه و شهرسازی به یکی از بزرگترین طرح 
ها در خدمات فنی و مهندسی و ایجاد راه به 
طول ۲۴۲ کیلومتر در ترکمنستان اشاره کرد 
و گفت: در این زمینه قراردادی توسط شرکت 
های ایرانی به ارزش ۵۵۰ میلیون دلار انعقاد 
شد که یکی از بزرگترین طرح فنی مهندسی 

در کشورهای خارجی است.
کشور  از  بعد  طرح  این  داشت:  بیان  بذرپاش 
در  سازی  راه  بزرگ  طرح  دومین  ارمنستان 
نشان  که  است  کشور  از  خارج  در  و  منطقه 
دهنده توان خوب فنی مهندسی شرکت های 

ایرانی است.
احداث  طرح   درباره  شهرسازی  و  راه  وزیر 
که  دلار  میلیون   ۲۰۰ ارزش  به  برق  خطوط 
در حوزه  و  منطقه  بزرگ  بسیار  های  از طرح 
انتقال برق تعریف شده است نیز اظهار داشت: 
صادرات  و  شده  انجام  نهایی  توافق  هم  این 
ارزش ۱۴۰  به  برق  تجهیزات  و  فنی  خدمات 

میلیون دلار به سرانجام رسیده است.
توافقات  همچنین  اینکه  به  اشاره  با  بذرپاش 
جزئیات  که   شده  انجام  گاز  حوزه  در  خوبی 
آن اعلام می شود، اظهار داشت: در سفر رئیس 
جمهور به ترکمسنان که چند ماه آینده انجام 
دوکشور  این  توافق  به  که  اسنادی  شود،  می 
و  ایران  جمهور  روسای  حضور  در  رسیده 

ترکمنسان به امضا خواهد رسید.
توافق یک میلیارد دلاری ایران و ترکمنستان/ 
برقراری خط  و  ایران  به  گاز  افزایش صادرات 

پروازی
 وزیر راه و شهرسازی با تشریح توافقات ایران و 
ترکمنستان در هفدهمین کمیسیون مشترک 
اقتصادی دو کشور گفت: حدود  همکاری های 
یک میلیارد دلار سند همکاری اجرایی بین دو 

کشور امضا شد.
عشق آباد،  از  ایرنا  اعزامی  خبرنگار  گزارش  به 
اختتامیه  از  پس  شنبه  روز  بذرپاش  مهرداد 
مشترک  همکاری های  کمیسیون  هفدهمین 

جمع  در  ترکمنستان  و  ایران  اقتصادی 
انجام  توافق های  داشت:  اظهار  خبرنگاران 
و  بود  تصورات  از  خارج  ترکمنستان  با  شده 
موضوعات در ۶ کمیته طی چند روز گذشته 

مورد بررسی قرار گرفت.
موضوعات  از  یکی  گاز  اینکه  بیان  با  وی 
خیلی  توافق  افزود:  بود،  کشور  دو  راهبردی 
خوبی انجام شد و طرف ترکمنستانی قول داد 
که میزان صادرات گاز به ایران را افزایش دهد.

رییس ایرانی کمیسیون مشترک همکاری های 
اقتصادی ایران و ترکمنستان تصریح کرد: مقرر 
شد برای توافق نهایی، میزان افزایش صادرات 
با حضور دو کشور  گاز در کمیته ای  قیمت  و 
بررسی شود، اما موافقت اصولی آن انجام شد.

بذرپاش با اشاره به اجرای پروژه های زیربنایی 
در ترکمنستان توسط شرکت های ایرانی گفت: 
مقرر شد برای انجام پروژه ها از طریق تهاتر با 
گاز با شرکت های ایرانی تسویه انجام شود که 

اتفاق بسیار بزرگی در روابط دو کشور است.
ایران به ترکمنستان حل  مشکل بدهی گازی 

شد
طرف  اینکه  بیان  با  شهرسازی  و  راه  وزیر 
برای  ایران  از  طلبی  بود  مدعی  ترکمنستانی 
در  موضوع  این  گفت:  دارد،  گاز  صادرات 
و  منتفی  و  فصل  و  حل  مشترک  کمیسیون 
از  بدهی  گاز  شرکت  البته  شد،  کامل  تسویه 
موضوع  این  اما  دارد،  ترکمنستان  به  گذشته 
بدهی بود که طرف ایرانی آن را قبول نداشت 

که حل شد.
به  برق  تجهیزات  دلار  میلیون   ۱۴۰ صادرات 

ترکمنستان
خط  احداث  حوزه  در  اینکه  بیان  با  بذرپاش 
انتقال برق نیز توافق هایی داشتیم، بیان کرد: 
گاز  با  تهاتر  از طریق  برق  انتقال  احداث خط 
می شود؛  انجام  دلار  میلیون   ۲۰۰ ارزش  به 
 ۱۴۰ صادرات  برای  اولیه  توافق  همچنین 
میلیون دلار نیز تجهیزات برق به ترکمنستان 
و  توانیر  شرکت  بین  آن  سند  که  شد  انجام 

طرف ترکمنستانی به امضا رسید.
برگزاری  برای  توافق  از  و شهرسازی  راه  وزیر 
بر  تمرکز  با  ورزشی  و  فرهنگی  رویدادهای 

مفاخر دو کشور خبر داد.
وی اظهار کرد: در حوزه حمل و نقل نیز توافق 
شد تردد روزانه واگن ها از مرز سرخس به ۶۰۰ 
واگن و از اینچه برون به ۱۰۰ واگن افزایش یابد 
و با حضور مدیران دو کشور در مرز مشکلاتی 

تردد واگن ها مرتفع شود.
کاهش تعرفه های ترانزیتی

گفت:  ترانزیت  تعرفه  درخصوص  بذرپاش 
کشور  دو  بین  تعرفه  سازی  یکسان  و  کاهش 
سایر  برای  موضوع  این  شد  توافق  و  انجام 
بارهای ترانزیت، از مبدا کشور ثالث به مقصد 

ایران هم انجام شود.
برقراری خط پروازی به عشق آباد

وزیر راه و شهرسازی از توافق برای برقرار خط 
پروازی با عشق آباد خبر داد و تاکید کرد: مقرر 
شد پرواز از مشهد به عشق آباد و یا از طریق 
کشور ثالت به مشهد و بعد به عشق آباد انجام 
شود و تقویم پروازی مسافری و کاربو تا دو ماه 

آینده تعیین و اعلام شود.
بذرپاش از امضای سند پیوند خواهر خواندگی 
بین بندر امیرآباد و بندر ترکمن باشی خب داد 
و گفت: امیدواریم این موضوع تا سبب افزایش 
تردد کشتی ها و سرمایه گذاری در پس کرانه ها 

که  هستند  آن  متقاضی  طرف  دو  هر  و  شود 
مورد توافق طرفین قرار گرفت.

تکمیل  برای  چهارجانبه  نشست  برگزاری 
زنجیره کریدور

وی افزود: نشست چهارجانبه ای بین قزاقستان، 
با  آینده  ماه  تا دو  و عمان  ایران  ترکمنستان، 
جابجایی  و  ترانزیتی  تعرفه های  کاهش  هدف 
راستای  در  که  شود  برگزار  کشورها  بین  کالا 
تکمیل زنجیره کریدور شمال - جنوب و شرق 

- غرب است.
جنوب   - شمال  کریدور  کرد:  تاکید  بذرپاش 
کشور  استقبال  مورد  کاملًا  غرب   - شرق  و 
گذشته   روز   ۲ در  و  گرفته  قرار  ترکمنستانی 

چندین جلسه در مورد آن برگزار شد.
نیم  ارزش  به  ترکمنستان  در  جاده  احداث 

میلیارد دلار
وزیر راه و شهرسازی به احداث ۲۴۲ کیلومتر 
جاده به ارزش نیم میلیارد دلار در ترکمنستان 
امضا  پروژه  این  توافقنامه  گفت:  و  کرد  اشاره 
شد و در آینده نزدیک قرار داد اجرایی آن هم 

امضا می شود.
حوزه های  در  تفاهمی  یادداشت  افزود:  وی 
آماده  جوی  علوم  و  کشاورزی  دامپزشکی، 
شده  بود که امضای آن به سفر چند ماه آینده 

کشورمان به ترکمنستان موکول شد.
و  ایران  بین  مرزی  بازارچه های  سازی  فعال 

ترکمنستان 
رئیس ایرانی کمیسیون مشترک همکاری های 
بازارچه  گفت:  ترکمنستان  و  ایران  اقتصادی 
مرزی باجگیران بین دو کشور فعال است و طی 
۲ ماه آینده کمیته مشترکی برای فعال سازی 
پیشنهاد  می شود.  تشکیل  اینچه برون  مرز 
در  مرزی  بازارچه  سه  راه اندازی  ایرانی  طرف 
بود که  استان های گلستان و خراسان شمالی 

توسط طرف ترکمنستانی بررسی خواهد شد.
یک  ایران  برای  سرخس  اینکه  بیان  با  وی 
راه اندازی  کرد:  بیان  است،  راهبردی  منطقه 
بیرجند   - زاهدان   - چابهار  ریلی  خط  پروژه 
منطقه  این  تقویت  برای  سرخس   - مشهد   -
اهمیت زیادی دارد و یکی از شاهراه های انتقال 
اصلی کالا به جنوب است. مسئولان دو کشور 
بررسی  را  آن  وضعیت  سرخس  در  حضور  با 

می کنند.
به  ایرانی  ساختمانی  مصالح  صادرات 

ترکمنستان 
وزیر راه از توافق برای افزایش تعداد نمایشگاه ها 
ایران و ترکمنستان خبر داد و گفت: کالاهای 
صنعتی و معدنی و مصالح ساختمانی ایرانی در 
مقرر  و  دارد  خوبی  مشتری  ترکمنستان  بازار 
شد برای شرکت ایرانی د بازاریابی خوبی انجام 

شود.
یادداشت  در  فوق  موارد  همه  گفت:  بذرپاش 
و  ایران  مشترک  کمیسیون  همکاری  تفاهم 
ترکمنستان آمده و دو سند همکاری دیگر نیز 
اجرایی در حوزه برق و صادرات تجهیزات برق 

با این کشور  امضا شد.
به  همکاری  سند  چند  ترکمنستان  و  ایران 

ارزش ۹۰۰ میلیون دلار امضا کردند
هفدهمین  پایان  در  ترکمنستان  و  ایران   
اقتصادی  همکاری های  مشترک  کمیسیون 
 ۹۰۰ ارزش  به  اجرایی  و  همکاری  سند  چند 
میلیون دلار در حوزه های مختلف امضا کردند.

عشق آباد،  به  ایرنا  اعزامی  خبرنگار  گزارش  به 
مشترک  کمیسیون  هفدهمین  پایان  در 
ترکمنستان،  و  ایران  اقتصادی  همکاری های 
یک  کشور  دو  ماه(  آبان   ۲۷ )شنبه  امروز 
امضا  اجرایی  سند   ۲ و  همکاری  یادداشت 
کردند. در پایان این اجلاس، مهرداد بذرپاش، 
رشید  و  کشورمان  شهرسازی  و  راه  وزیر 
امور  وزیر  و  کابینه  وزرای  رئیس  مردوف، 
همکاری  یادداشت  سند  ترکمنستان،  خارجه 
همکاری های  مشترک  کمیسیون  هفدهمین 

اقتصادی ایران و ترکمنستان را امضا کردند.
احداث  حوزه  در  اجرایی  سند  دو  همچنین 
جاده  به ارزش ۵۵۰ میلیون دلار و احداث خط 
ارزش  به  برقی  تجهیزات  تامین  و  برق  انتقال 
۳۴۰ میلیون دلار به امضای مقامات دو کشور 
کمیسیون  هفدهمین  ایرنا،  گزارش  به  رسید. 
و  ایران  اقتصادی  همکاری های  مشترک 
آباد  عشق  در  )جمعه(  روز  عصر  ترکمنستان 
آغاز به کار کرد و امروز اختتامیه آن برگزار شد.

شهرسازی  و  راه  وزیر  پیشنهاد  اساس  بر 
کشورمان و استقبال طرف ترکمنی مقرر شد 
آذر  کشور  دو  مشترک  کمیسیون  هجدهمین 

ماه سال آینده در تهران برگزار شود.

بذرپاش: حدود یک میلیون و ۹۰۰ هزار 
واحد مسکونی در حال ساخت است

خبر

شهردار تهران: احداث بزرگترین شهرک 
علمی فناوری منطقه در تهران

 شهردار تهران از احداث بزرگترین شهرک علم و فناوری منطقه 
در ایران خبر داد و گفت: سه ناحیه نوآور در تهران را مشخص 

کرده و ۱۲ خدمت را در آنجا تعریف کردیم.
به گزارش ایرنا از معاونت علمی، فناوری و اقتصاد دانش بنیان 
ریاست جمهوری، علیرضا زاکانی در دومین رویداد ملی صنعت 
دانش بنیان اظهار داشت: برای ایجاد بزرگترین شهرک علم و 
فناوری منطقه، زمینی به مساحت ۴۰۰ هکتار در پارک ولایت 
اختصاص داده شده و مجوزهای آن هم اخذ شده است، همچنین 

۹ کارخانه نوآوری در شهر تهران سامان می یابد.
دومین رویداد ملی صنعت دانش بنیان با عنوان »انقلاب صنعتی 
چهارم و صنعت شهر هوشمند« امروز دوم آذر با حضور معاون 
علمی، فناوری و اقتصاد دانش بنیان رییس جمهور، وزرای صمت، 
ارتباطات و علوم، تحقیقات و فناوری و شهردار تهران در مرکز 
همایش های بین المللی سازمان اسناد و کتابخانه ملی برگزار شد.

صنعتی  انقلاب  جریان سازی  راستای  در  که  همایش  این  در 
بزرگ  صنایع  و  بنیان  دانش  شرکت های  به هم رسانی  چهارم، 
برگزار شد، فعالان ۲۵۰ شرکت دانش بنیان هم حضور داشتند. 
امضا و تبادل توافق نامه های متعدد بین شرکت های دانش بنیان 
و وزارتخانه ها از جمله برنامه های دومین رویداد ملی صنعت 

دانش بنیان است.
زاکانی: متروی پرند در اولین فرصت افتتاح می شود

شهردار تهران گفت: متروی پرند در اولین فرصت افتتاح و زمان 
آن از سوی مسئولان اعلام می شود.

روز  زاکانی  علیرضا  ایرنا،  دولت  حوزه  خبرنگار  گزارش  به 
چهارشنبه در حاشیه هیات دولت در جمع خبرنگاران درباره 
افتتاح مترو پرند، گفت: این مترو در اولین فرصت افتتاح می شود 
و ما امروز در هیات دولت زمان افتتاح مترو پرند را بسته ایم؛ اجازه 

بدهید زمان افتتاح را مسئولان اعلام کنند.
بسته  قرارداد  که  اتوبوس هایی  واردات  گفت:  تهران  شهردار 
بودیم تامین مالی شد و در حال انتخاب نوع اتوبوس، نوع ون یا 
تاکسی یا موتور هستیم تا بتوانیم بر اساس آن برای برقی سازی 

خودروهای تهران گام برداریم.
جنبه  یک  گفت:  اینترنتی  تاکسی   افزایش  درباره  زاکانی 
به  هم  دیگر  بخش  و  صمت  وزارت  به  اینترنتی  تاکسی های 
شهرداری ها ارتباط دارد. تا این وضعیت شفاف نشود و در قبال 
این موضع مسئولیت ها مشخص نشود با این مسائل روبرو هستیم.

وی اضافه کرد: البته یک بخشی از آن قابل قبول بوده و آن هم 
به واسطه این که فرصتی که آن مجموعه می دهد و مابه ازای آن 
را از مردم می گیرد. اما اینگونه که عنوان می کنند چند برابر شده 

ظلم است به هیچ وجه قابل قبول نیست.
شهردار تهران: صهیونیست ها در جنگ اخیر ضربه فنی شدند

 شهردار تهران با بیان اینکه صهیونیست ها در جنگ اخیر با 
طوفان الاقصی ضربه فنی شدند، از تصمیم کلانشهرهای ایران 
در  همراهی  و  فلسطین  مظلوم  مردم  به  کمک رسانی  برای 

بازسازی غزه بعد از جنگ خبر داد.
به گزارش ایرنا از شهرداری تهران، علیرضا زاکانی در گفت و گویی 
درباره بحران انسانی جاری در نوار غزه اقدامات صهیونیست ها در 
فلسطین را مصداق جنایت جنگی دانست و گفت: طوفان الاقصی 

مایه افتخار مستضعفان جهان است.
از جمله ۶۰۰۰  نفر  از ۱۴ هزار  وی اظهار کرد: قتل عام بیش 
و  پزشکی  کادر  از  توجهی  قابل  بخش  و  زن   ۴۰۰۰ کودک، 
خبرنگاران، حکایت از پایان راه برای صهیونیست های جنایتکار 

است.
به وحشی گری  اشغالگران قدس  اینکه  بیان  با  تهران  شهردار 
جز  چاره ای  امروز  صهیونیست ها  کرد:  تاکید  کرده اند،  عادت 
جنایت ندارند. مانند دیوانگان مستی هستند که به هیچ قانون و 

توافق انسانی در سراسر جهان پایبند نیستند.
خود  جنایات  امروز  نمی توانند  صهیونیست ها  افزود:  زاکانی 
را کتمان کنند، آنقدر حجم جنایت ها بزرگ است که تلاش 
آنان برای پنهان کاری ناکام مانده است، آنها به خبرنگارکشی 
عادت کرده اند! دست به کشتار خبرنگاران می زنند، تا حقایق 

را لاپوشانی کنند.
وی با تأکید بر اینکه شالوده رژیم صهیونیستی امروز بهم ریخته 
است، ادامه داد: عقل منسجمی در این مجموعه وجود ندارد. 

فعل و عملی با دقتی صورت نمی پذیرد.
رژیم  این  نبود،  آمریکا  حمایت  اگر  تهران،  شهردار  گفته  به 
غاصب چند روز بیشتر دوام نمی آورد. ساماندهی حکومت پلید 

با آمریکایی هاست.
شهردار تهران با اشاره به اینکه شکست صهیونیست ها در جنگ 
قطعی است، اضافه کرد: طوفان الاقصی مایه افتخار مستضعفان 
نابودی حماس،  با  تا  جهان شد. صهیونیست ها تلاش کردند 
کوچ اجباری فلسطینی ها و آزاد کردن اسرا، آبروی رفته خود را 
جبران کنند. ترسیدند و مجبور شدند با فضاحت تمام آتش بس 

را بپذیرند.
زاکانی در ادامه سخنان خود اظهار کرد: امروز منطقه غرب آسیا 
مانند قبل نیست و جوان های مقاومت بزرگی می کنند، ببینید 
که در یمن چطور کشتی  غاصبان را توقیف کردند. توقیف این 

کشتی عملًا نظام حمل ونقل آنها را بهم ریخت.
در  مقاومت  محور  اعضای  دیگر  رشادت های  به  اشاره  با  وی 
حمایت از مردم مظلوم غزه یادآور شد: ملت عراق را ببینید؛ 
وارد  خودشان  خاک  در  آمریکا  ام الفساد  به  آنها  که  ضرباتی 
می کنند، باعث شده هرچه صهیونیست ها بافته بودند، پنبه شود. 
موج تسلیم شدگی دولت ها نیز بر باد رفته است. ملت ها البته 

همیشه آزاده و متنفر از رژیم صهیونیستی بودند و هستند.
زاکانی تاکید کرد: هیمنه صهیونیست ها امروز در هم شکسته 
است. عملیات هفت اکتبر نشان داد چقدر این رژیم پوشالی 
برای همه  نصرالله می گفت؛  است. همان طور که سید حسن 
ثابت شد. پشتیبان های اصلی این رژیم غاصب هم چقدر پوشالی 
هستند. شما ببینید پایگاه های آمریکا چطور در منطقه زیر ضربه 

هستند.
یادآوری  با  خود  سخنان  از  دیگری  بخش  در  تهران  شهردار 
برگزاری همایش »کمربند و جاده« با ایده رییس جمهور چین 
و باحضور ۱۳۰ کشور جهان در پکن، گفت: این همایش درست 
مصادف با جنایت صهیونیست ها در بیمارستان المعمدانی بود. 
ما هم در سخنرانی در این همایش به مظلومیت مردم فلسطین 
و وحشی گری اسراییلی ها اشاره کردیم. اغلب شرکت کنندگان 
در همایش از مواضع صریح ما علیه صهیونیست ها تقدیر کردند.

زاکانی با اشاره به حضور ملت های سراسر جهان در خیابان ها و 
شعار علیه رژیم صهیونیستی، اظهار داشت: در کنار دیپلماسی 
به پیش می رود، پیش برُد  دنیا  رسمی که توسط دولت ها در 
دیپلماسی عمومی هم برای پای کار آوردن مردم ضروری است. 
در این قسم دیپلماسی، مدیریت شهری می تواند بسیار مؤثر 

باشد. چرا که نزدیک ترین لایه به زندگی مردم است.
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اخبار

اختصاص ۱۷ هزار و ۲۵۰ میلیارد 
ریال برای طرح های پایاب سدهای 

استان اردبیل

اختصاص ۱۷  از  اردبیل  استان  کشاورزی  جهاد  سازمان  رییس   
هزار و ۲۵۰ میلیارد ریال برای تکمیل عملیات اجرایی طرح های 
پایاب سدهای این استان خبر داد و اعلام کرد: با این میزان اعتبار، 
طرح های نیمه تمام این حوزه تا نیمه سال آینده تکمیل شده و به 

بهره برداری می رسد.
به گزارش ایرنا، نوبخت اژدری در آیین تودیع و معارفه مسئول حوزه 
نماینده ولی فقیه در سازمان جهاد کشاورزی استان اردبیل، تکمیل 
طرح های نیمه تمام پایاب سدها و توسعه کشت گلخانه ای را دو 

اولویت بخش کشاورزی این استان اعلام کرد.
وی بیان کرد: برای اجرای طرح مهار آبهای مرزی و طرح های نیمه 
تمام آبیاری در پایاب سدها، تا سال ۱۳۹۷ بالغ بر ۱۴ هزار و ۱۰۰ 

میلیارد ریال اعتبار به استان اردبیل اختصاص یافت.
رییس سازمان جهاد کشاورزی استان اردبیل گفت: با اختصاص این 
میزان اعتبار، طرح آبیاری اراضی زراعی در ۴۲ هزار و ۴۳۵ هکتار از 
پایاب سه سد خداآفرین، عمارت و احمدبیگلو آغاز شد که تاکنون 

۹۰ درصد از این طرح به مرحله اجرا رسیده است.
وی افزود: به علت تداوم نیافتن تخصیص اعتبار، اجرای این طرح 
بزرگ ملی در مدت چهار سال گذشته متوقف مانده ولی امسال ۱۷ 
هزار و ۲۵۰ میلیارد ریال اعتبار از محل منابع صندوق توسعه ملی 
به این طرح اختصاص یافته و مسئولیت اجرای آن نیز به خود جهاد 

کشاورزی واگذار شده است.
اژدری مدت زمان پیش بینی شده برای تکمیل این طرح را ۱۰ ماه و 
تا آخر شهریور ماه سال آینده اعلام کرد و ادامه داد: طی چهار سال 
گذشته استان اردبیل از محل توقف اجرا و تکمیل نشدن این طرح 

متحمل زیان هنگفتی شده است.
وی اضافه کرد: با تکمیل اجرای این طرح، علاوه بر افزوده شدن 
یک میلیون تن به مجموع تولیدات کشاورزی استان اردبیل، بالغ بر 
۸۰ هزار میلیارد ریال به درآمد بخش کشاورزی استان افزوده شده 
و ۱۵ هزار و ۷۰۰ خانوار روستایی و عشایری به صورت مستقیم و 
۲۰ هزار نفر نیز به صورت غیرمستقیم مشغول به کار خواهند شد.

با اشاره به کاهش  رییس سازمان جهاد کشاورزی استان اردبیل 
منابع آبی و خشکسالی پیاپی در استان اردبیل گفت: در سال زراعی 
گذشته بخش کشاورزی این استان به علت بروز پدیده خشکسالی، 

سیل و سرمازدگی محتمل ۱۷۰ هزار میلیارد ریال خسارت شد.
مدیریت  راهکارهای  جمله  از  را  ای  گلخانه  تولیدات  توسعه  وی 
پیامد خشکسالی و کاهش بارندگی برشمرد و بیان کرد: برای این 
منظور تکمیل طرح های بزرگترین شهرک گلخانه کشور در مغان 
جهاد  سازمان  اولویت  در  هکتاری  و ۶۰۰  هزار  یک  مساحت  به 

کشاورزی استان قرار است.
شهرک  این  اراضی  از  هکتار   ۶۰۰ تاکنون  کرد:  اظهار  اژدری 
گلخانه ای به سرمایه گذاران و تولیدکنندگان واگذار شده که ۱۸۶ 
هکتار آن با یک هزار و ۸۰۰ نفر اشتغال به مرحله تولید محصول و 

بهره داری رسیده است.
وی اظهار کرد: ۲۴۰ هکتار از این مجتمع و شهرک گلخانه ای نیز در 
مرحله اجرای ۴۰ تا ۷۰ درصد پیشرفت فیزیکی قرار دارد و برنامه 
جهاد کشاورزی استان این است که تا یک سال آینده، همه این 

۲۴۰ هکتار طرح به مرحله بهره برداری برسد.
طرح  های  اجرای  اردبیل،  استان  کشاورزی  جهاد  سازمان  رییس 
آبیاری نوین را نیز از جمله اولویت های سازمان جهاد کشاورزی 
این استان ذکر کرد و گفت: تاکنون ۴۶ هزار هکتار از اراضی استان 
به سامانه نوین آبیاری تجهیز شده و عملیات اجرایی طرح در هفت 

هزار هکتار از اراضی استان نیز جریان دارد.
نیازهای بخش  از جمله  را  وی توسعه صنایع تبدیلی و تکمیلی 
کشاورزی استان عنوان کرد و افزود: برای تحقق این هدف، سرمایه 
تسهیلات  و  مساعدت  حمایت،  نیازمند  کشاورزی  بخش  گذاران 

دولتی هستند.
اژدری در ادامه با بیان این که استان اردبیل از مناطق مهم کشور 
در زمینه تولید و اشتغال کشاورزی کشور به شمار می رود، افزود: 
بخش کشاورزی این خطه علاوه بر ایجاد اشتغال برای یک سوم 
جامعه شاغل استان، سالانه بالغ بر چهار میلیون تن انواع محصولات 

معادل چهار درصد تولیدات کشور را تولید می کند.
وی اضافه کرد: استان اردبیل بالغ بر ۱۲۰ هزار نفر بهره بردار بخش 
زراعی و ۴۰ هزار  دارد که در ۷۴۰ هزار هکتار زمین  کشاورزی 
هکتار باغ به امر تولید مشغول هستند و جهاد کشاورزی تلاش دارد 
تا مسائل این جمعیت کثیر تولید کننده را رسیدگی و مدیریت کند.

استقرار  ادامه،  در  اردبیل  استان  کشاورزی  جهاد  سازمان  رییس 
کنار  در  کشاورزی  جهاد  امور  راس  در  فقیه  ولی  نمایندگی 
کارشناسان و کارکنان و مدیریت را موثر خواند و گفت: این امر 
در اجرای برنامه های دینی، فرهنگی، آموزشی، عقیدتی، تبلیغی و 

ترویج امور علمی و فنی کشاورزی موثر بوده است.
وی بیان کرد: نهاد نمایندگی ولی فقیه در جهاد کشاورزی از سال 
واگذاری  و  اراضی  امور  زیاد  پرونده های  زمینه  در  تاکنون   ۱۳۶۰
اراضی به کشاورزان و عشایر بسیار تلاش کرده و مسئول نمایندگی 
ولی فقیه در جهاد کشاورزی استان پس از این هم به عنوان حاکم 

شرع، همین نقش را با تمرکز بیشتر ایفا خواهد کرد.
مدیرکل دفتر نماینده ولی فقیه در وزارت جهاد کشاورزی نیز در 
این آیین گفت: نگاه وزارت جهاد کشاورزی این است که مدیران این 
نهاد تولید کشاورزی همراه با مسئولان نهاد نمایندگی ولی فقیه در 
این مجموعه به عنوان دو بال حامی تولید و امنیت غذایی کشور 

تلاش کنند.
حجت الاسلام روح الله رحمانی مهر با اشاره به توجه نظام جمهوری 
اسلامی به مسائل رشد جمعیتی و امنیت غذایی مردم بیان کرد: 
مسئولان نهاد نمایندگی ولی فقیه در جهاد کشاورزی باید با جهاد 
تبیین، ابعاد و حساسیت رشد جمعیت و ضرورت تامین غذایی مردم 

برای این جمعیت را بیشتر آشکار کنند.
وی امنیت غذایی را برای کشور بسیار مهم خواند و اضافه کرد: 
کسانی که در بخش تولید مردمی کشاورزی و مدیریت سازمانی 
جهاد کشاورزی تلاش می کنند، سربازان امنیت غذایی هستند و 

تامین امنیت غذایی کشور به دست توانمند آنها محقق می شود.
مدیرکل دفتر نماینده ولی فقیه در وزارت جهاد کشاورزی اضافه 
کرد: دشمنان ما امروز با جنگ اقتصادی، معیشت و امنیت غذایی ما 
را هدف قرار داده اند و ما امروز باید با تلاش جهادی، در این میدان 

سخت پیروزمندانه تلاش کنیم.

معاون اجرایی رییس جمهور گفت: از مجموعه 
حدود  جمهور  رییس  سفر  اول  دور  مصوبات 
هفت هزار میلیارد تومان منابع وارد کرمانشاه 
شده که با فعال سازی کارگاه ها مواجه بودیم و 
با پیگیری استاندار این مبلغ اثر خوبی در حوزه 

اقتصادی این استان گذاشته است.
به گزارش خبرنگار ایرنا، محسن منصوری که 
پروژه های  بررسی  منظور  به  پنجشنبه  صبح 
کرمانشاه  وارد  جمهور  رییس  اول  سفر  اصلی 
بیمارستان در دست  از  بازدید  شد، در هنگام 
جمع  در  کرمانشاه  تختخوابی   ۵۴۰ احداث 
خبرنگاران افزود: راه آهن کرمانشاه که تکمیل 
در  است  کشور  غرب  به  شرق  کریدور  کننده 
سال های قبل افتتاح شده که نواقص فنی دارد 
و نیاز به یک هزار میلیارد تومان اعتبار دارد که 

به شرایط مطلوب خود برسد.
وی اضافه کرد: به دلیل رعایت نکردن بعضی 
از  بعضی  در  استاندارد  و  فنی  ملاحظات  از 
گلوگاه ها، سرعت قطار باید کاهش پیدا کند و 
بعضی از ایستگاه های راه آهن نیز نیاز به تکمیل 

دارد.
اینکه  بیان  با  جمهور  رییس  اجرایی  معاون 
تکمیل راه آهن کرمانشاه تا مرز خسروی هم از 
لحاظ جابه جایی بار و گردشگر اهمیت دارد، 
گفت: کرمانشاه دروازه کربلا است و مردم هم 
در چند سال گذشته به این مرز مراجعات زیادی 
داشته اند از این جهت تکمیل این کریدور ریلی 

از اهمیت بسیار بالایی برخوردار است.
وی اظهار کرد: تکمیل این پروژه به ۱۵ هزار 
جهت  این  از  دارد  نیاز  اعتبار  تومان  میلیارد 

پروژه فازبندی شده و در مرحله اول تا اسلام 
آبادغرب کار دنبال می شود و تامین منابع پروژه 
از چند طریق اعتبارات سفر، مجوزهای خاص و 
استفاده از بخش خصوصی پیگیری خواهد شد.

منصوری با بیان اینکه پروژه راه آهن تا اسلام 
آبادغرب به حدود ۲ هزار میلیارد تومان اعتبار 
نیاز دارد، گفت: زمان بهره برداری از این پروژه 
باتوجه به شیوه تامین منابع باید تنظیم شود، 
مشخص  منابع  تامین  شیوه  اینکه  به  باتوجه 
نبوده، تعیین زمان بهره برداری آن کار منطقی 

نیست.
وی همچنین اعلام کرد: پروژه بیمارستان ۵۴۰ 
تختخوابی کرمانشاه هم پیشرفت ۲۰ درصدی 
فیزیکی دارد که با تدبیر سازمان برنامه و بودجه 
پزشکی  آموزش  و  درمان  بهداشت،  وزارت  و 

احداث خواهد شد.
معاون اجرایی رییس جمهور با بیان اینکه این 
اعتبار خواهد  تامین  از چند محل  بیمارستان 
به  جمهور  رییس  دوم  سفر  در  گفت:  شد، 
کرمانشاه اعتبار خوبی برای این پروژه در نظر 

گرفته خواهد شد.
اعتبار بیمارستان ۵۴۰  تامین  وی محل دیگر 
و  دانست  مولدسازی  را  کرمانشاه  تختخوابی 
بخش  سرمایه گذار  از  استفاده  سوم  راه  گفت: 
خصوصی است، هم اکنون کار این پروژه فعال 
است اما سرعت انجام کار با توجه به محدودیت 

منابع پایین است.
درخواست برای افزایش اعتبارات قطار شهری 

کرمانشاه
رییس سازمان حمل و نقل شهرداری کرمانشاه 
اجرایی  معاون  بازدید  هنگام  در  گفت:  نیز 
رییس جمهور از پروژه قطار شهری کرمانشاه، 
اعتبارات  افزایش  بر  مبنی  را  خود  درخواست 

پروژه اعلام کردیم.
مهدی غلام رضایی افزود: خواسته مشخص ما 
این بود که اعتبار این پروژه برای سال جاری 
ما  دیگر  خواسته  و  باشد  تومان  میلیارد   ۷۰۰
از محل تسهیلات ماده ۵۶ بودجه دولت حدود 
نظر  در  آن  برای  اعتبار  تومان  میلیارد   ۵۰۰

گرفته شود.
وی اضافه کرد: پیگیری هایی برای رفع معارض 
درخواست  اما  شده  انجام  فرهنگی  میراث  با 
داشتیم معاون اجرایی رییس جمهور به صورت 
ویژه این مشکل را حل کنند تا پروژه به میدان 

معلم برسد.
رییس سازمان حمل و نقل شهرداری کرمانشاه 
گفت: این پروژه هم اکنون در مرحله اول ۴۵ 
درصد پیشرفت فیزیکی دارد و بنا داریم ساخت 
چند ایستگاه هوایی را تا قبل از پایان امسال 
آن  گذاری  ریل  کیلومتر   ۲.۵ و  کنیم  شروع 

تاکنون انجام شده است.
وی همچنین گفت: یک کیلومتر فاز دوم پروژه 

قطار شهری کرمانشاه نیز حفاری شده است.

معاون اجرایی رییس جمهور:

حدود هفت هزار میلیارد تومان اعتبار از محل سفر اول 
رییس جمهور وارد کرمانشاه شد

اخبار

بزرگترین مجموعه ورزشی آموزش و پرورش 

کشور در اردبیل افتتاح شد

کشور  پرورش  و  آموزش  ورزشی  مجموعه  بزرگترین 
شامل هفت فضای روباز ورزشی روز چهارشنبه طی 
در شهر  استانی  از مسئولان  با حضور جمعی  آیینی 

اردبیل افتتاح شد.
به گزارش ایرنا، استاندار اردبیل در آیین بهره برداری 
از این طرح ورزشی گفت: این طرح در مدت کمتر از 
سه ماه و در زمینی احداث شده که پیش از این در 
فهرست زمین های مازاد و قابل فروش قرار گرفته بود 
ولی با تهیه طرح اجرایی، این فضای معطل افتاده و 

بلااستفاده به یک مجموعه ورزشی تبدیل شد.
آموزشی  فضای  کمبود  به  اشاره  با  عاملی  سیدحامد 
فضای  در  کمبود  افزود:  اردبیل  استان  در  ورزشی  و 
ورزشی مراکز تعلیم و تربیت استان تا حدودی جبران 
وجود  آموزشی همچنان  فضای  در  کمبود  ولی  شده 

دارد.
وی کمبود ۲ هزار کلاس درس در استان اردبیل را 
خسران بزرگی برای بخش تعلیم و تربیت این منطقه 
عنوان کرد و ادامه داد: استان اردبیل در حوزه ورزشی 
نیروی  در ساماندهی  ولی هم  دارد  بالایی  توانمندی 
انسانی و هم در ایجاد زیرساخت های ورزشی در این 

استان، طی دو دهه اخیر غفلت زیادی شده است.
بزرگترین مجموعه ورزشی آموزش و پرورش کشور در 

اردبیل افتتاح شد
هنرستان  ایجاد  بر  همچنین  اردبیل  استاندار 
شده  افتتاح  مجموعه  همین  داخل  در  تربیت بدنی 
امروز تاکید و اضافه کرد: باید دانش آموزان مستعد در 
امور ورزشی را برای تحصیل در این هنرستان هدایت 

کنیم.
مدیرکل آموزش و پرورش استان اردبیل نیز در این 
آیین با اشاره به این که سازمان تعلیم و تربیت استان 
ورزشی  فضای  مربع  متر  یک  حتی  قبل  سال   ۲ تا 
خدمت  دوره  طی  گفت:  نداشت،  مصنوعی  چمن  با 
دولت سیزدهم ۲۶ باب فضای ورزشی مجهز به چمن 
مصنوعی با صرف ۲۰۰ میلیارد ریال اعتبار در مناطق 
مختلف استان احداث شده و در اختیار دانش آموزان 

قرار گرفت.
 ۱۵ برای  مصنوعی  چمن  خرید  از  صفری  الله  کلام 
باب فضای ورزشی دیگر در استان خبر داد و افزود: 
در مدت ۲ سال گذشته ۲۳ باب کلاس درس تربیت 
اعتبار در سطح  ریال  میلیارد  با صرف ۵۰  نیز  بدنی 

استان دایر، تجهیز و فعال شده است.
باب  پنج  گذشته،  سال  دو  مدت  در  کرد:  بیان  وی 
سالن ورزشی نیمه کاره آموزش و پرورش در استان 
چند  سالن  باب  هشت  و  ریال  میلیارد   ۷۰ صرف  با 
تکمیل  ریال  میلیارد   ۴۰۰ صرف  با  ورزشی  منظوره 

شده و به بهره برداری رسید.
مدیرکل آموزش و پرورش استان اردبیل توسعه اتاق 
سلامت بهداشت را از امور مورد توجه سازمان تعلیم و 
تربیت استان اعلام کرد و گفت: در این زمینه ۲۵ اتاق 
سلامت با صرف سه میلیارد ریال طی ۲ سال گذشته 

تجهیز و بهره برداری شد.
وی تجهیز و تعمیر پنج باب سالن ورزشی با صرف ۵۰ 
المپیاد ورزشی  از  نیز میزبانی  و  اعتبار  ریال  میلیارد 
کشوری به همراه کسب ۱۵ عنوان قهرمانی کشوری 
و  آموزش  ورزش  جامعه  دستاوردهای  جمله  از  را 

پرورش استان اردبیل در یک سال گذشته ذکر کرد.
تا دو سال پیش سرانه  اظهار کرد:  صفری همچنین 
 ۲۰ اردبیل  استان  آموزی  دانش  ورزش  فضای 
سانتیمتر مربع بود که با اقدامات انجام شده، مجموع 
متر  سانتی   ۵۲ به  اکنون  هم  استان  ورزشی  سرانه 
ادامه  همچنان  عرصه  این  در  تلاش  و  رسیده  مربع 

دارد.
آموزش  ورزشی  مجموعه  بزرگترین  ایرنا،  گزارش  به 
با  ورزشی  روباز  فضای  هفت  شامل  کشور  پرورش  و 
شهید  شهرک  در  اعتبار  ریال  میلیارد   ۱۸۰ صرف 

رجایی اردبیل احداث شده است.
به متراژ ۹ هزار مترمربع، دو  باب زمین فوتبال  یک 
باب زمین مینی فوتبال به مساحت ۲ هزار متر مربع، 
کوچک  گل  برای  روباز  پوش  کف  زمین  باب  یک 
والیبال  زمین  باب  یک  مربع،  متر   ۳۵۰ مساحت  به 
ساحلی به مساحت ۳۰۰ متر مربع، تعمیر و بازسازی 
پیست دو و میدانی به مساحت سه هزار متر مربع و 
نیز بازسازی، رنگ آمیزی و زیباسازی محوطه داخلی 
و بیرونی از جمله امکانات ایجاد شده در این مجموعه 

ورزشی محسوب می شود.
خوابگاه  احداث  نفری،  هزار   ۲ ورزشی  سالن  احداث 
آسفالت  بدنی،  تربیت  هنرستان  احداث  نفری،   ۵۰۰
محوطه به متراژ چهار هزار متر مربع، احداث تالار و 
غذاخوری با متراژ ۱۵۰۰ متر مربع و احداث ۱۴ باب 
مغازه در محدوده کنار خیابان از جمله اقدامات پیش 

بینی شده برای فاز دوم این طرح ورزشی است.
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طرح های تحقیقاتی پایان یافته دانشگاه علوم 
درمان،  بهداشت،  حوزه  در  اردبیل  پزشکی 
با  نشستی  طی  پزشکی  پایه  علوم  و  سلامت 

حضور محققان و مجریان مرتبط تشریح شد.
قالب گزارش  این طرح ها در  ایرنا،  به گزارش 
یافته  خاتمه  تحقیقاتی  طرح های  درصد   ۱۰
دانشگاه علوم پزشکی طی نشست مشترک با 
اصحاب رسانه و با هدف کلی ارزیابی فعالیت 
و  پزشکی  علوم  دانشگاه های  دانش  ترجمان 
انتقال نتیجه پژوهش و پیام تحقیق به عموم 
محققان  و  دانشجویان  استادان،  توسط  مردم 

مجری تشریح و معرفی شد.
در این نشست ارائه و معرفی یافته های پژوهشی 
و  بهداشتی  خدمات  و  پزشکی  علوم  دانشگاه 
درمانی استان اردبیل، طرح تحقیقاتی مربوط 
رابطه  و  کرونا  مبتلایان  فوت  علل  بررسی  به 

کرونا با مصرف آسپرین تشریح شد.
بین  در  که  پژوهش  این  یافته های  اساس  بر 
اردبیل  از جمعیت استان  نفر  حدود ۲۱ هزار 
بین  در  کرونا  به  مبتلایان  فوت  شده،  انجام 
آسپرین  کرونا  به  ابتلا  مدت  در  که  کسانی 
مصرف کرده اند، ۲۵ درصد کمتر بوده و نتیجه 
این پژوهش نشان می دهد که آسپرین موجب 

کاهش مرگ و میر در کرونا می شود.
این  در  دیگر  شده  تشریح  پژوهشی  طرح 
درمانی  معدنی  آبهای  نقش  بررسی  نشست، 
و  پوستی  بیماریهای  اردبیل در درمان  استان 
بود  پوستی  التهاب  های  بیماری  خصوص  به 
که بر اساس یافته های این طرح، استفاده از 
آبهای درمانی در درمان افراد مبتلا به بیماری 
التهابات پوستی در صورت استفاده مداوم آنها 
هفته  در  روز  به صورت سه  درمانی  آبهای  از 
روز  کلی ۲۱  مدت  به  دقیقه  نوبت ۲۰  هر  و 

موثر است.
بر اساس یافته این طرح پژوهشی، استفاده از 
آبهای درمانی، شدت و ضایعات بیماری التهاب 
مجدد  ابتلای  در  و  داده  کاهش  را  پوستی 
روی  بر  معدنی  آبهای  تاثیر  و  است  موثر  آن 

قطعی  پوستی  سلولهای 
به نظر می سرد و بر این 
کلینیکی  کار  باید  اساس 
انجام  بیمار  افراد  روی  بر 

شود.
جانبی  عوارض  بررسی 
داروهای شیمی درمانی در 
سلامت فرد طرح پژوهشی 
اساس  بر  که  بود  دیگر 
یافته های این طرح که از 
انجام  مکمل  طب  حوزه 
همزمان  استفاده  شده، 
جینسینگ  گیاه  ریشه  از 
مرتبط  داروهای  با  همراه 
موجب به حداقل رسیدن 
بر  عوارض شیمی درمانی 
می  قلبی  سلولهای  روی 

شود.
بررسی اثربخشی درمانی و دارویی گیاه زعفران 
بر روی بیماری التهابی، سرطانی و دیابت دیگر 
علوم  دانشگاه  در  شده  انجام  تحقیقاتی  طرح 
های  یافته  اساس  بر  که  بود  اردبیل  پزشکی 
آن، زعفران خواص ضدالتهابی، ضد سرطانی و 

ضداکسیدانی دارد.
بر اساس یافته های این طرح تحقیقاتی چند 
لایه، زعفران و مواد موثره آن، منجر به کاهش 
ولی  شود  می  بیماران  در  التهابی  فاکتورهای 
درمانی  مواد  از  یکی  عنوان  به  آن  از  استفاده 
مکمل گیاهی و گیاه دارویی موثر، باید با نظر 

متخصصان تغذیه و پزشکان انجام شود.
سوخت  عنوان  به  آب  از  هیدروژن  تولید 
پاک که می تواند نقش موثری در سلامت و 
بهداشت محیط داشته باشد، یکی از طرح های 
اساس  بر  که  بود  شده  اجرا  موفق  تحقیقاتی 
یافته های آن، امکان تولید سوخت پاک، کم 
با دو محصول جداگانه  بالا  هزینه و به مقدار 
اکسیژن و هیدروژن در فرایند تولید آن از آب 

وجود دارد.

بررسی نقش بازدید در منزل از سوی پرستاران 
از  دیالیزی  بیماران کلیوی  زندگی  بر کیفیت 
جمله طرح های پرستاری انجام شده بود که بر 
اساس یافته های آن، روش تعامل مثبت باعث 
روشهای  از  تبعیت  و  زندگی  کیفیت  افزایش 
درمانی در بین بیماران کلیوی و دیالیزی می 
شود. بررسی نقش ید درمانی در افراد مبتلا به 
سرطان معده دیگر طرح پژهشی معرفی شده 
در حوزه بیوتکنولوژی بود که بر اساس یافته 
های آن، بیمارانی که با استفاده از ید درمان 
شده اند، عفونت و زخم معده در ۹۲ درصد از 
آنها مشاهده شده است. بررسی توده بدنی و 
چاقی مفرط در بین دانشجویان علوم پزشکی 
بر  که  بود  دیگری  معرفی شده  اردبیل، طرح 
اساس یافته های آن، ۲۷.۳ درصد دانشجویان 
پنج  و  وزن  اضافه  دچار  اردبیل  پزشکی  علوم 
با  و  هستند  مفرط  لاغری  دچار  نیز  درصد 
مانند  بیماریهایی  با  امر  این  ارتباط  به  توجه 
علمی  شکل  به  باید  دیابت،  و  خون  فشار 
معاون  گیرد.  قرار  امر  متولیان  توجه  مورد 
و  پزشکی  علوم  دانشگاه  فناوری  و  تحقیقات 

اردبیل در  خدمات بهداشتی و درمانی استان 
ابتدای سال جاری  از  اعلام کرد:  این نشست 
نامه در  تاکنون ۶۰۰ طرح تحقیقاتی و پایان 
پایه  و علوم  بهداشت، درمان و سلامت  حوزه 
پزشکی در دانشگاه علوم پزشکی اردبیل انجام 
و اجرا شده است. دکتر فرهاد پورفرضی، انجام 
این تعداد طرح تحقیقاتی در هشت ماهه سال 
جاری را بیشتر از شمار تحقیقات انجام شده 
این  کرد:  بیان  و  اعلام  گذشته  های  سال  در 
اجرای  و  تکمیل  برای  تحقیقاتی  طرح های 
و  بوده  اهمیت  حایز  بسیار  علمی  طرح های 
و  محققان  استادان،  علمی  پویایی  معنای  به 
دانشجویانی این مرکز علمی و دانشگاهی است.

و  ارائه  خواستار  همچنین  پورفرضی  دکتر 
شد  مردم  به  علمی  پژوهشهای  نتایج  تشریح 
و گفت: در هفته پژوهش امسال)۱۹ الی ۲۵ 
آذرماه( از سه نفر استاد محقق در حوزه علوم 
 ۲ و  پایه  علوم  رشته های  استاد  سه  بالینی، 
پزشکی  علوم  با  مرتبط  رشته  های  دانشجوی 
فعال در حوزه پژوهش و فناوری تجلیل خواهد 

شد.

طرح های تحقیقاتی پایان یافته دانشگاه علوم پزشکی اردبیل 
تشریح شد



 ورزشی
خبر

پرونده ویلموتس بسته شده است؛

مهدی تاج: سیستم کمک داور ویدئویی 

نقش جهان مورد تایید ما نبود

رئیس فدراسیون فوتبال در خصوص مسائلی چون 
ویدئویی،  کمک داور  سیستم  آسیا،  ملت های  جام 
قانون سقف بودجه و پرونده مارک ویلموتس صحبت 

کرد.
به گزارش خبرنگار مهر، مسابقات جام ملت های آسیا 
از ۲۲ در در کشور قطر برگزار خواهد شد و تیم ملی 

ایران باید در این رقابت ها حاضر شود.
خصوص  در  فوتبال  فدراسیون  رئیس  تاج  مهدی 
آسیا  ملت های  جام  مسابقات  در  ملی  تیم  حضور 
گفت: هتل و زمین تمرین تیم ملی ایران برای جام 
ملت های آسیا در قطر رزرو شده است و هزینه های 
برخی  حضور  عدم  درباره  است.  شده  پرداخت  آن 
آسیا  ملت های  جام  در  لژیونر  و  کلیدی  بازیکنان 
در  بازیکنان  امیدواریم همه  و  است  نشده  صحبتی 

این رقابت ها حضور داشت باشند.
سیستم های  به  اشاره  ضمن  همچنین  تاج  مهدی 
کمک داور ویدئویی که در دو ورزشگاه نقش جهان 
و آزادی نصب شده بودند اعلام کرد: »وی ای آر« 
ورزشگاه نقش جهان مورد تأیید مجموعه ما نبود و از 
این ورزشگاه خارج شده است اما وی ای آر ورزشگاه 
آزادی ماندگار است و وقتی داوران ما آموزش دیدند 
و فیفا مجوز استفاده را داد می توانیم در لیگ هم از 

این دستگاه استفاده کنیم.
مدیران  موافقت  خصوص  در  فدراسیون  رئیس 
مدیران  گفت:  بودجه  سقف  قانون  با  باشگاه ها 
باشگاه های لیگ برتری با من صحبت کردند و گفتند 
اگر قانون سقف بودجه نبود امسال باید شش هزار 

میلیارد هزینه می کردیم.
ویلموتس  مارک  پرونده  با  رابطه  در  پایان  در  تاج 
دستمزد  و  حقوق  گفت:  ملی  تیم  سابق  سرمربی 
ویلموتس پرداخت شده است و نامه فیفا هم مشخصاً 
نوشته است این پول پرداخت شده است، مالیاتی به 
آقای ویلموتس تعلق نخواهد گرفت که ما پرداخت 
باید توسط خود ویلموتس و در  این مالیات  کنیم، 

کشور خودش پرداخت شود.

فرصت  یک  را  جوانان،ورزش  و  ورزش  وزیر 
طلایی برای نشان دادن هویت ملی عنوان کرد.

به گزارش ایرنا، کیومرث هاشمی، وزیر ورزش 
و جوانان درباره بیانات مقام معظم رهبری در 
دیدار ورزشکاران و قهرمانان، گفت: دنیا، عرصه 
ورزش را فقط عرصه مدال آوری نمی داند و از 
و  فرهنگی  ویژگی های  مانند  ظرفیت هایی 
کشور  هر  که  ورزشی  رشته های  ملی  هویت 
برای خودش دارد، استفاده می کند. به همین 
مانند  ورزشی  رویدادهای  میزبانی  خاطر 
است  این  نشان دهنده  برزیل،  در  جام جهانی 
دارند  دوست  را  فوتبال  کشور  این  مردم  که 
در  ما  وقتی  آنهاست.  ملی  این جزو هویت  و 
ایران میزبان مسابقات جهانی کشتی می شویم، 
کشتی جزو هویت ملی ما هست و مردم این 
آن  طرفدار  و  دارند  دوست  را  ورزشی  رشته 

هستند.
و  خوب  کشتی گیر  وقتی  افزود:  هاشمی 
و  المپیک  مانند  رویدادی  در  ما  مدال آور 
قهرمانی جهان،حریفش را شکست می دهد و 
بر  قرار می گیرد، علاوه  روی سکوی قهرمانی 
به  پرچم  می شود،  دیده  که  مدال  آن  اینکه 
اهتزار در می آید و سرود ملی نواخته و هویت 
آن رشته ورزشی که متعلق به ایرانیان است 

نشان داده می شود.
یک  دنیا  در  ورزش  عرصه  اینکه  بیان  با  وی 
فرصت طلایی است که ما باید از آن استفاده 
المپیک  مانند  رویدادی  کرد:  اظهار  کنیم، 
شد،  برگزار  که  آسیایی  بازی های  همین  یا 
میلیون ها بیننده دارد، شاید اگر ما می خواهیم 
یک کار غیر ورزشی درباره یک موضوع انجام 
در  اما  باشد  نداشته  زیادی  بازتاب  بدهیم، 
ورزش، چون دنیا به صورت زنده این مسابقات 
را می ببیند، این می تواند به نشان دادن هویت 

ملی کشورمان کمک کند.
رهبری  معظم  مقام  شد:  یادآور  هاشمی 
شاید  ما  که  داشته اند  خوبی  اشاراتی  همواره 
در بخش های مختلف افتخارات زیادی داشته 
باشیم که شاید دشمنان اجازه ندهند که مردم 
دنیا ببینند اما در ورزش اینطور نیست. وقتی 
می کند،  کسب  مدال  ما  قهرمان  و  ورزشکار 
و  می شود  نواخته  سرود  می رود،  سکو  روی 

که  مهم تر  می آید.مسئله  در  اهتزاز  به  پرچم 
افرادی که  باید آن توجه کنیم این است که 
در سالن مسابقات حضور دارند در زمان پخش 
سرود و بالا رفتن پرچم از جایشان به احترام 

کشورمان از جا بلند می شوند.
وزیر ورزش و جوانان تاکید کرد: این ارزش های 
ورزش و نمادهایی است که مقام معظم رهبری 
می فرمایند ایران قوی، ورزش قوی می خواهد. 
و  فنی  کادر  ورزشکار،  که  غروری  حس  آن 
را  روی سکو می رود  قهرمانشان  وقتی  مردم، 
ما کاملا می بینیم. حتی آن بچه ای که هم از 
داخل خانه از تلوزیون تماشا می کند هم آن 
را  مقام  آن  ایرانی  ورزشکار  که  غروری  حس 

کسب می کند، را احساس می کند.
بخش  در  اینکه  به  اشاره  با  پایان  در  وی 
است  دیگری هم  موضوعات  قهرمانی،  ورزش 
که می تواند به بحث ایران قوی، ورزش قوی 
کمک کند،افزود: یکی از این موضوعات مثلا 
در بخش اقتصادی، گردشگری ورزشی است. 
برگزار  ایران  در  ورزشی  میزبانی  یک  وقتی 
می شود، علی رغم تحریم هایی که به ما تحمیل 
ایران  به  دیگر  کشورهای  از  خیلی  کرده اند، 
می آیند و این یک شرایط اقتصادی خوبی برای 
کشور فراهم می کند. در کنار بحث گردشگری 
ورزشی، وقتی ورزشکاران کشورهای دیگر به 
می  نزدیک  از  را  کشورمان  و  می آیند  ایران 

 بینند، نگاهشان کاملا عوض می شود.
وزیر ورزش و جوانان :هیات های ورزشی نباید 

تیم داری کنند
 وزیر ورزش و جوانان گفت: هیات های ورزشی 
نباید تیم داری کنند، آنها وظیفه مدیریت کلان 

دارند.
به گزارش ایرنا ، کیومرث هاشمی وزیر ورزش و 
جوانان در سفر خود به اسلامشهر افزود: ما هم 
باید تسهیلاتی فراهم کنیم تا باشگاه هایی که 
به فعالیت می پردازند، از تسهیلاتی برخوردار 

شوند و این کار را انجام خواهیم داد.
وی در این سفر در جلسه ای که با ورزشکاران، 
سمن های  از  تعدای  و  ورزشی  هیات های 
شهرستان داشت اظهار کرد: موفقیت های اخیر 
ورزشکاران این شهر را در بازی های آسیایی و 
پارآسیایی تبریک می گویم. من با ظرفیت های 

این شهر بیگانه نیستم و نیاز به توجه بیشتری 
ورزش  ورزش،  همه  دارد.  قهرمانی  عرصه  در 
قهرمانی نیست و رسالت اول ما، سلامتی همه 
اقشار جامعه است و ما به عنوان سیاست گذار 
ورزش وظیفه داریم ورزش را عمومی کنیم. در 
این شهرستان حدود ۱۷ هزار ورزشکار بیمه ای 

وجود دارد و این آمار اصلا خوب نیست.
به نقل از پایگاه خبری وزارت ورزش و جوانان، 
باید به  وزیر ورزش و جوانان گفت: باشگاه ها 
باشگاه   ۱۵۴ حدود  بپردازند.  ورزشکار  جذب 
و ۱۹۰ سالن  فعالیت می کنند  در شهرستان 
در این شهرستان وجود دارد ولی با این آمار، 
میزان بهره وری پایین است. سرانه ورزشی یک 
را سرانه ورزشی حل  ما  عدد است و مشکل 
سرانه های  از  بهینه  استفاده  باید  و  نمی کند 

ورزشی کشور داشته باشیم.
در  سالن  یک  وقتی  کرد:  تاکید  ادامه  در  او 
۲۴ ساعت، ۲۰ ساعت از آن استفاده می شود، 
می توانیم نتیجه بگیریم که باید سالن دومی 
وقتی  شود.  راه اندازی  منطقه  آن  در  نیز 
می شود،  نفر  هزار   ۱۷ سازمان یافته  جمعیت 
من به مساله امکانات این منطقه شک می کنم 

چون استقبالی صورت نگرفته است.
شرایط  از  انتقاد  با  جوانان  و  ورزش  وزیر 
ورزشکاران این شهرستان و استقبال از ازدیاد 

امکانات ورزشی افزود: این امکانات مال مردم 
است  دانش آموزی  برای  و  است  اسلامشهر 
اما آن سالن  است  که سالن کنار مدرسه اش 
تعطیل است. ما در کل کشور این مشکل را 

داریم.
از همین مسیرها به  افزود: قهرمانان  هاشمی 
اثربخش تر  باشگاه داری  باید  و  می آیند  وجود 
است  موفق  شهرستان  در  هیاتی  کند.  عمل 
که باشگاه های بیشتری داشته باشد اما هیات 
بخواهد خودش تیم داری کند، قطعا این هیات، 

هیات موفقی نیست.
هاشمی خطاب به روسای هیات های ورزشی 
حاضر در جلسه تاکید کرد: اولین رسالت شما 
انسانی  نیروی  جذب  دنبال  به  که  است  این 
من چندتا  باشید.  باشگاه ها  از طریق  مستعد 
از سالن ها را بازدید کردم و انصافا کار بزرگ و 
خوبی صورت گرفته است و بخش قابل توجهی 
از ورزشکاران این شهرستان تحت پوشش این 

باشگاه ها دارند فعالیت می کنند.
هاشمی گفت: راه رسیدن به ورزش قهرمانی 
راهی  این  و  است  پرورش  و  آموزش  پایدار، 
 ۱۶.۵ حدود  ما  است.  رفته  دنیا  که  است 
میلیون دانش آموز در کشور داریم و همه این ها 
استعداد هستند. سلامتی آن ها وظیفه ماست و 

باید روی آن ها کار کنیم.

هاشمی: ورزش فرصتی طلایی برای 
نشان دادن هویت ملی است

خبر
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درجام جهانی ثمر داد
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به  اشاره  با  فوتبال  فدراسیون  رئیسه  هیات  عضو 
گفت:  پایه  تیم های  در  گرفته  صورت  استعدادیابی 
خوشحالم این موضوع نتیجه خوبی برای فوتبال کشور 

به همراه داشت.
ایران  نوجوانان  فوتبال  تیم  مهر،  خبرنگار  گزارش  به 
پس از کسب دو پیروزی مقابل برزیل و نیوکالدونیا و 
شکست از انگلیس در مرحله گروهی جام جهانی زیر 
۱۷ سال دنیا راهی یک هشتم نهایی شد اما با شکست 
در ضربات پنالتی از مراکش نتوانست به مرحله بالاتر 

که رؤیای حسین عبدی سرمربی این تیم بود برسد.
فدراسیون  جوانان  کمیته  رئیس  ماجدی  میرشاد 
مناسب  بستر  ایجاد  و  فوتبال که وظیفه سازماندهی 
نوجوانان  رده  در  پایه  فوتبال  تیم های  موفقیت  برای 
و  نوجوانان  وضعیت  تحلیل  به  داشت  را  جوانان  و 

همچنین اقدامات فدراسیون پرداخت. 
نتایج  درباره  فوتبال  فدراسیون  رئیس کمیته جوانان 
زیر ۱۷ سال که  ایران در جام جهانی  نوجوانان  تیم 
در کشور اندونزی برگزار شد، گفت: ابتدا می خواهم از 
تک تک اعضای تیم نوجوانان از کادر فنی تا پزشکی 
و تدارکات و بازیکنان گرفته تا تمام استعدادیاب های 
کشور که بازیکنان را از مجرای صحیح معرفی کردند 
تا  کشیدند  را  خود  زحمت  تمام  آنها  بگویم.  تبریک 
چهره یک تیم ایرانی را در جهان به نمایش گذاشتند. 

نفر به نفر آنها تأثیرگذار بودند.
می کنیم  فکر  ها  ریزی  برنامه  به  وقتی  داد:  ادامه  او 
بار  دونفره  یا  یک نفره  نمی تواند  فوتبال  باشد  یادمان 
خودش را ببندد. نیاز به کار تیمی و منسجم دارد تا 
بتواند نتیجه این چنینی تقدیم فوتبالی ها و یک ملت 
کند. یک تیم خوب باید پست سر تیمی باشد که داخل 
زمین بازی می کند. قطعا تیم داخل قوی بود اما تیم 

عالی در بیرون از زمین در مسائل لجستیکی داشت.
ماجدی افزود: نقاط قوت و ضعفی در بازی ها داشتیم 
که باید درس بگیریم و در همین رده برای خودمان 
ارزیابی کنیم. ضمن اینکه بازیکنان نیز نباید رها شوند 
و باید مسیری را همچنان فراهم کنیم که بتوانیم از 

همین استعدادها در رده های بالاتر استفاده کنیم.

چهارشنبه اول  آذر  1402سال ششم - شماره  212

آگهی نوبتی سه ماهه دوم سال 1402
در اجرای ماده 12 قانون ثبت و مادتین 59 و 64 آئین نامه قانون ثبت ، 
املاکی که در سه ماهه تیر، مرداد و شهریور واقع در شهرستان رباط کریم از 
طرف اشخاص قبول ثبت شده و تاکنون آگهی های نوبتی منتشر نشده با ذکر 
شماره پلاک، نام ، نام خانوادگی متقاضی ، نوع ، مساحت و محل وقوع ملک به 

شرح ذیل آگهی میگردد:
161 فرعی از 160 اصلی

آقایان علی ، عباس، حسن ، رضا و بانوان فاطمه و افسر همگی توکلی فرزند 
علی اکبر ، ششدانگ عرصه و اعیان یک قطعه زمین بمساحت 4607/67 
– رو بروی  – خیابان امام محمد تقی )ع(  سانتی متر به نشانی: رباط کریم 

یخچال قدیم
تاریخ انتشار: نوبت اول: روز دوشنبه مورخ 1402/08/01    نوبت دوم: 

روز چهارشنبه مورخ 1402/09/01
چنانچه به هر علت روزهای مارالذکر تعطیل رسمی اعلام گردید آگهی نوبتی 

فردای روزهای اعلامی منتشر میگردد.
بابک احمدی – رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم 

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی

 140260301022003657 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
مورخ 1402/06/20 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت 
اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات 
مالکانه متقاضی صفر حضرتی فرزند قربانعلی شماره شناسنامه 631 صادره 
از چاراویماق نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 
152/30 متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک 20 فرعی مفروز از قطعه – 
تفکیکی از 126 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت 
در  مراتب  عموم  اطلاع  منظور  به  لذا  گردیده  محرز  نوری  عبدالعلی  رسمی 
دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند 
از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره 
تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به 
ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور 
و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر 
حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.

تاریخ انتشار اولین آگهی  : 16 /08 /1402   تاریخ انتشار دومین آگهی: 
1402 / 09 / 01

بابک احمدی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای اصلاحی شماره 140260301022004534 
مورخ   140260301022001599 قبلی  رای  و   1402/08/04 مورخ 
1402/04/26هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و 
املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه 
از  صادره   295 شناسنامه  شماره  محمدرضا  فرزند  ساده  محمد   متقاضی 

علی آباد نسبت به ششدانگ عرصه یک قطعه زمین به مساحت 655/46 
متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی مفروز از قطعه – تفکیکی از 
2 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی عزیزاله 
ساده محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 
15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین 
آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید 
تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. 
انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق  بدیهی است در صورت 
مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت 

جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 16 /08 /1402   تاریخ انتشار دومین آگهی: 
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آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140260301022004043 مورخ 
1402/07/13 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد 
و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه 
متقاضی مصطفی مسلمی خالدی فرزند امیر شماره شناسنامه 37393 صادره 
به مساحت  بنای احداثی  با  از تهران نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین 
976/40 متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک 17 فرعی مفروز از قطعه – 
تفکیکی از 112 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت 
رسمی محمد سبحانی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو 
اشخاصی  یا  شخص  صورتیکه  در  شود  می  آگهی  روز  فاصله 15  به  نوبت 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند 
از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره 
تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به 
ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور 
و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر 
حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.

تاریخ انتشار اولین آگهی  : 16 /08 /1402   تاریخ انتشار دومین آگهی: 
1402 / 09 / 01
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آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای اصلاحی شماره 140260301022004054 
مورخ   140260301022003384 شماره  رای  و   1402/07/15 مورخ 
1402/06/12 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد 
و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه 
از  متقاضی سید مصطفی حسینی فرزند کمال شماره شناسنامه 2 صادره 
رباط کریم نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 
از  مفروز  فرعی   110 پلاک  از  شده  مجزی  و  مفروز  مربع  متر   224/23 

قطعه – تفکیکی از 115 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از 
مالکیت رسمی فروغ مسعودی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب 
در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند 
از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره 
تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به 
ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور 
و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر 
حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.

تاریخ انتشار اولین آگهی  : 16 /08 /1402   تاریخ انتشار دومین آگهی: 
1402 / 09 / 01
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آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140260301022004536 مورخ 
1402/08/04 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد 
و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه 
متقاضی حمید بهارلو فرزند علی شماره شناسنامه 947 صادره از شهریار 
نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 301/86 
متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک 1047 فرعی مفروز از قطعه – تفکیکی 
از 115 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی 
حسینعلی قدیمی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت 
یا اشخاصی نسبت  به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص 
به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
اداره تسلیم  این  به  را  اعتراض خود  ماه  دو  به مدت  آگهی  اولین  انتشار 
ارائه  به  احاله و اقدامات موکول  به دادگاه صالحه   تا  نماید  و رسید اخذ 
حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم 
وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال 

صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 16 /08 /1402   تاریخ انتشار دومین آگهی: 
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آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی

 140260301022003658 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
مورخ 1402/06/30 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت 
اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات 
مالکانه متقاضی موسی توحیدلو فرزند ولی اله شماره شناسنامه 233 صادره 
از خدابنده نسبت به اعیانی ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به 
مساحت 146/59 متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک 1621 فرعی مفروز 
از قطعه – تفکیکی از 115 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از 
مالکیت رسمی مشاعی خود متقاضی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم 
مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص 

یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به 
این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات 
موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای 
مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد 
شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه 

نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 16 /08 /1402   تاریخ انتشار دومین آگهی: 

1402 / 09 / 01
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آگهی فقدان سند مالکیت
وکالتنامه  بموجب  رمضانی  پروانه  و  سلطانی  محمدرضا  آقای  اینکه  به  نظر 
شماره 52612 مورخ 1400/02/08 و کلیه اختیارات حاصله از وکالتنامه 
برابر  کریم  رباط   32 دفترخانه   1398/02/23 مورخ   43900 شماره 
برگ  دو  ارائه  ضمن   1402/08/20 مورخ   16183 شماره  درخواست 
استشهادیه محلی مصدق شده دردفتر اسناد رسمی شماره 32 رباط کریم 
اعلام نموده که سند مالکیت 1800 سهم مشاع از 18151 سهم ششدانگ 
یک قطعه باغ به مساحت 18151 متر مربع به شماره چاپی 794381 سری 
– 94 ذیل دفتر الکترونیکی شماره 139520301022006138 بنام  ج 
آقای سجاد خدابخشی ثبت و صادر شده است که وکیل مالک طبق وکالتنامه 
فوق الذکر اعلام نموده است که سند مالکیت بعلت جابجایی مفقود گردیده 
و تقاضای صدور سند مالکیت المثنی پلاک مذکور را نموده است لذا مراتب 
در اجرای ماده 120 آئین نامه اصلاحی قانون ثبت در یک نوبت آگهی می 
گردد تا چنانچه شخص یا اشخاصی مدعی انجام معامله نسبت به ملک مرقوم 
یا وجود سند مالکیت نزد خود می باشد از تاریخ نشر آگهی ظرف مدت ده روز 
اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله به این اداره 
مراجعه و رسید دریافت نماید در غیر اینصورت اداره ثبت وفق مقررات 
اقدام خواهد نمود و اعتراض ایشان فقط در مراجع قضائی قابل رسیدگی 

خواهد بود.
بابک احمدی -  رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم

آگهی فقدان سند مالکیت )موضوع ماده ی 120 آ.ق.ثبت(
مورخ   13779 وارده  شماره  درخواست  طبق  خانی  قلیچ  محمد  آقای 
نظر  از طرف خانم مینا سعادتمندی  اعلام داشته  بوکالت   1402/07/18
به اینکه پلاک ثبتی 415 فرعی از 157 اصلی )که عبارتست از مقدار 110 
سهم مشاع از 180000 سهم عرصه و اعیان ششدانگ یک قطعه زمین به 
نام مینا سعادتمندی ثبت و سند مالکیت صادرو تسلیم شده است بعلت 
المثنی سند مالکیت  اسباب کشی مفقود گردیده لذا تقاضای صدور سند 
پلاک مذکور را نموده است در همین راستا وفق ماده 120 آئین نامه اصلاحی 
ق.ثبت مصوب 8/11/1380 مراتب در یک نوبت آگهی میگردد تا چنانچه 
کسی مدعی حقی برای خود بوده یا اعتراضی داشته باشد از تاریخ انتشار 
این آگهی ظرف مدت ده روز به این اداره مراجعه و ضمن ارائه اصل سند 
مالکیت یا سند معامله اعتراض خود را تسلیم نماید بدیهی است در صورت 
عدم وصول اعتراض در مهلت مقرر قانونی و یا عدم ارائه اصل سند مالکیت 
یا سند معامله ، المثنی سند مالکیت پلاک مذکور طبق مقررات صادر و به 

متقاضی تسلیم خواهد شد.
بابک احمدی – رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم



استان تهران
گزارش

 استاندار تهران: هفته بسیج
 تمام نشدنی است

استاندار تهران در پیامی فرا رسیدن هفته بسیج را تبریک گفت و افزود: هفته 
بزرگترین  نهاد و  یادآور خاطره عزیزترین  نام بسیج  بسیج تمام شدنی نیست 
مردان تاریخ ماست، نهادی که به تعبیر امام راحل تشکیل آن »یقینا از برکات 

و الطاف جلیه خداوند تعالی و شجره طیبه و درخت تناور« بود.
به گزارش اتفاق روز ؛ علیرضا فخاری در پیام خود به مناسبت آغاز هفته بسیج 
اوج  در  پیر جماران  که  است  اسلامی  انقلاب  شعر  دیوان  بسیج،  است:  آورده 
شعله های آتش جنگ تحمیلی، سرود و به زیور طبع و چاپ پایداری و مقاومت 

بسیجیان آراسته شد.
از غزل های عاشقانه وداع فرزندان و همسران و پدران و غربت  دیوانی که پر 
اسارت،  بلند  قصیده های  از  پر  که  دیوانی  است،  یتیمان  و  مادران  آه  و  اشک 
و  رشادت ها  و  حماسه ها  مثنوی  از  مشحون  و  انتظار  و  ساختن  و  سوختن 
شهادت هاست، دیوانی که سوز ابیاتش، دل دو بیتی های باباطاهر را آتش می زند 
و جگر رباعی های خیام را کباب می کند، دیوانی که قطعه های زمینی »بهشت 

زهرا« یش با پاره هایی از بهشت و ملکوت خدا برابری می کند.
طنین بانک خوش عاشقی رسد به گوش بیا به مدرسه عشق ثبت نام کنیم و 
بسیجی مفسّر اندیشمند حماسه حسینی است. شاگرد مدرسه عشقی که دست 
تک تک تکالیف استاد پیرش را می بوسد. مجنونی که در دشت شیدایی و عمل 
و بیابان های غربت با قلم اندیشه و اسلحه اش مشق نام لیلی را تمرین می کند 
و قهرمانی که در گود ورزش باستانی اش علی گویان به گرد تکلیف، وظیفه و 
حق می چرخد. »بسیجی کسی است که نورش، خورشید را، موجش دریا را، 
استواریش کوه را، عزمش آهن را، وسعت روحش جهان را، صفتش واژه ها را، 
بی نامیش نام را، سوزش آتش را، سرعتش باد را و شهره اش تمام اسطوره ها را 

خجل کرده است«.
بر خود واجب دانستم این هفته مبارک و عزیز را به یکایک عزیزان خود در 
متعال  خداوند  از  و  نوده  عرض  تهنیت  و  تبریک  تهران  استانداری  مجموعه 

توفیقات روز افزون را مسئلت نماییم.

تداوم عملیات عمرانی در مجموعه ورزشی زمین های 
روباز بوستان جنگلی گلستان / افزایش سرانه ها

ماندگار  اقدامات  از  یکی 
اسلامی  شورای  و  شهرداری 
ششم  دوره  در  گلستان  شهر 
ساخت مجموعه های مختلف 
ورزشی در نقاط مختلف شهر 
بود که رضایت شهروندان را در 

پی داشته است.
لزوم  روز،  اتفاق  گزارش  به 
با  ایجاد بستر مناسب ورزشی 
توجه به گرایش شهروندان به 
فعالیت  فقدان  و  شهرنشینی  زندگی  به سبک  توجه  با  و  حوزه  این 
جسمی و حرکتی شهروندان، این شهرداری، تمام تلاش خود را برای 

ارتقای شاخص های سلامت جامعه به کار گرفته است.
و شورای  دغدغه های شهرداری  مهمترین  از  یکی  که  است،  گفتنی 
با  حمداله  به  که  است  ورزشی  های  سرانه  گلستان،  شهر  اسلامی 
گسترش زیرساخت ها در محلات و بوستان های سطح شهر گلستان در 
حوزه سرانه های ورزشی اقدامات خوبی در دستور کار قرار گرفته است.

بی خانمان های نسیم شهری در شب های سرد 
راهی گرمخانه می شوند

به گزارش اتفاق روز، داود زرگری در این 
خصوص بیان داشت: این نهاد خدماتی 
خود،  اجتماعی  مسئولیت  اساس  بر 
گرمخانه ای برای افراد بی پناه و ناتوان که 
اسکان  برای  سرپناهی  و  مالی  وضعیت 
باغ بهشت  آرامستان  ندارند در محوطه 
و روزهای سرد  آماده شده که در شب 

سرپناهی برای این مددجویان است.
وی افزود: این گرمخانه از تاریخ  ۱ آبان به مدت ۶ ماه آمادگی پذیرش 

مددجویان و آسیب دیدگان اجتماعی را دارد.
زرگری در ادامه بیان داشت: تمام تلاش این معاونت این است که با 
بهبود ارائه خدمات لازم و ضروری جلوی آسیب دیدگی بیشتر اقشار 

مددجو خصوصا در فصل سرما گرفته شود.
سرپرست خدمات شهری شهرداری نسیم شهر در پایان خاطرنشان 
ساخت: در این گرمخانه خدمات  لازم برای اسکان مددجویان با رعایت 
اصول اولیه بهداشتی صورت گرفته است و امید می رود با همکاری 
از این آسیب دیدگان اجتماعی حمایت لازم صورت  دیگر ارگان ها 

گیرد.

برگزاری دوره آموزشی خودشناسی وبهبود 
روابط شغلی و اداری

بهزیستی  اداره  رئیس  افشار  نیک  ناصر  روز،  اتفاق  گزارش  به 
شهرستان از برگزاری دوره آموزشی با محوریت خودشناسی و 
بهبود روابط شغلی و اداری واقع در سالن اجتماعات اداره ویژه 
پرسنل با هدف توسعه و پرورش منابع انسانی برای رسیدن به 
شرایط ایده آل و بهره وری و رشد سازمان با تدریس منصور قره 

باغی روانشناس اداره خبر داد .
نیک افشاردر ادامه اظهار داشت : آموزش کارکنان باید به عنوان 
یک برنامه مداوم در سازمان جریان داشته  باشد، به نحوی که دانش و مهارت های به روز 

را در نقش های فعلی برای تسهیل و بهبود عملکرد شغلی، در اختیار کارکنان قرار دهد.
وی افزود: در این دوره آموزشی قره باغی به بررسی عوامل مخدوش کننده روابط در ادارات 

و ارتباط بین کارکنان اداری وسازمانی پرداخت .
گزارش حاکیست: مدرس این دوره آموزشی در ادامه به قسمت های مثبت و منفی در 
ارتباطات ائم از : سخت گیری در ارتباطات بین فردی-سخنان فتنه انگیز-تعصب و بی 

اعتمادی-ترش رویی وناسزا گویی -خودخواهی –لجاجت و ..... اشاره نمود.
قره باغی ضمن بررسی عوامل ایجاد کننده ارتباط منفی که در بالا قید شد به عوامل ایجاد 
کننده ارتباط مناسب هم چون: پذیرش –خوش رویی- مثبت اندیشی-درک کردن و هر 

آن چه که می تواند باعث ارتباط موثر در محیط شغلی گردد نیز اشاره و بررسی نمود.
گفتنی است:مدرس این دوره در پایان جهت درون سازی کلیه عوامل مثبت و کمک 

کردن به یکدیگر، از حاضرین خواست تا به تمرین گروهی و بازی روانشناسی بپردازند.

سرپرست  روز،  اتفاق  گزارش  به 
کم  استقبال  از  شهریار  ویژه  فرمانداری 
نظیر مردم از حضرت آیت الله دکتر سید 
هیات  و  جمهور  رئیس  رئیسی،  ابراهیم 
تشکر  این شهرستان  به  سفر  در  همراه 

و قدردانی کرد.
بیمارستان ۳۱۳ تختخوابی امام خمینی 
)ره( شهریار پس از ۳۴ سال انتظار مردم 
یکشنبه  دیروز  محروم،  شهرستان  این 
زینب  حضرت  ولادت  روز  با  همزمان 
رئیس  حضور  با  پرستار،  روز  و  )س( 
از  رسمی  بهره برداری  و  افتتاح  جمهور 

آن آغاز شد.
امام خمینی )ره( شهرستان  بیمارستان 
اختلاف  علت  به  سال   ۳۴ طی  شهریار 
هیات مدیره و تیمی از خیران که برای 
نیمه  بودند،  بالا زده  ساخت آن آستین 
کاره باقی مانده بود که با پیگیری دولت 
تامین  با  و  رفع  مشکل  این  سیزدهم 
اعتبار، روند تکمیل و آغاز جذب نیروی 
پیشرفت  تا  گرفت  شدت  آن  تخصص 
فیزیکی ۷۴ درصدی آن به ۱۰۰ درصد و 

مرحله بهره برداری برسد.
با همین سیاست نیز دولت سیزدهم طی 

۲ سال گذشته موفق شده ۱۵ هزار تخت 
بیمارستانی را به بهره برداری برساند که 
به تکمیل پروژه های  آنها مربوط  اغلب 
نیمه کاره بخش درمان و بیمارستان بوده 

است.
در  جمهور  رئیس   ۱۴۰۱ اردیبهشت 
از  شهریار  شهرستان  به  سفر  جریان 
مشکلات و موانع تکمیل و معطل مانده 
امام  نیمه تمام  بیمارستان  ساله   ۳۰
خمینی )ره( شهریار مطلع شد و دستور 
تکمیل آن طی یک سال را داد، اکنون 
وعده  این  به  جهادی  کار  با  دولتمردان 

بیمارستان  این  و  پوشاندند  عمل  جامه 
رئیسی  آیت الله  حضور  با  امروز  صبح 

افتتاح شد.
گفت  پیام  این  در  نژاد  فاتحی  علیرضا 
صحنه  در  همیشه  و  انقلابی  بصیر،   :
کم نظیر  استقبالی  با  شهریار  شهرستان 
و  محبوب  رییس جمهور  از  حماسی  و 
مردمی و هیئت همراه، جلوه هایی ناب 
از اتحاد و همدلی و حمایت قاطع خویش 
را از نظام مقدس جمهوری اسلامی ایران 

را به نمایش گذاشتند.
وی افزود: از آحاد مردم شریف شهرستان 
و  معظم  های  خانواده  ویژه  به  شهریار 
محترم  ائمه  ایثارگران،  و  شهداء  معزز 
جمعه، علما و روحانیت معظم، فرهنگیان 
و دانش آموزان، کشاورزان و روستائیان 
اسلامی  شورای  محترم  اعضای  عزیز، 
شهرها و روستاها، شهرداران، بخشداران 
و دهیاران، دانشگاهیان فرهیخته، کسبه 
و اصناف، اصحاب رسانه، نیروهای نظامی، 
انتظامی و امنیتی، کارکنان و مسئولین 
ادارات که با شرکت در مراسم استقبال، 
جلوه های ماندگاری از پیوند مستحکم 
دولت و ملت را به یادگار گذاشتند، تقدیر 

و تشکر می نمایم.
سرپرست فرمانداری ویژه شهریار تاکید 
کرد : رجای واثق دارم به یاری پروردگار 
این سفر،  مصوبات  و  دستآوردها  متعال 
پیشرفت  و  توسعه  از  جدیدی  فصل 

شهرستان شهریار را فراهم نماید.

سرپرست فرماندار ویژه شهریار:

دستاوردهای سفر آیت الله رئیسی به شهریار 
فصل جدیدی از پیشرفت شهرستان را رقم زد

گزارش

خدمات پرستاران یکی از عوامل 
امیدآفرینی و ایجاد نشاط اجتماعی است

به گزارش اتفاق روز، عبدالله نوحی در آیین قدردانی از پرستاران شهرستان 
بهارستان، آرامش و امید را از نتایج خدمات پرستاران برشمرد و اظهار داشت: 
بیشترین ارتباط بیماران در دوران نقاهت با پرستاران است و امیدبخشی و 
آرامشی که پرستاران به آنها هدیه می دهند که در تسریع بهبود وضعیت 

بیماران نیز موثر و قابل ستایش است.
وی ضمن گرامیداشت یاد و خاطره شهدای پرستار در زمان همه گیری کرونا 
و دفاع مقدس، خاطرنشان کرد: نقش پرستاران در طول تاریخ بویژه دوران 

انقلاب اسلامی بی بدیل بوده است.
نماینده عالی دولت در شهرستان بهارستان به مصوبات سفر رئیس جمهور به 
شهرستان اشاره کرد و یادآور شد: تکمیل مرکز جامع تولد و کلینیک حضرت 
ابوالفضل )ع( که از مصوبات سفر بودند، با روند مطلوبی، در حال احداث است.

نوحی با بیان اینکه با مشکلات و کمبودهای بهداشتی و درمانی شهرستان 
کاملا آشنا و آگاه هستیم، افزود: تکمیل طرح های نیمه تمام نیز در دستور کار 
قرار دارد و تکمیل مرکز جامع سلامت شهید صبوری که ستاد شبکه بهداشت 
و درمان و مرکز بیماری های رفتاری خواهد بود، از سر گرفته شده و تلاش 

داریم در دهه فجر سال جاری به بهره برداری برسد.
به مناسبت روز پرستار و ولادت حضرت زینب )س(، مراسم تجلیل از پرستاران 
فرمانده  گلستان،  بخش  امام جمعه  فرماندار،  با حضور  بهارستان  شهرستان 
ناحیه مقاومت سپاه حضرت ابوالفضل )ع(، مدیریت شهری گلستان و پرستاران 
بیمارستان امام حسین)ع( و مراکز جامع بهداشت شهرستان بهارستان برگزار 

شد.

یک کمپ ترک اعتیاد بدون مجوز در 
منطقه باغستان شهریار تعطیل شد

به گزارش اتفاق روز ، ناصر نیک افشار در تشریح این خبر گفت: طی 
اداره  کارشناسان  تخصصی شامل  تیم  از همشهریان،  واصله  گزارش 
اجتماعی فرمانداری، دفتر اعتیاد بهزیستی، اداره بهداشت و درمان، 
شورای مبارزه بامواد مخدر و پلیس مبارزه بامواد مخدر غرب استان 
با حضور میدانی و سرزده به  با دستور دادستان شهرستان و  تهران 
این کمپ نسبت به ترخیص و گرفتن اثر انگشت از حدود ۳۵ نفر از 
بیماربستری و تحویل یک نفر بیمار فیزیکی به کمپ دارای مجوز در 

شهرستان اقدام کردند.
وی افزود: این کمپ غیرمجاز بدون تابلو، پزشک، مددیار و امکانات 
طبق دستورالعمل سازمان بهزیستی بوده است که توسط تیم تخصصی 

تعطیل و جمع آوری شد.
اداره  گزارشهای  و  تحقیقات  طی  کرد:  نشان  خاطر  مسئول  این 
بهزیستی شهرستان شهریار، تعداد هشت کمپ غیرمجاز شناسایی و 
جهت رسیدگی و دستور قضایی دادستان نسبت به تعطیلی این مراکز 
اقدامات لازم صورت گرفته که با حمایت دادستان به شدت با کمپ 

های غیرمجاز برخورد خواهد شد.

آزادسازی ۳۰۰ هکتار از ساخت و ساز های 

غیرمجاز در فیروزکوه
به گزارش اتفاق روز، علی القاصی مهر رئیس کل دادگستری و رییس شورای حفظ 
با  این خبر که  اعلام  با  این شورا  تهران در حاشیه جلسه  استان  المال  بیت  حقوق 
پیگیری های انجام شده و دستورات و مصوبات در جلسات گذشته سند مالکیت ۲۸۰۰ 
هکتار از اراضی که از سوی وزارت جهاد کشاورزی به صورت غیرقانونی به یک شرکت 
واگذار شده بود باطل شد و موضوع از طریق هیئت نظارت اداره کل ثبت اسناد و املاک 
در حال پیگیری است؛ و با اشاره به اقدام مشابه درباره اراضی ملی در پلاک های سرخ 
چشمه و هاشمک شهرستان دماوند اعلام داشت: یکی از مهمترین پرونده های زمین 
خواری درباره این پلاک ها و اراضی ملی بود که با ورود و اقدام به موقع دادگستری از 

شکل گیری تصاحب و تملک غیرقانونی اراضی دولتی جلوگیری شد.
وی با اشاره به وضعیت ساخت و ساز های غیرمجاز در شهرستان فیروز کوه اعلام کرد: 
به لحاظ شرایط مساعد آب و هوایی، نزدیکی به استان های شمالی و همچنین شهر 
تهران؛ فیروزکوه مورد طمع زمین خواران است و به همین علت اراضی این شهرستان با 

جدیت تحت نظارت و پیگیری به منظور جلوگیری از زمین خواری هستند.
القاصی مهر افزود: در همین راستا از ابتدای سال به منظور حفظ حقوق بیت المال و 
پیشگیری از وقوع جرم زمین خواری اخطار ها و تذکراتی به اداره جهادکشاورزی، اداره 
منابع طبیعی و آبخیزداری، اداره امور منابع آب و اداره راهداری و حمل و نقل جاده ای 

شهرستان فیروزکوه داده شد.
رئیس کل دادگستری استان تهران بیان کرد: در مجموع در طی ۸ ماه گذشته ۲۱۵ 
مورد از ساخت و ساز های غیرمجاز در فیروزکوه اعم از اراضی زراعی و باغی، منابع 
طبیعی تخریب و آزادسازی انجام شده است. مساحت اراضی آزاد شده با بیش از ۳۰۰ 

هکتار به ارزش حدودی، ۲۱۵ میلیارد و ۶۶۷ میلیون و ۳۰۰ هزار تومان است.
وی ادامه داد: در این زمینه بیشترین اخطار ها با ۴۲۹ مورد به اداره جهادکشاورزی 
مورد ساخت وساز  قمع ۶۶  و  قلع  به  منجر  است که  داده شده  فیروزکوه  شهرستان 

غیرمجاز به مساحت ۹۳ هزار و ۹۵۳ متر مربع شده است.
القاصی مهر اضافه کرد: همچنین کمترین اخطار ها با ۳۱ مورد مربوط به اداره راهداری 
و حمل و نقل جاده ای شهرستان فیروزکوه بوده که منجر به آزادسازی ۲۵ هزار و ۲۰۰ 

متر مربع از اراضی شده است.
شد.  المنفعه  مسلوب  و  پر  غیرمجاز  چاه  حلقه   ۳۶ راستا  همین  در  کرد:  بیان  وی 
همچنین برای ۷۰۸ مورد از متخلفین در زمینه ساخت و ساز های غیرمجاز اخطار 
قانونی صادر شده و در صورت عدم تمکین و تبعیت از دستورات و اخطار های قانونی در 

طی روز های آینده اقدام قانونی لازم به عمل خواهد آمد.
رئیس کل دادگستری استان تهران گفت: همچنین ۱۴۰ مورد اخطار به اداره امور منابع 
آب شهرستان فیروزکوه داده شده است که منجر به تخریب ۴۴ مورد ساخت و ساز غیر 

مجار به مساحت ۸۹۰ هزار و ۶۵۶ متر مربع شده است.
القاصی مهر افزود: به اداره منابع طبیعی و آبخیرداری شهرستان فیروزکوه ۱۰۸ مورد 
اخطار داده شده است که در پی آن ۴۲ مورد ساخت و ساز غیر مجاز به مساحت 

۱۸۴۰۲۰۰ متر مربع آزاد سازی شده است.
وی ضمن تذکر و هشدار به ادارات و سازمان های دولتی که مسئولیت اصل صیانت از 
اراضی و مقابله با ساخت و ساز های غیر مجاز را دارند از جمله سازمان جهاد کشاورزی، 
اداره منابع طبیعی و آبخیزداری گفت: به این ادارات اعلام می شود که به وظایف ذاتی و 
قانونی خود عمل کنند و به بهانه نبود بودجه، ماشین آلات، عدم همکاری سایر بخش ها 
و ایام انتخابات و دیگر موضوعات مقابله با زمین خواری را به تعویق نیندازند. دادگستری 
استان با جدیت ترک فعل، مسامحه و اهمال مدیران دولتی و سازمان های متولی امور 

زمین را نیز پیگیری می کند.
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به گزارش اتفاق روز، احمد قیومی معاون 
خصوص  در  تهران  فرماندار  و  استاندار 
دائمی  محل  در  نمایشگاه  برگزاری 
تهران گفت:  المللی  بین  نمایشگاه های 

تهران  شهر  در  باید  که  نکاتی  از  یکی 
که پایتخت و ام القرای کشور است، مورد 
تولید و  به  قرار گیرد توجه ویژه  توجه 
نمایشگاه  دیگر  سوی  از  است،  اشتغال 

حضور  مرکز  تهران  بین المللی 
صنعتگران،  اطلاعات  تبادل  و 
و  کشور  ظرفیت های  شناسایی 
و  امکانات  از  بهره مندی  نحوه 
این  در  موجود  توانمندی های 

زمینه است.
قیومی بیان داشت: در خصوص 
نمایشگاه  برگزاری  موضوع 
و  موافقت  ما  آفتاب  شهر  در 
این  در  نداشتیم،  مخالفتی  یا 
ممنوعیت  مصوبه   خصوص 
نمایشگاه  برای  تبلیغ  اجرای 
شورای  در  تهران  بین المللی 
که  پذیرفت  انجام  تهران  شهر 
توسط کمیته تطبیق فرمانداری 
تهران رد شد، طبق این مصوبه 
محل  در  نمایشگاه  برپایی  صورت  در 
کنونی، شهرداری تهران مجوز و اجرای 
تبلیغات شهری را به شرکت کنندگان 

کمیته  در  موضوع  این  که  داد  نخواهد 
با بند ۲۰ ماده ۵۵ یا  تطبیق مطرح و 
مواد قانونی که سال ۱۳۹۲ در باب رفع 
بود  شده  ابلاغ  و  مصوب  تولید  موانع 

دارای مغایرت شناخته شد.
معاون استاندار و فرماندار تهران افزود: 
این  به  کامل  و  جامع  نگاهی  ضرورت 
هم  اگر  و  است  انتظار  مورد  موضوع 
در نهایت برابر تصمیم مراجع ذیصلاح 
نمایشگاه  جابجایی  بر  قرار  حاکمیت 
گرفته شود باید نخست زیرساخت های 
مکان جدید به طور کامل فراهم و این 

جابه جایی در گام بعد انجام شود.
فرماندار تهران در پایان گفت: نمایشگاه 
بین المللی، تولیدات داخل را به مردم و 
سایر کشور ها معرفی می کند و به فضای 
تولید، فروش و صادرات رونق می بخشد 
و در سال رونق تولید توجه به این مهم 

از ضروریات می باشد.

ضرورت نگاه جامع و کامل به موضوع تولید، فروش 
و صادرات در سال مهار تورم و رشد تولید

و  پیشگیری  ستاد  جلسه  اولین 
رسیدگی به تخلفات و جرایم انتخاباتی 
شورای  مجلس  دوره  دوازدهمیت 
اسلامی با حضور ائمه جمعه رباط کریم 
و پرند ، فرماندار ، دادستان ، فرماندهان 
سپاه رباط کریم و پرند ،نماینده نیروی 
هیات  اعضای  و  رئیس   ، انتظامی 
نظارت بر انتخابات به میزبانی ریاست 
پیشگیری  ستاد  رئیس  و  دادگستری 
در محل دادگستری رباط کریم برگزار 

گردید.
رحمانی  آقای  روز،  اتفاق  گزارش  به 
ستاد  رئیس  و  دادگستری  رئیس 
جرایم  به  رسیدگی  و  پیشگیری 
انتخاباتی ضمن عرض خیرمقدم هدف 

هماهنگی  ایجاد  را  جلسه  تشکیل  از 
و  قضایی  مقامات  و  مسئولین  بین 
رباط  انتخابیه  حوزه  در سطح  اجرائی 
برگزاری  برای  بهارستان  و  کریم 
عین  در  و  نشاط  با  و  سالم  انتخاباتی 
حال قانون محور اعلام و یاد آور گردید 
که مسئولین مربوطه با عنایت به سه 
 ، اهمیت*  و  حساسیت   * شاخص 
 * و  دیدگاهها*  فراوانی  و  *کثرت 
در  مردم*  مشارکت حداکثری  میزان 
شرایط کنونی ،نسبت به رصد، پایش ، 
بررسی و تحلیل فعالیتها، نتایج حاصله 
در راستای حفظ حقوق انتخاباتی مردم 
و داوطلبان و نامزدها مورد بهره برداری 

قرار گیرد.

در  دادگستری  رئیس 
زمینه  از  برخی  به  ادامه 
رقابت  برای  لازم  های 
اشاره  انتخابات  سالم 
ستاد  اعضای  از  و  نموده 
های  وهیئت  پیشگیری 
اجرایی و نظارتی خواست 
تا با حفظ بی طرفی کامل 
خود در فرایند انتخابات ، 
عدالت انتخاباتی را محقق 
به  اشاره  با  ایشان  نمایند. 
ممنوعیت استفاده از امکانات دولتی له 
یا علیه نامزدهای خاص از فعالان رسانه 
های حقیقی و مجازی خواست ضمن 
هر  انتشار  از  انتخاباتی  نشاط  ایجاد 
گونه خبر جعلی و تنش زا که موجب 
هتک حیثیت افراد و یا تشویش اذهان 

عمومی می شود پرهیز نمایند.
آقای رحمانی در ادامه افزود داوطلبان 
شایسته  را  خود  که  افرادی  بعنوان 
بیش  باید  میدانند  مردم  نمایندگی 
حفظ  را  جایگاه  این  شان  دیگران  از 
نموده و از هر گونه اقدام خلاف قانون 
و بویژه تبلیغات زود رس به هر شکل 

خودداری نمایند.
در ادامه آقای احمدی فرماندار محترم 

و آقای کوثری نیا رئیس محترم هیات 
نظارت گزارشی از اقدامات انجام شده 
و  محلی  معتمدین  انتخاب  فرایند  در 
نحوه تشکیل جلسات هیئت اجرائی و 
نظارت و بررسی صلاحیتهای داوطلبان 
را ارائه و برنامه هایی که در ادامه کار 

لازم است را مورد تاکید قرار دادند .
پس از آن دیگر مدعوین نیز به ترتیب 
در سخنانی ابتدا برنامه های حوزه کاری 
تبیین  رو  پیش  انتخابات  در  را  خود 
نموده و همگی بر این نکته اتفاق نظر 
داشتند که انتخابات نماد مردم سالاری 
و جمهوریت نظام بوده و این انتخابات 
با توجه به موقعیت حساس منطقه و 
بسیار  کشور  در  گذشته  سال  حوادث 
مهم بوده که حضور حداکثری مردم در 
این انتخابات میتواند پیام های مهمی 

را برای جهانیان مخابره نماید.
دوری از فضاسازی های منفی و اجتناب 
از تخریب داوطلبان و حامیان آن ها و 
لزوم برخورد قاطع با ایشان و صیانت از 
آرای مردم که امانتی است در اختیار 
 ، مهم  محورهای  بعنوان   ، مسئولین 
مورد تاکید اعضای ستاد پبشگیری و 
رسیدگی به جرایم انتخاباتی شهرستان 

رباط کریم قرار گرفت.

برگزاری اولین جلسه ستاد پیشگیری و رسیدگی به 
تخلفات و جرائم انتخاباتی سال ۱۴۰۲
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 مدیرکل دفتر پایش و توسعه بازرگانی سازمان 
گذشته  سال  گفت:  روستایی  تعاون  مرکزی 
و  روستایی  تشکل های  مستقیم  صادرات 
بود  دلار  میلیون  از ۵۰  بیش  ایران  کشاورزی 
که در هشت ماهه سال جاری به بیش از ۱۳۵ 
میلیون دلار رسید که این میزان بیش از ۳۰۰ 

درصد سال ۱۴۰۱ خواهد بود.
به گزارش ایرنا از دفتر پایش و توسعه بازرگانی 
سازمان مرکزی تعاون روستایی، »سیدروح اله 
لطیفی« در اولین جلسه کمیته توسعه صادرات 
تعاونی ها و تشکل های روستایی و کشاورزی 
اظهار داشت: با سیاست های دولت و حمایت 
های وزارت جهاد کشاورزی صادرات محصولات 
پایان  تا  روستایی  و  کشاورزی  های  فرآورده  و 
سال چهار برابر میزان صادرات این تشکل ها در 

سال ۱۴۰۱ خواهد بود.
مرکزی  سازمان  صادرات  توسعه  کمیته  دبیر 
موتور  صادرات  افزود:  ایران  روستایی  تعاون 
محرکه تولید و رشد اقتصادی کشور است که 
همواره در بیانات رهبر انقلاب به آن تاکید شده، 
در همین راستا و با وجود درج بندهای مرتبط 
روستایی  های  تعاونی  و  سازمان  اساسنامه  در 
کشور، توجه به صادرات و بازاررسانی محصولات 
تولیدی را یکی از وظایف مغفول مانده در پنج 

دهه گذشته در این شبکه می توان برشمرد.
و  غذایی  محصولات  صادرات  کرد:  اضافه  وی 
کشاورزی در سال گذشته بیش از پنج میلیارد 
و ۱۵۰ میلیون دلار بوده و این میزان در هشت 
ماهه امسال به ۳.۵ میلیارد دلار رسیده است 
اما شبکه تعاونی های روستایی و کشاورزی با 
وجود سهم بالا در تولید محصولات کشاورزی، 
دامی و شیلاتی در کشور به صورت مستقیم یا 
با همکاری اعضا، در صادرات سهم ناچیزی دارند 
که در دستور کار دولت سیزدهم و وزارت جهاد 
کشاورزی رشد صادرات با ارزش افزوده توسط 
تشکل ها و اتحادیه های تعاونی روستایی تحت 

پوشش سازمان مرکزی تعاون روستایی است.
صادراتی  کالاهای  عمده  درخصوص  لطیفی 
توسط شبکه تعاونی های روستایی گفت: عمده 

صادرات صورت گرفته در هشت ماهه گذشته 
صادرات تخم مرغ، کنستانتره میوه، خرما، سیب، 
مرکبات و شیرخشک صنعتی بود که در خصوص 
صادرات تخم مرغ اتحادیه مرغداران میهن ضمن 
تعهد به تولید مورد نیاز کشور توسط واحدهای 
تولیدی تولید تخم مرغ، افزایش تولید ارزآوری را 
برای اعضا و کشور با خود به همراه داشته است.

تعاون  سازمان  صادرات  توسعه  کمیته  دبیر 
روستایی ایران افزود: برای رسیدن به سهم ۲۵ 
درصدی صادرات تعاونی ها در بخش محصولات 
دامی، شیلاتی، باغی، زراعی و فرآوری محصولات 
غذایی، نیازمند باز مهندسی فرایندی در تولید 
و بازاریابی و بازاررسانی محصولات تعاونی های 
روستایی هستیم و از همه مدل های مطلوب در 
دنیا و کشور مانند اتحادیه مرغداران میهن می 

توانیم بهره بگیریم.
توسعه  کمیته  در  کرد:  امیدواری  ابراز  لطیفی 
صادرات نیازمند برنامه ریزی، آموزش، همراهی 
و هماهنگی بین اعضا، سازمان و سایر دستگاه ها 
هستیم و امیدواریم تا سال ۱۴۰۷ شاهد صادرات 
یک ونیم میلیاردی شبکه تعاونی های روستایی 
با تقویت شبکه، صنایع تبدیلی، بسته بندی و 

فرآوری باشیم.
مدیرکل دفتر پایش و توسعه بازرگانی سازمان 
مرکزی تعاون روستایی ایران گفت: از آنجا که 
کالاهای  ارزش  درصد   ۸۵ و  وزن  درصد   ۹۵
صادراتی دامی، شیلاتی، باغی، زراعی و فرآوری 
غذایی ایران، مقصدشان ۱۵ کشور همسایه است، 
تعاونی های روستایی و کشاورزی در استان های 
مرزی می توانند دروازه های صادرات محصولات 
کشاورزی ایران به همسایگان باشند که برای این 
هدف باید ارتباط بین تولید محصولات توسط 
تعاونی های تولیدکننده در اقصی نقاط کشور 
را به این تعاونی ها به صورت نظام مند برقرار 
کنیم و با تکمیل زنجیره های تامین، تولید و 
ارزش و آموزش تعاونی ها برای صادرات حرفه 
ای مطمئنا در آینده ای نه چندان دور شاهد 
محوریت تعاونی های روستایی در صادرات به 

کشورهای همسایه خواهیم بود.

رشد ۳۰۰ درصدی صادرات 
تعاونی های روستایی تا پایان سال گزارش

رییس  بنیان  دانش  اقتصاد  و  فناوری  علمی،  معاون   
جمهوری از تامین اقلام گلوگاهی صنایع فولاد و مس 

با کمک دانش بنیان های ایرانی خبر داد.
به گزارش خبرنگار گروه علم و آموزش ایرنا، معاونت 
علمی، فناوری و اقتصاد دانش بنیان رییس جمهوری 
و مجتمع فولاد مبارکه در زمینه توسعه اقتصاد دانش 
فولاد  صنعت  گلوگاهی  اقلام  سازی  بومی  و  بنیان 

توافق نامه همکاری امضا کردند.
راستای  در   )iHiT( ایران  فناوری  و  خانه نوآوری 
اقلام  سازی  بومی  و  بنیان  دانش  اقتصاد  توسعه 
هوشمندسازی  همچنین  و  فولاد  صنعت  گلوگاهی 
نیاز شرکت ملی  معادن و تکمیل فناوری های مورد 
الله  روح  میزبان  )یکشنبه(  امروز  ایران،  مس  صنایع 
اقتصاد  و  فناوری  علمی،  معاون  فیروزآبادی  دهقانی 
آبادی  علی  عباس  جمهوری،  رییس  بنیان  دانش 
طیب نیا  محمدیاسر  تجارت،  و  معدن  صنعت،  وزیر 
خرمی شاد  امیر  و  مبارکه  فولاد  مجتمع  مدیرعامل 
ایران به منظور امضای  مدیر عامل شرکت ملی مس 

۲۶ قرارداد فناورانه بین طرفین بود.
این  امضای  حاشیه  در  فیروزآبادی  دهقانی  الله  روح 
بر  تاکید  با  خبرنگاران  در جمع  فناورانه  قراردادهای 
اینکه در حال حاضر توسعه بازار دانش بنیان ها یکی 
از فعالیت ها و اهداف اصلی مجموعه معاونت علمی، 
فناوری و اقتصاد دانش بنیان ریاست جمهوری است، 

افزود: برنامه امروز یک نمونه از این اتفاق است.
وی در توضیح بیشتر گفت: پس از یک سال پیگیری 

امضای  مرحله  به  امروز  خطا  و  سعی  آزمون  و 
قرارداد با دو مجموعه معدنی - فلزی بزرگ کشور 
مس  صنایع  ملی  شرکت  و  مبارکه  فولاد  شامل 

ایران رسیدیم.
معاون علمی، فناوری و اقتصاد دانش بنیان رییس 
جمهوری با تاکید بر امضای تعداد ۲۶ قراردادهای 
قرارداد   ۲۱ فولاد  در حوزه  داد:  ادامه  امضا شده، 
فناوری  توسعه  منظور  به  را  معاونت  این  حمایت 
های روز خواهد داشت و پنج قرارداد دیگر نیز مربوط 

به حوزه هوشمند سازی معادن مس است.
قرارداد   ۲۶ این  تقریبی  ارزش  فیروزآبادی  دهقانی 
و  جمهوری  ریاست  علمی  معاونت  بین  شده  امضا 
شرکت های فولاد و مس را ۸۶۰ میلیارد تومان اعلام 
کرد و افزود: حداقل ۴۰۰ میلیارد تومان آن از طریق 
می  حمایت  علمی  معاونت  بواسطه  مالیاتی  اعتبار 
شود و امیدواریم سال آینده همین موقع شاهد بهره 

برداری از نتایج این قراردادها باشیم.
وی همچنین گفت: مهم این است که تا امروز ظرفیت 
آن  وقت  و  بوده  دیگران  اختیار  در  ما  پژوهشی  های 
رسیده است که دانش بنیان ها این نقش را ایفا کنند.

رییس بنیاد ملی نخبگان معتقد است: بسیج ظرفیت 
ابتدا  در  ایران  نفع  به  دنیا  پژوهشی  و  عقلانی  های 
باید  و  است  داخلی  های  ظرفیت  به  توجه  گرو  در 
کاری کنیم که نظام مدیریت دانش داخلی به سمت 
آینده  برای  مسیری  ساختن  و  داخلی  تقاضاهای 

مدنظرمان سوق پیدا کند.
گلوگاهی  اقلام  اینکه  بیان  با  فیروزآبادی  دهقانی 
تامین  ها  بنیان  دانش  کمک  با  مس  و  فولاد  صنایع 
در  ما  همه  ذهن  حاضر  حال  در  افزود:  شود،  می 
متوجه  دولت  سطوح  بالاترین  و  مختلف  های  بخش 
راه  و  است  ها شده  بنیان  دانش  توان  و  موضوع  این 
 برای نقش آفرینی هرچه بیشتر فناوران داخلی بازتر

 می شود.

دانش بنیان ها اقلام گلوگاهی صنایع فولاد 
و مس را تامین می کنند

نوشتار
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وزیر ارتباطات و فناوری با بیان اینکه کسی که برای پیشرفت کشور و 
ایجاد امید در مردم تلاش کند بسیجی است، گفت: توسعه پیام رسان های 
بومی امروز به حدی رسیده که اکنون بیش از ۴۰ میلیون نفر از مردم 
نبود،  قابل تصور  آنها استفاده می کنند در صورتی که زمانی  از  ایران 
بتوانیم سکوهایی داشته باشیم که قابلیت میزبانی از ده ها میلیون کاربر 

را داشته باشند.
به گزارش ایرنا از وزارت ارتباطات، »عیسی زارع پور«  به مناسبت هفته 
بسیج و در نشست صمیمی با مسوولان بسیج دانشجویی دانشگاه های 
زنده  را  مردم  امید  که  است  بسیجی کسی  امروز  اینکه  بیان  با  کشور 
نگه دارد، افزود: در برخی حوزه ها پیشرفت های خوبی داشته ایم و شما 
بسیجیان وظیفه روایتگری و جهاد تبیین پیشرفت ها و دستاوردهای 
کشور را دارید و نیز وظیفه دارید همانند کسانی که برای پیشرفت کشور 

تلاش می کنند در این حوزه فعالیت کنید.
ملی  پیشرفت شبکه  و  فرآیند طراحی  به  گزارش خود  ابتدای  در  وی 
اطلاعات در سال های گذشته پرداخت و با اعلام اینکه اکنون این شبکه 
اطلاعات،  ملی  شبکه  کرد:  تاکید  دارد،  درصدی   ۶۴ حدود  پیشرفت 
شبکه ای پرسرعت، با کیفیت و امن در گستره ایران است که نیازهای 
مردم را در حوزه های مختلف پاسخگو می شود که در ابتدای این دولت 
پیشرفت آن ۲۳ درصد بود که در کمتر از ۲ سال به حدود ۶۴ درصد 

رسیده است.
وزیر ارتباطات به مشکلات و کمبودهای زیرساخت ارتباطی نیز اشاره 
کرد و گفت: راه حل اساسی برای این مشکل، فیبرنوری منازل و کسب 
و کارهاست که با آماده کردن زیرساخت های آن، اجرای پروژه از یک 
سال گذشته آغاز شده و تاکنون نیز در ۱۰۰ شهر تکمیل و سرعت های 

تا ۹۰۰ مگابیت برثانیه نیز به مردم ارائه شده است.
وی افزود: برنامه داریم تا پایان سال ۱۴۰۴ تمام شهرهای کشور را تحت 
پوشش این شبکه قرار دهیم و بر اساس برنامه هفتم توسعه نیز تا سال 

۱۴۰۷ باید تمام ساختمان های کشور به فیبرنوری متصل شوند.
زارع پور به توسعه ارتباطات روستایی در ۵۵۰۰ روستا در دولت سیزدهم 
نیز اشاره کرد و گفت: برای ارائه سرویس های مختلف بر اساس فناوری 

اطلاعات به تمام مردم کشور به این ارتباطات نیاز داریم.
وی افزایش دو تا سه برابری ترافیک تولید داخل کشور را یکی دیگراز 
تبادل  با  دولت  این  در  افزود:  و  کرد  عنوان  دوره  این  دستاوردهای 
ترافیک داخلی ۶.۵ ترابیت برثانیه رکورد تولیدترافیک داخل شکسته 

شد.
وزیر ارتباطات با تشریح مدل های مختلف مدیریت فضای مجازی در 
اگر می خواهیم که مستعمره دیجیتال  تاکید کرد:  دیگر  کشورهای 
زیرا در  باشیم  داشته  را  باید سکوهای خود  نباشیم  کشورهای دیگر 

آینده نزدیک این سکوها هستند که کشورها را مدیریت می کنند.
زارع پور در گزارشی نیز از آخرین وضعیت تحقق دولت هوشمند را 
تشریح و درباره پنجره واحد خدمات دولت هوشمند نیز گفت: هدف 
به  در گوشی های خود  آیکون  از طریق یک  مردم  است که  این  ما 
صورت شبانه روزی و بدون ارائه هیچ مدرکی بتوانند از خدمات دولتی 
استفاده کنند و بر اساس برنامه هفتم توسعه همه دستگاه های عمومی 
و دولتی مکلف شده اند که تا پایان این برنامه صددرصد خدمات خود را 

به صورت هوشمند به مردم ارائه کنند.
۶۴ درصد خدمات دستگاه ها از طریق پنجره ملی ارائه می شود

اکنون به طور میانگین حدود  ارتباطات و فناوری اطلاعات گفت:   وزیر 
۶۳ تا ۶۴ درصد دستگاه ها خدمات خود را از طریق پنجره ملی خدمات 

هوشمند ارائه می کنند.
به گزارش خبرنگار حوزه دولت ایرنا، »عیسی زارع پور« در حاشیه جلسه 
هیات دولت و در جمع خبرنگاران درباره پیوستن دستگاه ها به پنجره 
ملی اظهار داشت: براساس قانون دستگاه ها باید تا روز گذشته صددرصد 

خدمات خود را از طریق این پنجره ارائه می کردند.
درصد  تا ۶۴  میانگین حدود ۶۳  طور  به  ها  دستگاه  اکنون  افزود:  وی 
خدمات خود را از طریق پنجره ملی خدمات هوشمند ارائه می کنند. از 
همه دستگاه های اجرایی می خواهم هر چه سریع تر به این تکلیف عمل 
کنند. وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات بیان کرد: هر سه شنبه جلسات 
نظارتی با حضور معاون اداری استخدامی رئیس جمهور و معاون برنامه 
بودجه برگزار می شود و علت عمل نکردن دستگاه ها به تکالیف شان را 

بررسی می کنیم.
زارع پور در پاسخ به این سوال که آیا این دستگاه ها را معرفی می کنید، 
به  بدهیم،  به رسانه ها  اینکه  از  قبل  را  آن  گفت: هفته گذشته گزارش 

دولت ارائه شد.
به  این است که همه دستگاه ها  بر  تاکید رئیس جمهور  ادامه داد:  وی 
سرعت به این تکلیف  عمل کنند و تا هفته آینده این عقب ماندگی جبران 
شود زیرا موعد دیگری هم در آخر آذرماه داریم که همه استعلامات بین 
دستگاهی باید برخط شود و موعد سوم نیز دی ماه است که ۲۰ درصد 

خدمات را هوشمند کنند.
وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات یادآورشد: پیوستن تمامی دستگاه ها 
به پنجره ملی خدمات هوشمند نیازمند عزم ملی است و از همه رسانه ها 

درخواست می شود از همه وزرا این موضوع را مطالبه کنند.

وزیر ارتباطات:  بیش از ۴۰ میلیون ایرانی از 
پیام رسان های داخلی استفاده می کنند گزارش

 معاون اول رئیس جمهور ، وزیر آموزش و پرورش را مکلف کرد تا برنامه ای عملیاتی 
و زمان بندی شده برای اجرای سند تحول بنیادین و همچنین برنامه اجرایی پروژه ملی 

مهارت آموزی را برای بررسی و تصویب در هیات وزیران تهیه کند.
به گزارش حوزه دولت ایرنا، جلسه ستاد هماهنگی و پشتیبانی اجرای سند تحول بنیادین 
آموزش و پرورش به ریاست معاون اول رئیس جمهور برگزار و در آن بر توسعه مهارت آموزی 

و تربیت معلم به عنوان دو اولویت اساسی تاکید شد.
محمد مخبر در این جلسه با اشاره به عدم اجرای دقیق و کامل سند تحول بنیادین آموزش 
و پرورش، بر لزوم آسیب شناسی این موضوع تاکید و وزیر آموزش و پرورش را مکلف کرد 

برنامه ای عملیاتی و زمان بندی شده برای اجرای این سند تحول تدوین و ارائه کند.
معاون اول رئیس جمهور همچنین با تاکید بر اینکه اجرای سند تحول بنیادین آموزش 
و پرورش نیازمند کمیته و دبیرخانه ای چابک است که بر ترسیم نقشه راه متمرکز شود، 
افزود: این کمیته باید اولویت ها و وظایف هر یک از دستگاه ها را به طور دقیق مشخص 
کند؛ چرا که اجرای سند تحول موضوعی فرادستگاهی است و نقش و تکلیف هر دستگاه 

باید کاملا مشخص باشد.
مخبر بر اهمیت و نقش آموزش و پرورش در توسعه و پیشرفت کشور تاکید کرد و اظهار 
بتوانیم بدون تحول در آموزش و پرورش، کشور را توسعه دهیم تصوری  اینکه  داشت: 
نادرست است چراکه موتور محرک و پیشران پیشرفت کشور از آموزش و پرورش آغاز 

می شود.
وی ادامه داد: اینکه مقام معظم رهبری در بیانات خود بارها بر اجرای سند تحول بنیادین 
آموزش و پرورش و نقش این دستگاه اجرایی در پیشرفت کشور تاکید داشته اند بدین خاطر 
است که ایشان به درستی نقطه آغازین پیشرفت و توسعه همه جانبه کشور را تحول در 

آموزش و پرورش می دانند.
تفکر و روحیه بسیجی، اهداف را محقق می کند

معاون اول رئیس جمهور همچنین در ابتدای جلسه با تبریک و گرامی داشت هفته بسیج، 
گفت: هرگاه که تفکر و روحیه بسیجی در کاری حاکم شده، شاهد تحقق اهداف بوده ایم 
و امروز توفیقات جریان مقاومت چه در حوزه نظامی و چه در بخش اقتصادی و فرهنگی 
نیز مرهون فرهنگ و روحیه بسیج است که ریشه و سرچشمه این فرهنگ از دوران دفاع 

مقدس شکل گرفته است.
در این جلسه حجت الاسلام خسروپناه دبیر شورای عالی انقلاب فرهنگی و حداد عادل 
رئیس فرهنگستان زبان و ادبیات فارسی نیز هر کدام در سخنانی تربیت معلم را به عنوان 
قلب آموزش و پرورش دانستند و بر اهمیت توسعه دانشگاه فرهنگیان و دانشگاه تربیت معلم 

به عنوان مهمترین اولویت در تحول بخشی به آموزش و پرورش تاکید کردند.
در این جلسه که معاون رئیس جمهور و رئیس سازمان امور اداری و استخدامی کشور نیز 
حضور داشت، وزیر آموزش و پرورش گزارشی از جلسات برگزار شده برای احصاء راهکارهای 
اجرای سند تحول بنیادین آموزش و پرورش ارائه کرد و گفت: این سند شامل ۲۳ هدف 
عملیاتی و ۱۳۱ راهکار است و امروز این سند به سامانه ای تبدیل شده که لازمه تصویب 

هر اقدام و برنامه در آموزش و پرورش این است که با این سامانه مطابقت داشته باشد.

انجام شده در راستای اجرای سند تحول  اقدامات شاخص  از  وی همچنین گزارشی 
بنیادین آموزش و پرورش ارائه کرد و افزود: ۷ پروژه ملی در جهت اجرای سند تحول 
تدوین شده است که عبارتند از مهارت آموزی، تربیت معلم، اوقات فراغت، فضا و تجهیزات 
تربیتی، انسداد مبادی بیسوادی، گفتمان سازی سند تحول و استقرار نظام سنجش و 

تضمین کیفیت نظام آموزش عمومی کشور.
در ادامه این جلسه گزارشی از برنامه و آئین نامه اجرایی پروژه ملی مهارت آموزی ارائه و 
توضیحاتی در خصوص تعداد و سهم هنرجویان فنی  وحرفه ای و کاردانش از سال ۱۳۷۸ 
تا ۱۴۰۱ مطرح و اعلام شد که در این دولت رشد آموزش های فنی وحرفه ای از رشد 
مطلوبی برخوردار بوده و تعداد هنرجویان هنرستان ها از ۶۰۰ هزار نفر به بیش از ۹۰۰ 

هزار نفر رسیده است.
در این نشست پس از بحث و تبادل نظر در خصوص سند تحول بنیادین آموزش و 
پرورش و ارائه نظرات و پیشنهادات مختلف برای اجرای این سند، مقرر شد وزیر آموزش 
و پرورش برنامه اجرایی پروژه ملی مهارت آموزی را در جلسه هیات وزیران جهت تصویب 

نهایی ارائه کند.
تقاضای سران کشورها برای بهره مندی از ظرفیت دانش بنیان ها

خارجی  کشورهای  ارشد  های  مقام  تاکید  به  اشاره  با  جمهور  رئیس  اول  معاون 
درملاقات های دوجانبه و چند جانبه درخصوص تقویت دیپلماسی علمی و لزوم تعامل 
های دانشگاهی و تبادل اساتید و دانشجویان، گفت: همواره در این ملاقات ها سران دیگر 
کشور ها علاقمند به بهره گیری از ظرفیت های علمی و فناوری دانشگاهی و شرکت های 

دانش بنیان جمهوری اسلامی هستند.
 »محمد مخبر« در جلسه با هیات امنای مشترک فرهنگستان های جمهوری اسلامی ایران 
بر ضرورت پیوند، نزدیکی، ارتباط و تعامل گسترده دولت و فرهنگستان ها تاکید کرد و 
افزود: فرهنگستان ها به عنوان کانون های تشخیص و حل مسئله، در سالیان گذشته از 
وزارتخانه ها و دستگاه های دولتی که دارای مسائل و مشکلاتی هستند دور افتاده اند. در این 
راستا روسای سازمان های اداری و استخدامی و برنامه و بودجه، باید ضمن آسیب شناسی 
و ایجاد و طراحی یک برنامه جدید در تنظیم بودجه سالیانه کشور برای فرهنگستان ها، به 
اصلاح روابط دولت و این مراکز علمی کشور و نقش بزرگ آنان در تصمیم سازی ها نیز 

کمک نمایند.
معاون اول رئیس جمهور در این جلسه که روسای فرهنگستان های جمهوری اسلامی ایران، 
دبیر شورای عالی انقلاب فرهنگی، روسای سازمان های اداری و استخدامی و برنامه و بودجه، 
معاون حقوقی رئیس جمهوری و همچنین برخی از اعضای هیات امنای فرهنگستان ها 
حضور داشتند، تصریح کرد: عدم استفاده و بهره گیری از ظرفیت های بسیار بزرگ علمی 

فرهنگستان ها اجحافی بزرگ به آینده کشور است.
مخبر با اشاره به تاکید مقام های ارشد کشورهای خارجی درملاقات های دوجانبه و چند 
جانبه درخصوص تقویت دیپلماسی علمی و لزوم تعامل های دانشگاهی و تبادل اساتید و 
دانشجویان، افزود: همواره در این ملاقات ها سران دیگر کشور ها علاقمند به بهره گیری 
از ظرفیت های علمی و فناوری دانشگاهی و شرکت های دانش بنیان جمهوری اسلامی 
هستند که ضرورت دارد فرهنگستان ها در این زمینه ورود کنند تا زمینه های همکاری 

های علمی ایران با سایر کشورها تقویت شود.
افزون و چشمگیر تحولات علمی و  معاون اول رئیس جمهور همچنین به سرعت روز 
پیشرفت های فناوری در دنیا اشاره و تاکید کرد: فرهنگستان ها باید با تشکیل کانونی ضمن 
رصد پیشرفت های فناوری های روز بویژه در حوزه فناوری اطلاعات و بسترهای اینترنتی، 
پیش بینی ها، هشدارها و برنامه های لازم برای تطبیق دستگاه های حاکمیتی و وزارتخانه ها 

با این تحولات روز دنیا را در اختیار آنان قرار دهند.
گفتنی است در این جلسه گزارش حسابرسی و صورت های مالی سال های ۱۴۰۰ و ۱۴۰۱ 
فرهنگستان های جمهوری اسلامی ایران بر اساس اظهار نظرهای موسسه های حسابرسی 
در خصوص صورت وضعیت مالی، تغییرات در وضعیت مالی و مقایسه بودجه با عملکرد آنها 
ارایه شد. در ادامه این جلسه نیز روسای فرهنگستان های علوم، علوم پزشکی، هنر و زبان و 
ادبیات فارسی به تشریح عملکرد خود در بخش های مختلف از جمله اهداف فرهنگستان ها، 
گروه ها و کارگروه های علمی، فعالیت های انجام شده در سه سال گذشته، ارائه بیانیه 
های راهبردی و سیاستی در موضوعات مختلف کلان کشور به وزارتخانه ها، دستگاهای 
دولتی و مراکز اداری و اجرایی، تجلیل از دانشمندان و نخبگان، فعالیت های بین المللی و 
روابط بین الملل فرهنگستان ها، برگزاری همایش ها، محصولات تولید شده علمی و هنری، 

طرح های پژوهشی و انتشار کتب و مجلات مختلف علمی پرداختند.

دو تکلیف معاون اول رئیس جمهور به وزیر آموزش و پرورش؛

برنامه عملیاتی سند تحول بنیادین و پروژه اجرایی ملی 
مهارت آموزی تدوین شود

نوشتار

 معاون وزیر صنعت، معدن و تجارت بر نهضت 
توسعه صنایع با استفاده از ظرفیت شرکت های 

دانش بنیان تاکید کرد.
نوسازی  و  توسعه  سازمان  از  ایرنا  گزارش  به 
)ایمیدرو(، »محمدرضا  ایران  صنایع و معادن 
موثقی نیا« در آیین امضای سندهای همکاری 
صنایع  حوزه  در  بنیان  دانش  اقتصاد  توسعه 
دهقانی  اله  »روح  حضور  با  معدنی  و  فلزی 
اقتصاد  و  فناوری  علمی،  معاون  فیروزآبادی« 
علی  »عباس  و  جمهور  رئیس  بنیان  دانش 
در  تجارت  و  معدن  صنعت،  وزیر  آبادی« 
امروزه  داشت:  اظهار  متافو«  »ایران  نمایشگاه 
حایز  بنیان  دانش  اقتصاد  و  خلاقانه  بحث 
اهمیت است و در همین راستا سیاست های 
دولت سیزدهم و وزارت صمت استفاده از توان 
شرکت های دانش بنیان در حوزه صنایع است.

رئیس هیات عامل ایمیدرو افزود: رهبر معظم 
انقلاب اسلامی به موضوع معدن تاکید کردند 
که این مساله وظیفه ما را سنگین تر می کند، 
از این رو از بحث استخراج تا اکتشاف باید از 

ظرفیت صنایع دانش بنیان بهره مند شویم.
وی خاطرنشان کرد: امضای سندهای همکاری، 
مسیر ما را برای ورود به این نهضت توسعه و 

پیشرفت هموار می کند.
امضای سندهای همکاری توسعه اقتصاد دانش 

بنیان در صنایع فلزی و معدنی

سندهای  امضای  آبین  ایرنا،  گزارش  به 
همکاری توسعه اقتصاد دانش بنیان در حوزه 
حضور  با  شنبه  امروز  معدنی  و  فلزی  صنایع 
دانش بنیان  اقتصاد  و  فناوری  علمی،  معاون 
رئیس جمهور، »مجتبی توانگر« رئیس کمیته 
اسلامی،  شورای  مجلس  دیجیتال  اقتصاد 
»عزت الله اکبری تالارپشتی« رئیس کمیسیون 
عامل  هیات  رئیس  مجلس،  معادن  و  صنایع 
مدیرعامل  نیا«  طیب  »محمدیاسر  ایمیدرو، 
فولاد مبارکه و »امیر خرمی شاد« مدیرعامل 

شرکت ملی مس ایران برگزار شد.
مطابق این تفاهم نامه، هوشمندسازی معادن و 
تکمیل فناوری های وابسته به آن بین معاونت 
وزارت  بنیان،  دانش  اقتصاد  و  فناوری  علمی، 
مس  صنایع  ملی  شرکت  و  ایمیدرو  صمت، 

ایران امضا شد.
اقتصاد  توسعه  تفاهم نامه  امضای  همچنین 
گلوگاهی  اقلام  بومی سازی  و  دانش بنیان 
و  مبارکه  فولاد  شرکت  بین  فولاد  صنعت 
معاونت علمی، فناوری و اقتصاد دانش بنیان 
ریاست جمهوری از دیگر اسناد مورد تفاهم در 

این آیین است.
این  نیز در   SMR تفاهم نامه توسعه فناوری
نشست بین فولاد سنگان و شرکت پشتیبانی 
و توسعه فناوری و نوآوری فولاد مبارکه امضا 

شد.

نهضت توسعه صنایع با استفاده از ظرفیت 
دانش بنیان ها خبر
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